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ACTA NÚM.7 

EL DIA 22 DE MAIG DE 2025 
1A CONVOCATÒRIA 

 
 
 
A la molt Lleial Ciutat d’Olot el dia 22 de maig de 2025 a les 6 de la tarda es reuneix al 
Saló de Sessions d’aquesta casa consistorial el Ple de l’Ajuntament sota la presidència 
del Sr. AGUSTÍ ARBÓS i TORRENT, amb objecte  de celebrar sessió ordinària, 
pública i  de primera convocatòria  que correspon al dia d’avui. 
 
Hi assisteixen els regidors,  Srs./es : Estanis Vayreda i Puigvert (JUNTS-CM), 
Gemma Canalias i Rafel (JUNTS-CM), Immaculada Muñoz i Díaz (JUNTS-CM), 
Aniol Sellabona i Aguilera (JUNTS-CM), Neus Domènech i Oller (JUNTS-CM), 
Jordi Güell i Güell (JUNTS-CM), Vanessa Catalan i Santos (JUNTS-CM), Jordi 
Gasulla i Flavià (CUP-AMUNT), Sílvia Pagès i Serarols (CUP-AMUNT), Daniel 
Dorca i Clarà (CUP-AMUNT), Bruna Cañada i Roca (CUP-AMUNT), Josep Guix i 
Feixas (PSC-CP), Marina Alegre i Martínez (PSC-CP), Jaume Mir i Bagó (PSC-CP), 
Josep Quintana i  Caralt (ERC-AM), Isaac Crivillés i García (ERC-AM), Susanna 
Pagès i Jutglar (ERC-AM),  Jordi Rubio i Estartús (ACTIVEM) i Daniel Plana i 
Farjas (VOX). 
 
El Sr. Alcalde excusa l’assistència del regidor Sr. Ermel Solà i Puigvert (PSC-CP). 
 
Hi assisteix la interventora,  Sra. Isabel Vilà Centrich. 
 
Actua com a secretari, el Secretari accidental, Sr. Miquel Torrent i Compte. 
 
 
 

1. - APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
 
S’aprova per unanimitat l’acta de la sessió plenària ordinària de 20 de març de 2025. 
 
Intervencions: 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=584.0 

 
 
 
2. - PRESA DE POSSESSIÓ DE LA REGIDORA SUSANNA PAGÈS I JURAMENT O 

PROMESA DEL CÀRREC. 
 
Núm. de referència : X2025035382     
Núm. expedient: SG012025000030 

 
Vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, el president de la Comissió 
informativa del Ple, proposa al Ple l’adopció dels següents acords:  
 
Atès que en la passada sessió plenària del dia 24 d’abril de 2025 es va acceptar la 
renúncia de la regidora Laila El Gamouchi i Darras de ESQUERRA REPUBLICANA 
DE CATALUNYA – ACORD MUNICIPAL (ERC-AM).  

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=584.0
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Rebuda la credencial par part de la Junta Electoral Central a favor de SUSANNA 
PAGÈS i JUTGLAR que ha estat degudament comprovada i demanat en aquest acte 
se li afecta alguna causa d’incompatibilitat.  
 
Es procedeix a donar possessió del càrrec de regidora a SUSANNA PAGÈS I 
JUTGLAR i se la requereix que presti jurament o promesa segons fórmula legal 
recollida en el Reial decret 707/1979 de 5 d’abril:  
 
“PROMETO COMPLIR FIDELMENT LES OBLIGACIONS DEL CÀRREC DE 
REGIDORA PEL QUAL HE ESTAT ELEGIT, AMB LLEIALTAT AL REI, I GUARDAR I 
FER GUARDAR LA CONSTITUCIÓ COM A NORMA FONAMENTAL DE L’ESTAT, I 
L’ESTATUT, COM A NORMA INSTITUCIONAL BÀSICA DE CATALUNYA. HO FAIG 
PER EXPRESSIÓ DEMOCRATICA DE LA VOLUNTAT CIUTADANA, MANIFESTANT 
EL FERM COMPROMÍS AMB ELS VALORS DE LA REPÚBLICA CATALANA.”  
 
 
Intervencions: 
Intervé la Sra. Pagès. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=619.0 
 

 
 

3. - DESPATX OFICIAL 
 
El Sr. Alcalde obre el Ple de l’Ajuntament d’Olot d’aquest maig. Dona la benvinguda a 
les regidores i regidors al Saló de Sessions i inicia el Despatx Oficial. 
 
El Sr. Alcalde comença el Ple donant la benvinguda a la regidora Susanna Pagès que 
acaba de prendre possessió del càrrec. També felicita al regidor Aniol Sellabona, que 
acaba de ser pare. 
 
En l’apartat de felicitacions, el Sr. Alcalde recorda que avui fa precisament 30 anys es 
va inaugurar la Residència Montsacopa. El 22 de maig de 1995 es va posar en 
marxa el centre residencial per a la gent gran. Destaca la importància que la ciutat 
pugui disposar de serveis per atendre la gent gran, i felicita a totes les persones que hi 
treballen i a totes les que n’han format part.  
 
Aquests dies també està de celebració l’Institut la Garrotxa. Aquest cap de setmana 
ha tingut lloc una jornada de portes obertes a les instal.lacions i un taula rodona en un 
dels actes d’aquest 50è aniversari. És l’inici de molts actes més que podrem celebrar 
aquests propers dies. L’agraïment a totes les persones que ho han fet possible.  

 
Encara en l’àmbit educatiu, el Sr. Alcalde destaca la feina feta pel PTT Garrotxa i els 
reconeixements que va obtenint. Aquesta setmana, explica el Sr. Alcalde, han quedat 
primers classificats al concurs de cuina, pastisseria i sala i servei PFI.  
 
Aquest any també són moltes les entitats que estan d’aniversari. Per exemple, la 
Penya Els Marrinxos que compleix 25 anys. Ja han començat a celebrar-ho amb 
activitats que van tenir lloc fa un parell de setmanes i aquest divendres inauguren una 
exposició a l’Hospici que convida a visitar. També el Club Tennis Olot que celebra al 
75è aniversari amb diferents activitats. 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=619.0


 

Mod ACTS_DP06 

 
Aquest 2025 també estan d’aniversari diferents comerços de la ciutat:  
 

- Can Morera compleix 70 anys de l’obertura de la primera botiga (al carrer 
Terrassa, que acaben de reformar). Una empresa familiar i emprenedora. 

- El café Zig Zag també arriba als 30 anys. Els responsables del local de 
l’avinguda Onze de Setembre (la segona generació) han previst diferents 
iniciativa per donar a conèixer l’establiment i celebrar aquesta efemèride. 

- També aquest any Les Cols celebra 35 anys i Can Bitxo, 15. Un exemple del 
dinamisme dels emprenedors de la ciutat. 

 
Destacar la feina incansable i la iniciativa de molts olotins que tiren endavant el seu 
negoci. També de les persones que decideixen posar-se al capdavant d’una entitat o 
una institució a la qual representen.  
 
És el cas de l’Anna Planella que ha estat al capdavant de l’Associació de 
Comerciants d’Olot en els últims anys. Ara ha decidit deixar aquesta responsabilitat 
que assumirà l’Ester Verdaguer, a qui desitjo molta sort.  
 
El Sr. Alcalde informa que des d’aquest dilluns Lluís Ramió i Torrentà és el nou 
director gerent de la Fundació Hospital d’Olot i Comarcal de la Garrotxa. El Doctor 
Ramió substitueix Josep Maria Padrosa, que es jubila després d’haver estat al 
capdavant de la institució des de l’any 2016.  
 
Un altre reconeixement en l’àmbit sanitari ha estat per l’olotina Mar Serrat. 
Guardonada als premis Admirables 2025, d’àmbit estatal i organitzats per Diario 
Médico i Correo Farmacéutico, ha estat reconeguda en la categoria d’infermeria per la 
seva tasca vinculada a l’àmbit de la hipertensió arterial. 
 
El Sr. Alcalde subratlla que cada Ple en el Despatx Oficial s’inclouen molts èxits dels 
esportistes i clubs de la ciutat. Destaca el dinamisme, els èxits i els valors de les 
entitats esportives i dels persones que en formen part. Reconeix la temporada que han 
fet el Club Hoquei Olot, la Unió Esportiva Olot, el Club Tennis Taula, el Club Bàsquet 
Olot, el Club Volei i també la Gimnàstica. També el patinatge que aquest cap de 
setmana disputarà l’Europeu de Saragossa.  
 
Altres reconeixements esportius:  
 

- Josep Arimany i Dani Zapata que van guanyar el campionat ‘Europa de dards 
bullshooter per parelles. D’aquesta manera, han aconseguit la plaça pels 
Mundials que es disputen aquests dies a Chicago. 

- L’Escola Pia s’ha proclamat campiones de lliga de bàsquet en categoría cadet 
i júnior. 

- Mentre que el Club Atletisme Garrotxa ha aconseguit quedar campió de 
segona categoria. El conjunt groc s’ha proclamat campió de la lliga gironina de 
futbol sala per a jugadors amb diversitat funcional. 

- I un últim apunt esportiu. Tommy Robredo, nou director esportiu del Godó. El 
tennista ha estat escollit per posar-se al capdavant del torneig que va guanyar 
l’any 2004 i que organitza el Reial Club Tennis Barcelona. 
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Més reconeixements als quals el Sr. Alcalde fa referència en el Despatx Oficial. La 
millora de la Plaça Major (d’Un parell d’arquitectes) i el projecte de reforma del Firal 
(d’Anna & Eugeni Bach, Bayona Studio, Alba Colomer i Bach Arquitectes) han estat 
seleccionats pel Premi Europeu AHI (Architectural Heritage Intervention) aspiren al 
guardó en les seves diferents categories. També el llibre d’Eduard Callís i Guillem 
Moliner sobre arquitectura i paisatge. 
 
En l’apartat de condols, el Sr. Alcalde recorda que fa uns dies va morir Xavier Borràs. 
Periodista i escriptor va seguir l’actualitat de l’Ajuntament d’Olot durant anys. Proposa 
fer arribar als seus familiars el condol de la Corporació. 
 
El Sr. Alcalde informa del nombre de VISITES que ha mantingut des del darrer Ple, del 
dia 24 d’abril:  
 

- Particulars: 4 
- Entitats i altres organismes: 7 

 
Seguidament, el Sr. Alcalde dona compte de les ENTREVISTES amb diferents càrrecs 
de l’Administració que ha mantingut:  
 

- Divendres 2 de maig, acompanyat de la regidora Gemma Canalias i el regidor 
Jordi Güell, va saludar a la directora general de Comerç, Marta Angerri, que es 
va desplaçar a Olot per conèixer el Projecte de Regeneració del Nucli Antic. 
 

- Dissabte 10 de maig, acompanyat del regidor Josep Quintana, va rebre la visita 
del conseller de Justícia i Qualitat Democràtica de la Generalitat, Ramon 
Espadaler, que va inaugurar la instal·lació de 6 llambordes Stolpersteine en 
record dels deportats pel nazisme. L’acte es va dur a terme davant 
l’Ajuntament. 
 

- Dimecres 14 de maig, acompanyat de la regidora Imma Muñoz, va rebre,  la 
visita de la consellera de Salut, Olga Pané. A continuació, es va dirigir al Centre 
d’Atenció Primària (CAP) Garrotxa situat al Passeig de Barcelona, 42 on es va 
reunir  amb l’equip del centre sanitari. A la tarda, va visitar l’Hospital d’Olot i 
Comarcal de la Garrotxa. 
 

- Dijous 15 de maig va participar de la visita a INNOVAC que va realitzar la 
directora de l’Institut Català de l’Energia, Anna Camps. 

 
A continuació, dona compte dels ACTES i REUNIONS a les quals ha assistit a les 
últimes setmanes:  
 
- Divendres 25 d’abril va visitar les instal·lacions de la nova seu dels exàmens 

teòrics del permís de conduir.  A continuació, va prendre part de la roda de premsa 
convocada amb motiu d’aquesta inauguració. 
 

- Dimecres 30 d’abril, acompanyat del regidor Aniol Sellabona, va participar en l’acte 
de celebració del Dia de les Esquadres que va tenir lloc a l’Espai Cràter. 

 

- Dissabte 3 de maig, acompanyat dels regidors Isaac Crivillés i Jordi Güell, va 
mantenir una reunió amb la consellera de Territori, Habitatge i Transició Ecològica, 
Sílvia Paneque que va visitar aquest dissabte al matí l’Ajuntament. A continuació 
es va desplaçar fins a l’Espai Cooperatiu.  
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A la tarda, va saludar als membres de la colla Els Marrinxos que celebraven el seu 
25è aniversari. 
 

- Diumenge 4 de maig, Dia de la Mare, va participar en la ballada de sardanes i en 
l’acte d’homenatge col·lectiu a les mares que organitza el CIT Olot i que te lloc 
cada any a la Plaça Clarà però enguany, per motius metrològics, es va fer a sota 
les voltes de la Plaça Clarà. 
 
Al vespre, va participar a l’entrega de premis del concurs de dibuix del Dia de la 
Mare. 

 
- Divendres 9 de maig, acompanyat de la regidora Neus Domenech va assistir al 

pregó que donava inici a les Festes del barri dels Desemparats.  
 

- Dimarts 13 de maig, va rebre la visita dels alumnes de 4rt de primària de l’Escola 
Petit Plançó.  

 

- Dijous 15 de maig va inaugurar l’exposició sobre oficis que ha realitzat l’alumnat de 
l’Escola d’Art a sala d’actes de l’Arxiu. A la tarda, acompanyat de la regidora 
d’empresa, Gemma Canalias, va saludar la família Morera que va celebrar els 70 
anys de l’obertura del primer punt de venda de Can Morera. 

 

- Divendres 16 de maig va assistir al Patronat de la Caritat. 
 

- Dissabte 17 de maig va participar de la taula rodona amb motiu dels 50 anys de 
l’Institut la Garrotxa. A continuació, va prendre part dels actes organitzats per 
l’Associació d’Afectades de Síndrome de Fatiga Crònica i Fibromiàlgia de la 
Garrotxa. Al vespre, va assistir al Memorial Jordi Compte que organitza 
Almogàvers Garrotxins.   

 

- Dilluns 19 de maig, junt amb la regidora Gemma Canalias, va saludar als 
organitzadors de la festa Sant Isidre, que va tenir lloc al Casino.  

 
Intervencions: 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=668.0 
 

Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1109.0 
 

Transcripció: “En primer lloc, sumar-nos al condol del Sr. Borràs i afegir-nos també a 
les celebracions i  aniversaris dels centres educatius, residència de la gent gran, així 
com també als comerços de la ciutat i als esportistes guardonats. Veiem bé que es faci 
aquesta carta de comiat al Dr. Padrosa i de benvinguda del Dr. Ramió.” 

 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1190.0 
 
 
 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=668.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1109.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1190.0
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Transcripció: “En primer lloc, ens agradaria donar la benvinguda a la Sra. Pagès i 
desitjar-li molts encerts. També felicitar al Sr. Sellabona, ara sabrà el que és no dormir 
a les nits. En tercer lloc, sumar-nos a les felicitacions i notes de condol que ha 
mencionat el Sr.  Alcalde. Però també ens agradaria denunciar el genocidi que s'està 
fent a Gaza on estan morint nens innocents aquests  últims dies.”  
 
Intervé el  Sr. Guix. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1228.0 
 

Transcripció: “ Donar la benvinguda a la nova regidora. Esperem que tingui molts 
encerts i que treballi per la ciutat, com intentem fer la majoria. Ens adherim a les 
felicitacions i notes de condol que ha mencionat l’alcalde. També però volia fer una 
felicitació especial al regidor de Cultura i la seva àrea perquè ens ha encantat tot el 
muntatge que hi ha a l'entorn de la història del tèxtil a Olot. Sobretot l'exposició de la 
sala oberta; “Soroll de talers, soroll de diners”. Es tracte d’un exposició molt 
pedagògica i on molts olotins s’hi han sentit identificats.” 

 
Intervé el Sr. Dorca. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1297.0 
 

Transcripció: “Sumar-nos a totes les felicitacions, mostres de condol i desitjar bona 
sort a la nova regidora. Volíem afegir també, com deia Bertolt Brecht : “Hi ha diverses 
maneres de matar. A un home, pots clavar-li un ganivet a la panxa, o retirar-li el pa, o 
no tenir-ne cura quan està malalt, o entaforar-lo en una casa infecta, o fer-lo matar 
treballant, o incitar-lo al suïcidi, o fer-lo anar a la guerra, etc. Només unes quantes 
d’aquestes coses són prohibides pels Estats. Aquest cap de setmana, com deia el Sr. 
Rubio,  a la Franja de Gaza, l'estat feixista d'Israel continuava amb el genocidi del 
poble palestí, provocant més de 200 morts directes. Des d'aquí no podem fer veure 
que no passa res. També tenim responsabilitat política com a institucions i com a 
societat de posicionar-nos clarament i exigir l'aturada d'aquesta barbàrie. Del riu fins al 
mar Palestina llibertat.” 
  
Intervé el Sr. Quintana. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1349.0 
 

Transcripció: “Afegir-nos a totes les felicitacions. Una vegada més als 50 anys de l’IES 
Garrotxa i a la feina que han fet, per això també els vam donar la medalla de la ciutat, 
com a la resta de centres que fan formació professional. També, felicitar el PTT per 
aquest premi que van guanyar i per tota la feina que fan. Agraeixo la felicitació del Sr. 
Guix, la faré arribar a la comissaria i els tècnics de l’àrea que són els responsables de 
dissenyar l’exposició. Ara mateix tenim totes les sales del museu dedicades al tèxtil. 
  
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1498.0 

 
Transcripció: “Ens sumem a totes les felicitacions que han dit. Evidentment també, en 
contra de la guerra, en aquest cas a la zona de Palestina i d’Israel, però al final 
qualsevol guerra és un drama humanitari. Per tant, sumar-nos a favor de la pau i que 
acabi aquest conflicte, com abans millor.” 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1228.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1297.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1349.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1498.0
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4. - DECRETS 
 
 
Tot seguit es dona compte dels decrets de l’Alcaldia dictats des de l’últim Ple, del 
2025LDEC001571 al 2025LDEC001896. 
 
 
Intervencions: 
Intervé la Sra. Alegre. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1528.0 

 
• Donar compliment al decret d’aprovació de la resolució del procediment de 

reintegrament parcial de la subvenció de l’anualitat 2020 del programa de Dipsalut – 
Pla anual d’actuació, en allò no acordat pel decret d’alcaldia núm. 2025LDEC001470 
de 14/4/2025, i procedir a efectuar l’ingrés dels interessos de demora. 

 
Respon el Sr. Vayreda. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=2035.0 

 
Transcripció: “Ho mirarem perquè es tracte d’una subvenció d’algun programa de 
Dipsalut que no s’ha executat. En aquests moments no tinc la informació, ho buscaré i 
li faré arribar.” 
 
 
Intervé la Sra. Pagès. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1589.0 
 

• Adjudicar contracte dels serveis d’enginyeria per la redacció de plec de clàusules 
tècniques per la cessió a tercers en regim de concurrència, de part de l’energia 
generada en la instal·lació fotovoltaica municipal de l’escola Pla de Dalt. 

 
Respon el Sr. Crivillés. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1742.0 
 

Transcripció: “Es tracte d'un contracte d’una enginyeria que ens està redactant el plec 
de documentació per poder articular la comunitat energètica del Pla de Dalt. Recordar 
que és una iniciativa aprovada ara fa un any, per instal·lar plaques solars sobre d’una 
escola i que aquestes formin part d’una comunitat energètica. S'ha de complir una 
sèrie de condicions, entre elles que la instal·lació sigui completament de l'Ajuntament i 
que es reguli molt adequadament el compartir aquesta energia amb els veïns.”  
 
Intervé novament el Sr. Crivillés. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=2004.0 
 

Transcripció: “La comunitat energètica del Pla de Dalt va obtenir una subvenció del Pla 
d'Acció de la Diputació de Girona i aquesta inclou complir condicions específicament 
d’alguna necessitat de pobresa energètica.” 
 
 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1528.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=2035.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1589.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1742.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=2004.0
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Intervé la Sra. Pagès. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1628.0 
 
 

• Adoptar mesures cautelars sense audiència per impedir l’allotjament de persones per 
falta de seguretat a la finca c. Aranjuez, 10 

 
Respon el Sr. Güell. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1933.0 

 
Transcripció: “Són dos decrets idèntics que els diferencia que un és amb llengua 
catalana i l’altra amb llengua castellana. Van dirigits a la propietat d'un immoble que va 
patir un incendi el dia de Sant Esteve. Es va poder comprovar l'estat lamentable en 
què estava aquest edifici i al veure un risc evident per a les persones que l’ocupaven 
es va sol·licitar als serveis tècnics de l’Ajuntament que poguessin determinar aquest 
risc. En funció d'aquest risc hem fet avinent a la propietat, que en aquest cas és 
SAREB, que els pertoca respondre davant aquesta situació, desallotjant els veïns. El 
propi decret després insta a l’Ajuntament a prendre les mesures corresponents de 
protecció dels ocupants.” 
 
 
Intervé la Sra. Pagès. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1652.0 

 
• Autoritzar pagament 2024 i 2025 conveni per la instal·lació d'un nou dipòsit municipal 

pel subministrament d'aigua potable 

 
Respon el Sr. Güell. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=2056.0 
 

Transcripció: “Es tracta del segon dipòsit d'aigua potable que tenim a Olot, situat sobre 
de Benavent.  És un dipòsit que està en una zona urbanitzable i en un polígon 
d'actuació que no s'ha desenvolupat i que pertoca pagar a la propietat d’aquest terreny 
per la seva ocupació anticipada previs a la urbanització. Amb aquest decret el que fem 
és pagar el lloguer de l'any passat que la propietat no el va reclamar i el d’aquest any, 
per aquesta ocupació anticipada dels terrenys.” 
 
 
Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1679.0 
 

• Adjudicar contracte del servei d'assessorament per l'exposició "ANDRINÓPOLI" de la 
sala oberta 3. 

 

Respon el Sr. Quintana. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1841.0 

 

Transcripció: “És l’encàrrec a l’empresa per instal·lar una exposició participativa a la 
Sala 3.” 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1628.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1933.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1652.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=2056.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1679.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1841.0
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Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1705.0 
 

• adjudicar contracte privat espectacle l'ANORAK 
 

Respon el Sr. Quintana. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1837.0 
 

 

Transcripció: “És un espectacle que es va fer al teatre.” 
 
 
 

Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1713.0 

 

• aprovar l’expedient de modificació de crèdits  n.17/2025 (g12) 
 

Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1868.0 

 

Transcripció: “Hi ha partides dins d’una mateixa àrea que estan agrupades amb 
tipologies molt similars. Si es volen fer modificacions internes dins d'aquestes partides 
no cal que passi pel Ple. Buscarem les dades concretes d’aquesta modificació i el Sr. 
Vayreda li farà arribar.”  
 
 
 

Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1726.0 

 

• presentar subvenció a la Generalitat pel projecte festival MOT Olot 2025 

 
 
Respon el Sr. Quintana. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1808.0 
 

 
Transcripció: “És el festival que farem de literatura a Olot amb una aportació molt 
important del quasi el 50% de l'Institut de Lletres Catalanes.” 
 
 
 
 
El Sr. Alcalde dona la benvinguda al veïns i veïnes que s’ha apropant al ple de 
l’Ajuntament d’Olot. Proposa als portaveus dels grups municipals que una vegada 
s’hagin realitzat els punts d’assabentats de Junta de Govern i el de Convalidacions, i 
s’avancin per al seu debat, els dos punts de les mocions. 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1705.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1837.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1713.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1868.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1726.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=1808.0
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5. - JUNTA DE GOVERN 
 

S’informa dels acords adoptats per la Junta de Govern Local des de la darrera sessió 
plenària. 
 
Intervencions: 
Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=2210.0 

 

• Adjudicar el subministrament d’un radar làser compacte Trucam-II per al control de 
velocitat 

 
Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=2324.0 
 

 
Transcripció: “Era una petició de la Policia Municipal, per tal d'incrementar alguns 
controls sobretot en zones amb molt de trànsit o més increment de velocitat, sobretot a 
l'entorn de l'avinguda de Sant Jordi, que és també una demanda que ens ve de la 
plataforma No és un vial.”  
 
 
Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=2238.0 
 

• Adjudicar el contracte de redacció de projecte bàsic i executiu de reforma i ampliació 
dels vestidors del camp de futbol de l’avinguda Pic del Bac, basat en la primera 
pròrroga de l’acord marc de l’ACM de serveis de redacció de projectes i direcció d’obra 
amb destinació a les entitats locals de Catalunya.  

 
Respon el Sr. Sellabona. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=2303.0 
 

 
Transcripció: “No s'ha fet cap consulta, tot just avui adjudicàvem.  Per tant, tot just avui 
hi havia la primera reunió per temes energètics i encara no ens hem reunit amb ningú”. 
 
 

 
6. -  CONVALIDAR L’ENCÀRREC DE GESTIÓ A DINÀMIG PER A LA 

REALITZACIÓ DEL PLA D’EXECUCIÓ DEL 2025. 
 

Núm. de referència : X2025030599     
Núm. expedient: CON12025000005 

 
Vist que per Junta de Govern Local de data 15 de maig de 2025 es va adoptar, entre 
d’altres, l’acord d’aprovar l’Encàrrec de gestió a Dinàmig per a la realització del pla 
d’execució del 2025. 
 
Vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, el president de la 
Comissió informativa del Ple, proposa al Ple l’adopció dels següents acords: 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=2210.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=2324.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=2238.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=2303.0
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Primer.- Convalidar l’acord de Junta de govern local de data 15 maig de 2025, 
d’aprovar l’Encàrrec de gestió a Dinàmig per a la realització del pla d’execució del 
2025. 
 
Segon.- Facultar l’Alcalde per signar la documentació necessària 
 

 
Intervencions: 
Presenta la proposta la Sra. Canalias i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=2371.0 
 

 
Votació: 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb unanimitat. 
 
 
 

14. - MOCIÓ DE L’EQUIP DOCENT PTT GARROTXA PER DEFENSAR LA 
CONTINUÏTAT DEL PERSONAL DOCENT INTERÍ ALS PROGRAMES DE 

FORMACIÓ I INSERCIÓ (PFI) DE LA GARROTXA. 
 
Núm. de referència : X2025035526     
Núm. expedient: SG022025000009 

 
Exposició de motius  
La comarca de la Garrotxa compta amb una llarga trajectòria en la implementació dels 
Programes de Formació i Inserció (PFI), especialment a través del PTT Garrotxa, un 
servei educatiu consolidat que actua com a pont entre el sistema educatiu i la inserció 
sociolaboral de joves que han abandonat l’ensenyament obligatori sense titulació. 
Aquests programes són fonamentals per garantir una segona oportunitat educativa a 
un alumnat que, sovint, es troba en situació de risc social, econòmic o emocional. 
  
El PTT Garrotxa ha estat i és un referent de bones pràctiques, amb una gran 
implicació territorial, educativa i comunitària. Projectes amb vinculació directa amb el 
teixit econòmic local, la promoció del producte de proximitat, l’atenció individualitzada, 
la participació en concursos i iniciatives pedagògiques de qualitat, així com l’estreta 
col·laboració amb serveis socials i altres agents, l’han convertit en un recurs clau per al 
futur de molts joves de la comarca.  
 
Aquest model d’èxit no seria possible sense la dedicació i continuïtat del seu equip 
docent. Un col·lectiu de professionals altament implicats, amb anys d’experiència i 
amb perfils especialitzats per atendre aquest alumnat des d’una mirada educativa, 
emocional i social. Són docents que sovint treballen en places no estructurals i en 
règim d’interinitat, però que han contribuït de manera decisiva a l’estabilitat i qualitat 
del programa.  
 
En aquest context, la decisió del Departament d’Educació de no garantir la continuïtat 
d’aquest professorat interí posa en risc no només els llocs de treball d’un col·lectiu 
petit però essencial, sinó sobretot la qualitat educativa i l’estabilitat emocional dels 
joves que hi participen. Desfer aquests equips suposa trencar vincles pedagògics i 
referents que són imprescindibles per a l’èxit d’un programa pensat per a alumnes 
vulnerables.  
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=2371.0
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És per això que el Ple de l’Ajuntament d’Olot ACORDA:  
 
1. Manifestar el seu suport explícit a la continuïtat del professorat interí del PTT 

Garrotxa i de la resta de Programes de Formació i Inserció (PFI) de Catalunya, 
valorant la seva tasca com a essencial per a la cohesió social i educativa del 
territori.  

2. Instar el Departament d’Educació de la Generalitat de Catalunya a reconsiderar 
les mesures que poden implicar la substitució sistemàtica del professorat interí 
amb experiència en aquests programes, i a establir mecanismes d’adjudicació 
que tinguin en compte l’expertesa, la vinculació als projectes i la continuïtat 
pedagògica.  

3. Demanar que es reconegui el valor afegit dels docents interins que treballen en 
places no estructurals dins dels PFI, i que es garanteixi la seva permanència quan 
així es pugui justificar per motius pedagògics, socials o de consolidació de 
projectes educatius.  

4. Fer arribar aquest acord al Departament d’Educació de la Generalitat de 
Catalunya, a la Direcció General de Formació Professional, al Consell 
Comarcal de la Garrotxa, i a les direccions dels centres i serveis educatius 
implicats.  

 
 

Intervencions: 
 
Presenta la proposta el representant del personal docent interí del PTT Garrotxa i 
llegeix el contingut de la moció.  
 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=2623.0 
 
 

Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=2829.0 
 

Transcripció: “En quant al fons a la qüestió i basant-nos en el nucli de l'escrit de què el 
PTT Garrotxa ha estat i és un referent de bones pràctiques, amb una gran implicació 
territorial, educativa i comunitària, l'atenció individualitzada a la participació en 
concursos i iniciatives pedagògiques de qualitat. Així com l'estreta col·laboració amb 
serveis socials i altres agents, l'han convertit en un recurs clau per al futur de molts 
joves de la comarca, i que, a més, aquest model d'èxit no seria possible sense la 
dedicació i continuïtat del seu equip docent, un col·lectiu de professionals altament 
implicats, amb anys d'experiència i amb perfils especialitzats per atendre aquest 
alumnat des d'una mirada educativa, emocional i social, ens mouen, per raó de la 
informació justa i necessària als nostres joves a votar afirmativament aquesta moció. 
No obstant, tenint en compte que ignorem si la situació de la incorporació en els llocs 
de treball es deu a un contracte laboral o a un règim administratiu en règim d'interinitat, 
hem de significar que:  Primer, en el primer cas de contractació laboral, al cap del 
transcurs de tres anys d'exercici professional queden automàticament considerats com 
a fixes. Segon, si pel contrari es troben en una situació de contracte administratiu de 
interinitat, s'hauria d’esbrinar si aquestes places han sigut anteriorment adjudicades 
per oposició administrativa. D'aquesta manera, de ser així ens trobaríem en el cas d'un 
greuge comparatiu. Greuges que, per cert, ens costa que ja s'ha donat en 
l'ensenyança secundària, i possiblement en la primària i en l'administració de justícia. 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=2623.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=2829.0
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Per tant, mantenint-nos en la tesis defensora de la moció, per coherència, hem 
d'ampliar la suggerència per evitar el greuge comparatiu citat.  Que els funcionaris que 
haguessin adquirit anteriorment aquestes places per oposició, lo qual implica molt 
d'estudi pertinent, haurien de ser compensades amb un plus econòmic adequat. Per 
tot l'exposat, reiterem el nostre vot afirmatiu a la sol·licitud formulada per als professors 
sol·licitants.” 

 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=2990.0 
 

Transcripció: “L'educació és un dels pilars fonamentals en el desenvolupament 
personal i professional de qualsevol individu. En particular, els programes de formació 
professional i d'inserció laboral tenen un paper cabdal a l'hora de garantir que les 
persones adquireixin les habilitats i competències necessàries per accedir al mercat de 
treball i construir-se en un futur sòlid. Els educadors que participen en aquests 
programes tenen una responsabilitat immensa, ja que no només transmeten 
coneixements tècnics, sinó que també actuen com a mentors i guies per als alumnes. 
La seva tasca és fonamental per fomentar la motivació, l’autoconfiança dels 
estudiants, així com per oferir-los suport personalitzat durant el seu procés 
d'aprenentatge i inserció laboral. En resum, la importància de l'educació i els 
educadors en programes de formació professional i d'inserció laboral no pot ser 
subestimada. Aquests programes són essencials per proporcionar a les persones les 
eines que necessiten per tenir èxit en el mercat laboral. I els educadors són els 
arquitectes d'aquest èxit, guiant i modelant el futur de les generacions següents. La 
seva dedicació i esforç són la clau per crear una societat més justa, equitativa i amb 
oportunitats per a tothom. Per tant, rebutgem el mètode del Departament de la 
Generalitat que fa servir adjudicar places, trasllats, etc. sense tenir en compte tots els 
projectes dels centres d'arreu de Catalunya,  ni la validesa dels seus educadors 
interins. En resum, no podem estar més a favor tant del contingut com dels acords de 
la moció, òbviament, el nostre vot serà favorable. Ens posem a disposició tant de 
l'equip de govern, com del PTT, com de tots els centres que es trobin en la mateixa 
situació, per ajudar-los a resoldre aquestes injustícies.”  
 
Intervé la  Sra. Alegre. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=3129.0 
 

Transcripció: “Des el grup municipal del PSC volem expressar el nostre suport a la 
moció que defensa la continuïtat del personal docent interí que treballa als programes 
de formació i inserció, en concret al PTT Garrotxa. Parlem d'un recurs educatiu 
fonamental que ha estat un exemple de bones pràctiques i d'inserció sociolaboral per a 
molts joves de la nostra comarca. Joves que sovint es troben en situació de 
vulnerabilitat i que gràcies al programa tenen una segona oportunitat per formar-se, 
créixer i mirar el futur amb esperança. Tot això no seria possible sense l'equip docent 
que hi ha al darrere. Professionals, amb una gran experiència, una implicació 
excepcional i una coneixença profunda del territori i de la realitat del seu alumnat. 
Substituir-los sense tenir en compte el projecte pedagògic ni la seva trajectòria, és 
posar en risc la continuïtat i la qualitat del programa. Per això creiem que cal protegir la 
continuïtat d'aquests professionals, no només pel seu valor individual, sinó per garantir 
l'estabilitat educativa que el projecte necessita. Volem afegir també que aquest suport 
no es limita només al cas del PTT Garrotxa. Volem deixar clar el nostre suport a tot el 
personal interí del Departament d'Educació, mestres de primària, professorat de 
secundària, batxillerat i cicles formatius.  

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=2990.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=3129.0
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Defensem que la seva estabilitat i continuïtat als centres educatius és fonamental per 
garantir equips docents forts, per donar continuïtat als projectes educatius i per 
dignificar la seva feina. També és una qüestió de justícia social i de respecte pels seus 
drets, perquè l'estabilitat laboral facilita la conciliació familiar i professional i redueix la 
precarietat en un àmbit tan essencial com és l'educació pública. Per tot això votarem a 
favor d'aquesta moció convençuts que defensar el professorat és també defensar 
l'alumnat i el futur educatiu del nostre territori.”  
 
Intervé el Sr. Dorca. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=3252.0 
 

Transcripció: “Primer de tot, gràcies per venir, per presentar la moció, però sobretot, en 
nom de la CUP, gràcies per la feina que feu dia a dia amb els joves de la ciutat i de la 
comarca. Pel seu futur i pel futur d'oficis tan necessaris com la llauneria, mecànica, 
cuina, hostaleria, petits comerços, etc. La problemàtica que exposeu, com bé dieu, 
deriva del compliment d'una normativa europea. Estaria bé, però, que les normatives 
s'apliquessin amb sentit comú i amb criteri, tenint en compte les realitats dels serveis i 
els impactes que poden generar en aquests. Els projectes, però els creen les 
persones. A Olot i en molts altres territoris, els PFI els formen docents molt 
compromesos amb la seva tasca docent i d'acompanyament. La forma de treballar 
dels PFI és per parelles. Cada parella, un professor tècnic i un tutor, són els 
encarregats de guiar el grup, fer-los les classes i tot l'acompanyament. És molt 
important que aquestes parelles estiguin cohesionades i consolidades, ja que s'han 
d'entendre i han d'entrar en dinàmiques de molta comunicació i complicitat per abordar 
les múltiples situacions dins l'aula i  les problemàtiques que presenta l'alumnat, no 
només en l'àmbit acadèmic, sinó en el personal social i  familiar. D'aquí que sigui tan 
important la cohesió de l'equip i la continuïtat dels docents. Quant més anys, millor. 
Les dades de reinserció educativa i d'inserció laboral del PTT Garrotxa són molt 
bones. I això és sinònim d'una molt bona feina de l'equip docent. Estem parlant que 
més d'un 60 per cent dels joves que passen pel PTT sense haver aprovat l'ESO, 
segueixen estudiant un cicle formatiu de grau mitjà. I més del 40 per cent surt amb un 
contracte laboral. Cada any hi passen més de 60 alumnes. 60 alumnes que, després 
d'haver suspès l'ESO o no haver-la cursat, pel fet d'haver arribat fa poc al territori, 
poden seguir els seus estudis reglats i professionalitzar-se. El PTT Garrotxa és un dels 
PFI de Catalunya amb més història. Aquest és el 28è curs. I, per contra, tan sols 7 
docents diferents han ocupat els quatre llocs de tutoria. La continuïtat dels docents és 
molt important i el PTT Garrotxa fins ara s'han anat consolidant equips. Hem de parlar 
que hi ha hagut docents que ja han desenvolupat la seva carrera professional, estant-
s’hi més de 20 anys. Ara, després d'un relleu professional, per la jubilació de l'equip 
que va iniciar el PTT Garrotxa, s'ha consolidat un equip amb ganes de treballar i seguir 
tirant endavant aquest projecte. Com dèiem, són les persones que tiren endavant els 
projectes i mantenir equips cohesionats, amb vocació i especialitzats en la seva feina 
és molt important. Ara el Departament, en una mesura poc quirúrgica, podria tirar per 
terra tot el que s'ha anat construint en molts projectes com el PTT Garrotxa. Creiem 
que l'aplicació de la llei no hauria d'estar renyida amb el manteniment de certs equips 
professionals, si el projecte i les característiques d'aquests són les que toquen i en el 
cas del PTT Garrotxa, sabem que és així. Per tant, votarem a favor de la moció i 
aprofitem per traslladar el nostre més sincer agraïment un altre cop per la feina que 
feu. Esperem que pugueu seguir fent el PTT Garrotxa fent créixer aquest projecte 
públic, tan arrelat i imprescindible per Olot.”  
  
 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=3252.0
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Intervé la Sra. Pagès. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=3440.0 
 

Transcripció: “És una moció que veig d’aprop perquè soc docent interina, llavors crec 
que és una situació que veiem dia a dia. De fet, en el vostre cas del PTT Garrotxa, jo 
l'any passat tenia alumnes en què estaven a 4t d'ESO i el seu recorregut era final, no 
hi havia continuïtat, no els veies amb ganes de treballar i de seguir estudiant. Estaven 
com en un lloc que no volien ser. Ara aquest any han començat alguns alumnes del 
PTT i els veus, i a vegades venen amb una il·lusió, amb unes ganes, i dius: “Ostres, 
què ha passat? T'han canviat?” No, no t'han canviat, és que t'han escoltat, t'han pogut 
donar una atenció més personalitzada, han pogut vetllar més pel teu futur 
desenvolupament personal i laboral. Crec que això és una feina d'agrair molt gran. És 
donar una segona oportunitat a uns joves que veurien el seu recorregut acadèmic 
totalment acabat. Per tant crec que és un cas diferent. A tots els docents interins ens 
agradaria tenir més estabilitat de la que tenim, i ens sumem a la demanda d'estabilitat. 
Però en un cas que, a més a més, el vincle que es genera amb aquests joves, la 
comunitat, el fer, és una manera diferent de treballar. Per tant, sí que creiem que ha 
d'haver-hi un tractament diferenciat, s'ha de garantir la permanència, no es pot 
començar a tallar aquestes continuïtats posant-les en risc per decrets que canvien 
constantment, que ara diuen una cosa, l'any passat deien una altra, I l'any que ve en 
poden dir una de diferent. Llavors s'ha d'instar al Departament a que no posi en risc 
aquesta continuïtat. A més a més, han d'assegurar uns mecanismes d'adjudicació que 
tinguin en compte aquesta realitat diferents dels PFI. I que si aquest equip de 
professionals, no se segueix consolidant, és molt difícil que, amb uns nanos que 
tinguin unes complicacions, es pugui generar aquest vincle si cada any estàs canviant 
de professor. Si els mantens és la manera de poder generar aquest vincle i poder 
treballar de manera cohesionada. Per tant, nosaltres votarem a favor d'aquesta moció i 
defensarem la continuïtat i estabilitat del personal docent, en aquest cas del PTT 
Garrotxa, però també d'arreu de Catalunya.”  
  
 

Intervé el representant del personal docent interí del PTT Garrotxa 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=3605.0 
 

Transcripció: “Gràcies a tos per les vostres intervencions. 
Per acabar sobretot, Cristina, Bruna, Biel, Aida, Roser, Jordi, Miquel, si l'any que ve no 
continuem junts vull que sapigueu que ha sigut un plaer i un honor “derrapar” amb 
vosaltres.” 
  
 
Votació: 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb unanimitat 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=3440.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=3605.0
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15. - MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPALS DE LA CUP DE SUPORT AL VEÏNAT EN 
LLUITA DE BLOCS DE PROTECCIÓ OFICIAL DE LA CAIXA. 

 
 
Núm. de referència : X2025035531     
Núm. expedient: SG022025000010 

 
ANTECEDENTS  
 
El Ple Municipal constata les següents situacions que viuen els i les llogateres 
d’Inmocaixa des que aquesta entitat ha decidit suspendre el seu programa d’habitatge 
assequible vinculat a l’Obra Social La Caixa i traspassar la propietat dels pisos situats 
als carrers Passatge Bernat Metge 14 i Carretera de Riudaura 45-47 identificats amb 
expedient de qualificació 17-G-0020-10 a INMO CRITERIA ARRENDAMIENTO SLU, 
en endavant la Propietat:  
 

● Que la Propietat ha decidit procedir de forma massiva a la no renovació de 
contractes de lloguer, remetent burofax comunicant aquesta decisió a les 
llogateres i demanant el retorn del pis de les persones que hi viuen de lloguer.  

● Que un cop recuperat dits pisos, la Propietat els manté buits o promou la seva 
venda.  

● Que la Propietat va fer firmar als arrendataris dels pisos esmentats contractes amb 
clàusules abusives.  

● Que la Propietat no es fa càrrec de forma diligent de les seves obligacions de 
conservació.  

 
Totes aquestes circumstàncies s’agreugen quan tenim en compte que els habitatges 
dels que parlem provenen de promocions d’HPO –habitatge de protecció oficial-, 
subvencionades amb fons públics i construïdes sobre sòl públic, l’objectiu principal de 
les quals és facilitar l’accés a l’habitatge de la classe treballadora del nostre municipi i 
contribuir, així, a disminuir els greus problemes en matèria d’habitatge que vivim.  
 
Els veïns i veïnes dels pisos situats en aquesta promoció al nostre municipi juntament 
amb altres promocions d’arreu de Catalunya fa més de tres anys que s’estan 
organitzant amb el Sindicat de Llogateres. Les llogateres han hagut de resistir 
desnonaments, s’han quedat a casa després de la finalització dels contractes pagant 
el lloguer, han interposat la primera denúncia col·lectiva a tot l’estat espanyol contra 
les clàusules abusives de contractes d’un gran propietari i s’han manifestat 
unitàriament als carrers de Sitges l’any 2023.  
 
Per tot això proposem al Ple Municipal que aprovi els següents: 
 

 
ACORDS  
 
 

1- Instar La Caixa a retirar tots els judicis oberts i/o ordres judicials de llançament 
pendents d’execució contra les llogateres de totes les promocions 
d’Inmocriteria Arrendamientos III S.L. i/o promocions executades per Obra 
Social la Caixa.  
 

2- Instar La Caixa a fer una pròrroga automàtica, excepte negativa de 
l’arrendatari, de tots els contractes de lloguer extingits o per extingir fins el 31 
de desembre de 2027, sense perjudici dels contractes que finalitzin en dates 
posteriors. 
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3- Instar La Caixa a retirar totes les ofertes de vendes a privats i a transmetre la 

promoció Passatge Bernat Metge 14 i Carretera de Riudaura 45-47 a l’Incasòl 
de la Generalitat de Catalunya.  
 

4- Fer pública aquesta Moció als mitjans de comunicació, locals i nacionals. 
  

5.- Fer arribar l’aprovació d’aquesta Moció a tots els veïns de la citada promoció, a 
la Propietat i al Sindicat de Llogateres de Catalunya. 

 
 
Intervencions: 
Presenta la proposta el representant dels veïns/es passatge Bernat Metge, 14 i 
carretera de Riudaura 45-47 i llegeix el contingut de la moció.  
 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=3703.0 
 
 

Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=4047.0 
 

Transcripció: “El grup municipal de la CUP, que presenta la moció en nom dels 
llogaters d’aquest bloc de pisos, ha decidit erigir-se com el Robin Hood olotí. Ens 
sembla una causa noble i justa ajudar els febles davant els grans poders econòmics i 
administratius d’aquest país. Tot i que en cas l'origen del problema no és una 
administració, sinó una entitat privada financera com CaixaBank. També entenem que 
l’ideari de la CUP, no els permeti desaprofitar aquesta ocasió per mostrar el seu 
accent anticapitalista. Han vist en aquest assumpte un ocasió de lluir-se davant el 
poble, sense indagar alternatives opcionals de solució. Tothom sap a Catalunya que el 
mal denominat sindicat de llogaters no és una altra cosa que un xiringuito de la CUP, 
per a la promoció de les ocupacions il·legals. L'origen del problema és la fugida per 
cames de centenars d'empreses de Catalunya, entre elles La Caixa, des de la DUI de 
2017. A partir de llavors, aquesta entitat va perdre la seva seu a Barcelona. S'entén 
que això comporta l'abandonament del seu esperit d'obra social a la nostra regió, per 
en contrapartida incrementar-lo en la valenciana. Fins i tot la nova denominació de 
CaixaBank demostra el canvi d'esperit propi de les antigues caixes d'estalvis per 
substituir-lo pel més fred d'un banc. Per tant, ara no vulguin culpar una immobiliària, 
com és Inmo Criteria Arrendamientos, per fer-se càrrec com a nova propietària dels 
blocs d'habitatges adquirits a La Caixa. Ni vulguin carregar-li el mort a Incasòl, que 
prou feina té en administrar i gestionar tot el sòl i el patrimoni acumulat des de la seva 
creació. I per protecció oficial d'habitatges, la dels anys 1940 fins al 1970, en què es 
van construir 4,5 milions vivendes de protecció oficial. Això d'ara és una fal·làcia 
ridícula per amagar la incapacitat de construir-les. Cada nou Govern promet molt 
oblidant-se que ni disposen de pressupostos,  ni hi ha voluntat de construir. VOX 
proposa com a alternativa al problema generat per la seva entranyable La Caixa, que 
aquesta mateixa o qualsevol altra entitat emeti una línia de finançament sense interès, 
perquè cada veí afectat pugui deixar de ser arrendatari del seu habitatge actual i 
convertir-se en propietari. Aquesta és la veritable aspiració de tot ésser humà. 
Independitzar-se i ser autònom en la qüestió del sostre.  No la de dependre de per vida 
d'arbitraris canvis i normatives per part de les administracions i entitats i  acabar 
pagant pel seu habitatge al final de la seva vida, gairebé el doble del cost real del 
mercat. Els problemes d'habitatge es resolen amb mesures clares i contundents contra 
les ocupacions il·legals i amb l'impuls d'avantatges fiscals als constructors per a la 
seva creació.  

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=3703.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=4047.0
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A més, a VOX el que volem és un municipi de propietaris, que els olotins amb una 
feina puguin comprar-se una vivenda. No ens podem conformar amb engrunes per 
poder llogar. Per tot això, i per aclarir al públic aquí present, que avui VOX es limita a 
aplicar als esmentats Robin Hoods la seva mateixa medicina de no votar mai cap 
iniciativa nostra. És a dir, el que ells anomenen impròpiament cordons sanitaris. Els 
suggerim que si en una altra ocasió desitgen comptar amb el nostre suport, que el 
tindran i recalco que el tindran, es busquin un altre portaveu per presentar les seves 
mocions en aquest consistori. Per tant, VOX es decanta per votar l'abstenció.” 
  
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=4333.0 
 

Transcripció: “L’Obra Social, va rebre entre el 2002 i el 2012, més de 25 milions 
d'euros de fons públic per construir i gestionar diverses promocions d'habitatges de 
protecció oficial. Fins aquí interessant que alguna entitat amb ajuda pública faciliti 
l'habitatge protegit. I ho va fer en dues fases: La primera, una fase protegida en què 
havien d'estar llogats a preus estipulats.  Però a partir d'una segona fase concertada 
que ja es podia vendre i que més endavant perdrien la protecció. Però si mirem el cas 
que ens ocupa a Olot, aquests habitatges estaven en règim de lloguer fins l’any 2021 i 
en aquesta fase concertada fins al 2041. Ara La Caixa vol desfer-se d'aquests 
habitatges protegits que estan ja amortitzats financerament, i a sobre cobrar el preu 
del mercat a la protecció oficial. Una doble jugada. El problema és que Olot perdrà 
més habitatge protegit i no ens ho podem permetre. A més a més, aquest model ha 
donat lloc a diversos abusos per part de La Caixa: s'han deixat de fer contractes nous 
als veïns que se'ls hi acabava el contracte, denunciant i demanant el desnonament 
d'aquells que no volguessin marxar, s’han cobrat sobrepreus per sobre de les 
quantitats estipulades, s'han incorporat clàusules abusives als contractes de lloguer, 
els edificis no han tingut el manteniment, etc. Per tant, rebent subvencions de la 
Generalitat, amortitzant habitatges protegits amb lloguers i per últim, els venen deixant 
sense habitatge assequible a les diferents ciutats. A més amb clàusules abusives, un 
negoci rodó. Per acabar, no podem estar més d'acord en instar a La Caixa a retirar 
totes aquestes ofertes de venda de pisos protegits, garantint el màxim d'habitatges 
socials.” 

 
Intervé el Sr. Mir. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=4505.0 
 

Transcripció: “ Avui es fa més evident que mai que l'habitatge és un dels problemes 
principals que té la nostra societat, Catalunya, Espanya i a Olot.  Estem parlant d'una 
problemàtica molt concreta com és la problemàtica de La Caixa, però el problema de 
l'habitatge supera tot això i per tant hem d'actuar-hi. Però també hi ha d'haver altres 
polítiques públiques que assegurin que les persones, la gent treballadora, els joves i 
les famílies puguin adquirir un habitatge o viure en un habitatge a un preu assequible. I 
avui en dia això no existeix. Per tant, evidentment ens tindreu al costat per fer el que 
puguem davant de La Caixa. Crec que ens hem de fer costat tots plegats per poder 
trobar les maneres de donar resposta i solucionar aquesta problemàtica que estem 
afrontant. Avui més que mai la manca d'habitatge és evident. Cal habitatge protegit, en 
cal fer de nou i cal no perdre el que ja tenim. No té gaire sentit que anem construint 
habitatge de protecció pública i el poc que tenim el perdem. Hem d'intentar protegir 
aquest habitatge de la manera que sigui. Evidentment, els acords que hi ha en la 
moció els compartim completament, i hi afegiria una cosa més, que és el diàleg. A 
vegades els litigis i les denúncies estan bé perquè és una manera de remoure les 
coses. Però crec que hem d'afegir la possibilitat de tornar entrar en una negociació 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=4333.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=4505.0
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col·lectiva i un diàleg amb La Caixa, per tirar endavant aquests habitatges que encara 
tenim. És evident que això se n’ha de fer càrrec La Caixa, però si això no és així, les 
administracions han de fer de mediadors. I sobretot les administracions han de mirar 
de ser-hi en totes aquestes promocions que es facin perquè després, quan hi ha un 
contracte signat, es complica molt.  És evident que aquestes clàusules abusives hi 
són, també aquesta manca d'arranjament d'aquests pisos, per tant hi ha d'haver 
mediadors que vigilin que això es faci bé en l’inici perquè després no ens trobem en 
situacions com aquestes. Avui ens trobareu al vostre costat i treballarem també des 
del govern públic perquè en els propers anys hi hagi habitatges que la societat hi pugui 
fer front.” 

 
Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=4740.0 
 

Transcripció: “En primer lloc, dir al Sr. Plana que vostè no té ni respecte per les 
veïnes,  ni veïns, ni té respecte pel sindicat de llogateres. Avui com sempre ha parlat 
de tot, menys del que importava. Si hi ha algú que ha quedat content segur que és La 
Caixa. Dit això, volem agrair la valentia i la claredat de la intervenció que han fet les 
veïnes i veïns, perquè no només esteu parlant de defensar casa vostra, esteu 
defensant un principi fonamental que l'habitatge és un dret i no un negoci. Des del 
grup municipal de la CUP volem expressar tot el nostre suport a la moció que avui 
presenten aquestes veïnes i veïns afectades, per la privatització dels habitatges del 
lloguer protegit de la carretera de Riudaura i del passatge Bernat Metge. Cal recalcar 
que no estem parlant només d'una promoció concreta d'habitatge, sinó d'un escàndol a 
gran escala. Culpa de com s'ha regulat l'habitatge protegit fins a dia d'avui. Entre 2002 
i 2012, l'Obra Social de La Caixa va construir 2.300 habitatges de lloguer protegit a 
Catalunya a canvi de 25 milions d'euros públics. Ara aquestes promocions s'estan 
venent al mercat especulatiu, després que La Caixa decidís tancar l'Obra Social i 
transformar-se en un banc sense cap obligació de retorn social. La conseqüència la 
coneixem i la patim tots i totes. Milions d'euros públics que han servit per construir 
pisos que acaben en mans de fons d'inversió. Una operació legal, com ja s'ha dit, però 
una operació, des del nostre punt de vista, totalment indecent. Per si no fos prou, les 
persones que han viscut en aquests pisos durant anys han patit un degoteig constant 
d'irregularitats i abusos: des de pujades de lloguer injustificades, cobrament indeguts 
de l'IBI, clàusules abusives, manteniment nul i fins I tot pràctiques d'assetjament com 
la contractació de seguretat privada per crear tensió al veïnat. La cosa és tan greu que 
ja hi ha dues demandes judicials en curs: una per clàusules abusives i l'altra per haver 
cobrat més de 10 milions d'IBI de forma fraudulenta. Però més enllà dels jutjats, cal 
que ens fem la següent pregunta: com pot ser que el sistema d'habitatge protegit, 
permeti que l'habitatge públic caduqui i passi a mans privades? Com pot ser que 
estiguem deixant que es venguin 40.000 habitatges protegits a Catalunya, el mateix 
nombre que el Govern de la Generalitat ara està dient que vol construir? Com passa 
sempre, els abusos de la banca ens acaben afectant a tots i totes. Aquí Olot també 
ens afecta, 23 famílies han rebut notificacions que els informen que no se'ls renovaran 
els contractes i que si no compren els pisos, els faran fora de casa. Això en una ciutat 
on els bancs i els fons voltor mantenen més de 700 pisos buits per especular. No és 
veritat que falti habitatge, el que passa és que se l’estan quedant tots els bancs. Uns 
bancs que a sobre vam rescatar amb 64.000 milions d'euros públics que encara no 
han tornat. El problema és aquest sistema capitalista que protegeix més la rendibilitat 
del negoci de l'habitatge d'uns quants milionaris que no pas el dret a l'habitatge de 
totes les famílies. Per això la moció que avui presenta el sindicat de llogateres és tan 
important perquè proposa solucions a una de les injustícies més grans de política 
d'habitatge de Catalunya: que l'habitatge protegit ho és només durant un temps. Que 
el paguem entre tots però que se l'acaben quedant els especuladors.  

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=4740.0
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Avui cal que el nostre Ajuntament aixequi la veu en contra d'aquest cercle pervers i 
que es comprometi a defensar que aquests habitatges passin a formar part de 
l'habitatge públic i que siguin gestionats per Incasòl,  amb lloguers justos, sense 
clàusules abusives i amb la garantia que mai més tornin a estar en mans de fons voltor 
o bancs. Volem acabar la nostra intervenció reivindicant la feina imprescindible que 
està fent el Moviment pel Dret a l'Habitatge. Gràcies veïnes i veïns per organitzar-vos, 
per defensar el que és de tots i per assenyalar el camí. 
Estem al vostre costat, força i endavant.” 
  
Intervé el Sr. Quintana. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=4992.0 
 

Transcripció: “En nom d'Esquerra Republicana, donarem el nostre vot favorable a la 
moció. La ciutat d'Olot pateix una infradotació d'habitatges públics, assequibles, 
socials i és una mala notícia, El fet concret que estem parlant del pisos de La Caixa és 
una mala notícia per a la ciutat i sobretot pels seus inquilins. En el moment que vivim 
és un tema que hauríem ja de començar a parlar d'emergència habitacional. El 
problema supera l'estructural o de problemàtiques concretes que afecten col·lectius 
més vulnerables. S’ha de dir que La Caixa no actua èticament.  La nostra ciutat 
demana que tinguem tots un mínim d'ètica a l'hora de prendre les nostres decisions, 
per tant, em sembla que el que hem d'apel·lar primer és a l'ètica de La Caixa. I 
òbviament, la responsabilitat de la Generalitat amb Incasòl perquè no perdem la ciutat i 
els seus inquilins no perdin aquests parcs d'habitatge assequible. Això, forma part d'un 
problema molt més gran, com és la manca de tenir un parc públic decent en aquest 
país. Això ve de molts i molts anys i no serà fàcil d'arreglar, però un dia hem de 
començar-hi. Per tant, és un bon moment per posar aquesta moció sobre la taula. 
L’Ajuntament, per exemple, té previst la construcció de 87 pisos públics a la ciutat, i 
això donarà una mica d'aire a la ciutat. Però això no és suficient. Avui en dia, hi ha 
moltíssims ciutadans de la ciutat que no poden accedir a un habitatge digne, per molts 
motius. Estem convertint una societat que funciona a l'inrevés. La gent potser té accés 
a la feina, però no pot accedir a un habitatge. Si això passa vol dir que hem fracassat 
com a societat. Per tant, el nostre suport a la moció i a la lluita que porteu. És un tema 
que entre tots ens hem de conscienciar, que d'això depèn el futur de la nostra 
societat.” 
  
Intervé el Sr. Güell. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=5136.0 

 
Transcripció: “Estem parlant d'habitatges, però darrera hi ha projectes de vida. El fet 
de trobar-se en aquesta situació, són projectes de vida que corren el risc d’estroncar-
se. Parlem de l'habitatge, però darrere hi ha persones, hi ha sentiments, hi ha lligams 
familiars i estem trencant la comunitat. L'Estat espanyol, està invertint de l'ordre d'un 
0,1% del PIB en pol  ítiques públiques d'habitatge, mentre que a Europa això es 
multiplica per 10. Si això els hi sembla poc, resulta que en 5 anys perdrem un terç del 
parc d'habitatge protegit. Per tant, és una situació catastròfica perquè estem 
desmembrant la societat. Els ajuntaments ens trobem en una situació d'hiper-
responsabilització, on se'ns demana que arreglem el problema, quan hem vist els 
Parlaments i els Congressos que durant molt de temps van aprovant lleis, però en 
canvi cada dia estem perdent aquesta capacitat de fer front a la problemàtica. El 
Govern actual de Catalunya ha fet la proposta de fer aquests 50.000 habitatges, però 
hem vist també que perquè això funcioni els ajuntaments hem de presentar els solars 
que tenim disponibles urbanitzats per fer habitatge. 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=4992.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=5136.0
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S’ha vist que els ajuntaments, en aquest context d'hiper-responsabilització i també 
amb una manca absoluta de recursos, no podrem construir aquests 50.000 habitatges. 
Per tant, els ajuntaments ens trobem en una situació de moltes dificultats per poder 
afrontar aquesta problemàtica. Com ha dit el Sr. Quintana és veritat que farem una 
promoció d'habitatges conjuntament amb Incasòl. Estem tirant endavant sectors de la 
ciutat perquè hi hagi més sòl disponible, sobretot d'habitatge protegit. I també tenim el 
projecte en el qual hi hem posat moltes esperances també per generar molt 
d'habitatge en el si del nucli antic. Tot això, però, no serà suficient, si el Parlament i el 
Congrés, no s'agafen realment les polítiques d'habitatge amb més seriositat del que ho 
han fet fins ara. Així doncs, conscients de la magnitud d'aquesta problemàtica i de la 
imminent pèrdua de capital social que representarà que aquests habitatges arribin a 
ser venuts i que les famílies que han pogut construir fins ara bona part de la seva vida 
la puguin perdre, votarem a favor de la moció que han presentat.” 
  
 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=5376.0 

 
Transcripció: “ A tots ens bull la sang davant la injustícia d’aquesta situació. És una 
mala notícia per la ciutat, que La Caixa abandoni aquesta obra social en aquests 
pisos. No és una situació que només es dona a Olot sinó malauradament s'està 
donant a grans parts del país. Què podem fer nosaltres com a Ajuntament? Com ja 
han dit el Sr. Güell i el Sr. Quintana, aquest ajuntament està tirant endavant promoció 
d’habitatges com Sant Cistòfor, on hi podrà haver 90 habitatges amb l’objectiu que tots 
siguin de protecció oficial, dels qual 50 seran de l’Ajuntament. També amb el tema de 
regeneració del nucli antic i ara, des de fa pocs dies, amb la compra d’un habitatge. 
Però què podem fer respecte la situació actual.? Nosaltres i jo personalment vaig fer 
trucades als responsables d’aquesta operació que tenim a l’abast,  perquè la tiressin 
enrere ja que des de l’Ajuntament no ho veiem gens clar i consideràvem que era un 
error. Els vam demanar, instar i pressionar perquè això no fos així. Hi seguirem 
parlant, encara que no serveixi per res han de saber que la veu d’aquest ajuntament 
és que no estem a favor d’aquest moviment. Paral·lelament també, vam parlar amb 
Incasòl perquè preveient que serà molt difícil que s’aturi aquesta decisió, els vam 
transmetre que ens agradaria molt que poguessin abordar-ho d'alguna manera, 
comprant aquests habitatges perquè en mantinguin aquesta protecció oficial. Estem en 
converses amb ells, a veure si això és possible també. També tenim un grup municipal 
que té relació amb el govern de la Generalitat que ens pot ajudar a fer aquest pas amb 
Incàsol, perquè si finalment això s'acaba executant i aquests pisos van a venda, que 
pugui ser una institució pública com Incasòl que els adquireixi, per poder-los seguir 
mantenint com a lloguer de protecció oficial. Per tant, aquestes dues coses les estem 
fent, però és un repte de regulació. És insuficient preveure grans polítiques d’inversió 
en habitatge, si després la regulació que emmarca els habitatges de protecció oficial 
que  ha servit molt bé durant moltes dècades, acaba caducant i cau en l'oblit, en 
situacions com la que estem vivint avui a Olot. Per tant, jo els vull transmetre que tot el 
que puguem fer, ho hem estat fent. Ho seguirem fent, pressionant a La Caixa, a 
Incasòl i a la Generalitat, perquè pugui ajudar-nos en el cas que això vagi pel camí que 
sembla que està anant, per mirar que aquesta situació es resolgui. No depèn 
directament de nosaltres, però tot allò que sí que depengui de nosaltres ho mirarem de 
fer i també, tots els grups municipals estaran al costat d'aquesta reclamació que és 
absolutament justa i en som plenament conscients”. 

 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=5376.0
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Intervé el representant dels veïns/es passatge Bernat Metge, 14 i carretera de 
Riudaura 45-47. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=5575.0 

 
Transcripció: “ Donar les gràcies a tots els grups municipals que han donat suport a la 
moció. Per altra banda, es esgarrifós escoltar el discurs d’algun altre partit; estem 
parlant de famílies i quan et toca d’aprop és bastant dur. Saber que tens amics o 
famílies que en pocs mesos hauran de sortir de casa seva i de la seva vida,  tenint 
nens, etc.  Recordar que l’article 47 de la constitució diu: “ tots els espanyols tenen 
dret a gaudir d’un habitatge digne”. Ara mateix aquestes persones no estan en cap 
habitatge digne, perquè estant vivint en unes condicions infrahumanes, ni s’estan fent 
reformes en els seus habitatges, aquest assetjament diari és inhumà. Així que moltes 
gràcies a tots els partits que heu donat suport a aquesta moció i instem al diàleg per 
parlar-ne perquè és l'única via que hi ha. Moltes gràcies al sindicat de llogateres per 
portar aquesta moció, a totes les veïnes i famílies que esteu aquí. 

 
 
Votació: 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb 19 vots a favor (8 JUNTS, 3 ERC, 4 CUP, 
3 PSC i 1 ACTIVEM) i 1 abstenció (1 VOX). 
 
 
7. - DONAR COMPTE DECRET DE DELEGACIONS GENÈRIQUES A REGIDORS I 

ATRIBUCIONS 
Núm. de referència : X2025035393     
Núm. expedient: SG012025000031 

 
 
Vistos els antecedents corresponents, l’Alcaldia dona compte del Decret número 
2025LDEC001911 dictat en data 20 de maig de 2025, pel qual es delega de forma 
genèrica, i específica si escau, les competències que a continuació es determinen a 
favor dels següents Regidors per a la gestió dels assumptes de llurs respectives àrees 
d’actuació, d’acord amb la definició funcional de cada àrea que s’efectua en aquest 
mateix decret i amb la particularitat de que les matèries que es relacionen, són 
merament enunciatives i no limitatives.  
 
Aquestes delegacions tindran efecte des del dia següent de dictar-se aquest decret i la 
delegació s’haurà d’acceptar expressament pels regidors, tot i que s’entendrà acceptat 
tàcitament si en el termini de tres dies hàbils comptats des del nomenament el regidor 
no presenta davant de l’alcaldia la seva renúncia expressa 
 
 
ÀREA DE COHESIÓS SOCIAL I D’ATENCIÓ A LES PERSONES 
 
DELEGACIONS  
Drets civils, Igualtat de gènere, Llengua Catalana, Barris i Participació. 
 
 
REGIDORIA DE PARTICIPACIÓ: Sra. SUSANNA PAGÈS I JUTGLAR 
 
ÀMBIT COMPETENCIAL  
Foment de la participació 
Processos participatius 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=5575.0
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FUNCIONS DELEGADES  
Aquesta regidora té facultats de proposta i facultats resolutòries, incloent la resolució 
de recursos, excepte en les matèries delegades o competència de la Junta de Govern 
o del Ple. 
 
 
REGIDORIA DE DRETS CIVILS: Sra. SUSANNA PAGÈS I JUTGLAR 
 
ÀMBIT COMPETENCIAL 
Defensa, promoció i garantia dels drets civils  
 
FUNCIONS DELEGADES 
Aquest regidor té facultats de proposta i facultats resolutòries, incloent la resolució de 
recursos, excepte en les matèries delegades o competència de la Junta de Govern o 
del Ple. 
 
 
REGIDORIA D’IGUALTAT DE GÈNERE: Sra. SUSANNA PAGÈS I JUTGLAR 
 
ÀMBIT COMPETENCIAL 
Desenvolupar el Pla local d’Igualtat 
Foment de la igualtat en els principals àmbits socials 
Promocionar l’associacionisme de dones 
Fomentar la sensibilització, detecció i prevenció de la violència masclista, així com els 
serveis i recursos destinats a una protecció integral. 
 
FUNCIONS DELEGADES 
Aquesta regidora té facultats de proposta i facultats resolutòries, incloent la resolució 
de recursos, excepte en les matèries delegades o competència de la Junta de Govern 
o del Ple. 
 
 
 
REGIDORIA DE LA LLENGUA CATALANA: Sra. SUSANNA PAGÈS I JUTGLAR 
 
ÀMBIT COMPETENCIAL 
Política lingüística 
Consorci de Normalització Lingüística 
Promoció, defensa i multiplicació del català 
Impuls de mesures transversals a tots els departaments per fomentar l’ús del català 
Organitzar activitats per potenciar l’ús del català en activitats quotidianes 
Incentivar que els ciutadans participin en les activitats culturals de foment i ús del 
català 
Crear consciència lingüística de la llengua catalana 
Establir una línia d’assessorament i de cooperació amb les entitats que fomentin l’ús del 
català 
Realitzar un marc de coordinació de cursos de català organitzats per associacions, 
administracions públiques i sindicats 
 
FUNCIONS DELEGADES  
Aquesta regidora té facultats de proposta i facultats resolutòries, incloent la resolució 
de recursos, excepte en les matèries delegades o competència de la Junta de Govern 
o del Ple. 
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REGIDORIA DE BARRIS: Sra. IMMACULADA MUÑOZ I DÍAZ 
REGIDORA ADJUNTA: Sra. SUSANNA PAGÈS I JUTGLAR 
 
ÀMBIT COMPETENCIAL 
Coordinació dels/les regidors/regidores de barri 
Xarxa de barris 
Desenvolupament dels PIAM 
Foment de l’activitat veïnal 
 
FUNCIONS DELEGADES 
Aquesta regidora té facultats de proposta i facultats resolutòries, incloent la resolució 
de recursos, excepte en les matèries delegades o competència de la Junta de Govern 
o del Ple. 
 
Com a suport a la tasca de barris de la regidora amb delegació específica de 
coordinació veïnal i participació ciutadana es nomenen els/les següents regidors/es de 
barri.  
 
La Caixa – Sra. Susanna Pagès i Jutglar 
Sant Cristòfor i Masbernat – Sra. Susanna Pagès i Jutglar  
Benavent – Sra. Susanna Pagès i Jutglar 
 
 
 
Intervencions: 
Presenta la proposta la Sra. Pagès i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=5777.0 
 

Transcripció: “Assumeixo un gran repte amb la ciutat d'Olot com a regidora de Drets 
Civils, Igualtat i Llengua Catalana. Ho faig amb una barreja d'orgull i responsabilitat, 
amb moltes ganes de posar-me a treballar i començar a fer coses per la ciutat. Primer 
de tot, vull agrair la feina feta a la Laila, de qui prenc relleu. Ha estat una regidora molt 
treballadora, compromesa, responsable. Des d'aquí li vull enviar una abraçada i donar-
li les gràcies. El repte d'entrar com a regidora és gran, més encara entrant en aquests 
moments, a mig mandat. Però entro convençuda que la política s'ha de fer amb la 
gent, des de la proximitat i amb transparència. Per tant, creient en la participació 
ciutadana, em fa molta il·lusió poder impulsar projectes com seran el Consell de Joves 
que serà una aposta real per a la participació juvenil, per escoltar i fer-los partícips de 
la presa de decisions. Pel que fa a la igualtat i els drets civils, posar les bases del 
primer Pla d'igualtat, un document que ha de ser molt més que un paper, ha de marcar 
uns compromisos molt clars per garantir una ciutat molt més justa i amable per a 
tothom. I també, per acabar, deixeu-me posar èmfasis en aquesta nova regidoria de la 
Llengua catalana, que té un valor molt especial per mi. De fet, em fa molta il·lusió ser-
ne la primera regidora. Perquè quan parlem de llengua catalana no parlem només 
d'identitat, també parlem de cohesió, de cultura, de drets. No podem permetre que el 
català perdi ni un sol espai, sinó que, al contrari, n'hem de mantenir la centralitat i 
convertir-lo en un eix innegociable de la cohesió social del nostre país. Començo 
aquest camí amb ganes, amb il·lusió i sobretot amb la voluntat de ser útil, atenent la 
política com una eina col·lectiva per transformar, escoltar i construir una ciutat encara 
millor.”  
  

 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=5777.0
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Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=5922.0 
 

Transcripció: “Donar-te l'enhorabona i posar-nos disposició per dialogar i arribar a 
acords de temes de ciutat. És una regidoria amb temes molt sensibles com la igualtat i 
el català.”  
 

Intervé la Sra. Alegre. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=5957.0 
 

Transcripció: “Donar la benvinguda a la Sra. Pagès i posar-nos a disposició per 
treballar per la ciutat i la igualtat.” 
  
 

Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=5976.0 

 
Transcripció: “En primer lloc, donar-li la benvinguda com a regidora. Avui vostè 
assumeix la responsabilitat de cinc eixos primordials d'aquest Ajuntament:  la 
participació, els drets civils, la igualtat i prevenció de violències masclistes, la política 
lingüística i promoció del català i regidora adjunta de barris. Es tracte de 5 eixos sobre 
els quals des del grup municipal de la CUP hem debatut, treballat i hem fet propostes 
al llarg dels últims anys. Propostes que tenim ganes de compartir amb vostè per 
intentar que siguin una realitat el més aviat possible. Cinc eixos sobre els quals no s'hi 
val a mirar cap a un altre costat, sinó que cal afrontar amb planificació, recursos i 
accions concretes. Tenim la sort de comptar amb una societat organitzada que fa anys 
que lluita per avançar en cadascun d'aquests objectius. Cal escoltar els moviments 
socials i les entitats. Tenim molts deures a fer en tots els àmbits que avui assumeix: 
participació,  drets civils, igualtat, llengua catalana i barris. Com a primer grup de 
l'oposició ens posem a disposició per treballar-los conjuntament, per tirar endavant 
projectes ambiciosos al costat de la societat mobilitzada. I amb la mateixa claredat 
també li hem de dir que com a primer grup de l'oposició, no callarem si observem que 
les coses no avancen, si els compromisos s'incompleixen o si en comptes de treballar 
pels drets de totes les persones es consolida la deriva cap a l'estigmatització i la 
criminalització. Per acabar, li desitgem molta sort i encerts. Esperem poder-nos reunir 
ben aviat per parlar de totes aquestes coses.” 
  
Intervé la Sra. Pagès. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=6079.0 
 

Transcripció: “Moltes gràcies a tothom.” 
 

 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=6084.0 
 

Transcripció: “Joventut, dona, amb ganes i empenta, estic  convençut que t'anirà molt 
bé.” 
  
Votació: 
 
El Ple se’n dona per assabentat. 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=5922.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=5957.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=5976.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=6079.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=6084.0
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8a. - COMPOSICIÓ DELS GRUPS MUNICIPALS I NOMENAMENT DE PORTAVEUS 
 
Núm. de referència : X2025035446     
Núm. expedient: SG012025000032 

 
Vist que en la sessió plenària del dia 24 d’abril de 2025 es va acceptar la renúncia del 
càrrec de regidora de l’Ajuntament d’Olot del Sra. Laila El Gamouchi i Darras del grup 
municipal ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA – ACORD MUNIICPAL 
(ERC-AM). 
  
Vist que en la sessió plenària del dia d’avui, 22 de maig de 2025 ha pres possessió del 
càrrec de regidora la Sra. Susanna Pagès i Jutglar, de la llista ESQUERRA 
REPUBLICANA DE CATALUNYA – ACORD MUNIICPAL (ERC-AM). 
 
De conformitat amb els articles 23 a 29 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, pel que s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic 
de les entitats locals; i 68 a 73 del Reglament Orgànic Municipal.  
 
Vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, el president de la Comissió 
informativa del Ple, proposa al Ple l’adopció dels següents acords: 
 

 

 
 PRIMER.- DONAR COMPTE de la composició del Grup Municipal: 
 
 
ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA – ACORD MUNICIPAL (ERC – AM)  

 

• Sr. JOSEP QUINTANA I CARALT 

• Sr. ISAAC CRIVILLÉS I GARCÍA  

• Sra. SUSANNA PAGÈS I JUTGLAR 

 
 
 
SEGON.- Els portaveus del grup municipal seran:  
 
 
Sra. SUSANNA PAGÈS I JUTGLAR 
Portaveu adjunt:  Sr. JOSEP QUINTANA I CARALT 
 
 
Votació: 
 
El Ple se’n dona per assabentat. 
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8b.- NOMENAMENT DELS MEMBRES DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL. 
 
Núm. de referència : X2025035458     
Núm. expedient: SG012025000033 

 
Vistos els antecedents corresponents, l’Alcaldia dona compte del Decret número 
2025LDEC001909 dictat en data 20 de maig 2025, relatiu al nomenament dels 
membres de la Junta de Govern Locals, que es transcriu íntegrament a continuació: 
 
“De conformitat amb les atribucions conferides pels articles 23 de la Llei 7/1985, de 2 
d’abril, reguladora de les bases de règim local; 54 del decret legislatiu 2/2003 de 28 
d’abril pel que s’aprova el text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya; 
52 i 53 del R.D. 2568/1986, de 28 de novembre, pel que s’aprova el Reglament 
d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals; i 34 a 44 del 
Reglament Orgànic Municipal.  
 
DECRETO:  
 
Primer.- Que la Junta de Govern Local, presidida per aquesta Alcaldia, estarà 
integrada per set regidors, nombre no superior al terç del nombre legal de regidors de 
l’Ajuntament d’Olot, i seran els que a continuació s’indiquen:  
 
1. Sr. ESTANIS VAYREDA I PUIGVERT  

2. Sr. JOSEP QUINTANA I CARALT  

3. Sr. JORDI GÜELL I GÜELL  

4. Sra. NEUS DOMÈNECH I OLLER  

5. Sra. VANESSA CATALAN I SANTOS  

6. Sra. SUSANNA PAGÈS I JUTGLAR  

7. Sr. ISAAC CRIVILLÉS I GARCÍA  
 
Segon.- La resta de regidors de l'equip de govern i de l'oposició, podran assistir a les 
sessions de la Junta de Govern Local.  
 
Tercer.- La validesa d’aquest decret està condicionada a la presa de possessió de la 
regidora Sra. Susanna Pagès i Jutglar, en el Ple de data 22 de maig de 2025. 
 
Quart.- Donar compte d’aquest decret al Ple de l’Ajuntament i remetre anunci 
d’aquesta resolució al BOP per a la seva publicació i al tauler d’anuncis de la 
Corporació.” 
 
 
Intervencions: 
Presenta la proposta el Sr. Alcalde i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=6096.0 
 

Votació: 
 
El Ple se’n dona per assabentat. 
 

 
 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=6096.0
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9a. - APROVAR LA COMPOSICIÓ DELS ÒRGANS DE GOVERN I NOMENAMENT 

DE REPRESENTANTS A CONSORCIS 
 
Núm. de referència : X2025035469     
Núm. expedient: SG012025000034 

 
 
L’Alcaldia que subscriu proposa al Ple l’adopció dels següents acords:  
 
Nomenar els següents regidors com a representants a: 
 
 
 

 
 Junta General del CONSORCI D’ACCIÓ SOCIAL DE LA GARROTXA (CASG) 

 
 
 
 

• Sr. Agustí Arbós i Torrent (JUNTS-CM)   
• Sra. Immaculada Muñoz i Díaz (JUNTS-CM)   
• Sr. Jordi Güell i Güell (JUNTS-CM)  
• Sr. Josep Quintana i Caralt (ERC-AM) 
• Sra. Susanna Pagès i Jutglar (ERC-AM) 
• Sra. Sílvia Pagès i Serarols (CUP-AMUNT) 
• Sr. Ermel Solà i Puigvert (PSC – CP) 

 

 
Votació: 
 

 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb 16 vots a favor (8 JUNTS, 3 ERC, 3 PSC, 
1 ACTIVEM i 1 VOX) i 4 abstencions (4 CUP). 
 
 
 

9b.- APROVAR LA COMPOSICIÓ DELS ÒRGANS DE GOVERN I NOMENAMENT 
DE REPRESENTANTS A COMISSIONS GESTIÓ. 

 
 
 
Núm. de referència : X2025035477     
Núm. expedient: SG012025000035 

 
L’Alcaldia que subscriu proposa al Ple l’adopció dels següents acords:  
 
Nomenar els següents regidors com a representants a: 
 
 
MESA GENERAL DE NEGOCIACIÓ     
 

• Sra. Susanna Pagès i Jutglar (ERC-AM)   
• Sra. Immaculada Muñoz i Díaz (JUNTS-CM)   
• Sr. Estanis Vayreda i Puigvert (JUNTS-CM) 
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COMISSIÓ DE SEGUIMENT I AVALUACIÓ DEL PLA D’IGUALTAT 
 

• Sra. Imma Muñoz i Díaz (JUNTS-CM) 
• Sra. Susanna Pagès i Jutglar (ERC-AM)   

 
 
COMISSIÓ DE SEGUIMENT I INTERPRETACIÓ DEL CONVENI    
 

• Sra. Susanna Pagès i Jutglar (ERC-AM)   
• Sra. Immaculada Muñoz i Díaz (JUNTS-CM)   
• Sr. Estanis Vayreda i Puigvert (JUNTS-CM) 

 
COMITÈ DE SEGURETAT I SALUT LABORAL     
 

• Sra. Susanna Pagès i Jutglar (ERC-AM)   
• Sra. Immaculada Muñoz i Díaz (JUNTS-CM) 
• Sr. Estanis Vayreda i Puigvert (JUNTS-CM) 

 
 
COMISSIÓ SEGUIMENT VALORACIÓ LLOCS DE TREBALL 
 

• Sra. Immaculada Muñoz i Díaz (JUNTS-CM) 
• Sr. Estanis Vayreda i Puigvert (JUNTS-CM) 
• Sra. Neus Domèncech i Oller (JUNTS-CM) 
• Sra. Susanna Pagès i Jutglar (ERC-AM) 
• La cap de l’àrea de Recursos humans: Sra. Lídia Fernández i Brugués. 

Substituta: Sra. Eva Doblas i Bueno. 
• 4 representants dels treballadors: Sr. Josep MªGaspar i Armenteros, Sr. 

Ramon Barnadas i Puigferrer, Sra. Tenna Busquets i Costa, Sr. Josep 
Maria Girbau i Vilamitjana. 

 
Votació: 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb 16 vots a favor (8 JUNTS, 3 ERC, 3 PSC, 
1 ACTIVEM i 1 VOX) i 4 abstencions (4 CUP). 
 
 

9c.- APROVAR LA COMPOSICIÓ DELS ÒRGANS DE GOVERN I NOMENAMENT 
DE REPRESENTANTS A FUNDACIONS. 

 
 
Núm. de referència : X2025035480     
Núm. expedient: SG012025000036 

 
L’Alcaldia que subscriu proposa al Ple l’adopció dels següents acords:  
 

Nomenar els següents regidors com a representants a: 
 
 

 
FUNDACIÓ D’ESTUDIS SUPERIORS (FES)      
  

• Sr. Agustí Arbós i Torrent (JUNTS-CM) 
• Sr. Josep Quintana i Caralt (ERC-AM) 
• Sra. Vanessa Catalan i Santos (JUNTS-CM) 
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FUNDACIÓ HOSPITAL D’OLOT I COMARCAL DE LA GARROTXA 
 
 PATRONAT 
 

• Sr. Agustí Arbós i Torrent (JUNTS-CM)   
• Sr. Daniel Dorca i Clarà (CUP-AMUNT) 

 
CONSELL TERRITORIAL  
 

• Sra. Immaculada Muñoz i Díaz (JUNTS-CM)  
• Sra. Susanna Pagès i Jutglar (ERC-AM) 
• Sra. Anna Descals i Tresserras (CUP-AMUNT)  
• Sr. Josep Guix i Feixas (PSC – CP) 
• Sr. Jordi Rubio i Estartús (ACTIVEM) 
• Sr. Daniel Plana i Farjas (VOX)  

 
 
 

FUNDACIÓ ANTIC HOSPITAL SANT JAUME    
 

PATRONAT  
 

• Sr. Agustí Arbós i Torrent (JUNTS-CM)   
• Sra. Immaculada Muñoz i Díaz (JUNTS-CM)   
• Sra. Susanna Pagès i Jutglar (ERC – AM) 
• Sr. Daniel Dorca i Clarà (CUP-AMUNT) 
• Sr. Ermel Solà Puigvert (PSC-CP) 

 
CONSELL RECTOR 
 

• Sr. Agustí Arbós i Torrent (JUNTS-CM)   
• Sra. Immaculada Muñoz i Díaz (JUNTS-CM)   
• Sra. Susanna Pagès i Jutglar (ERC – AM) 
• Sr. Daniel Dorca i Clarà (CUP-AMUNT) 
• Sr. Ermel Solà i Puigvert  (PSC-CP) 
• Un representat de tots el grups:  

• Sr. Aniol Sellabona i Aguilera (JUNTS-CM)   
• Sr. Jordi Gasulla i Flavià (CUP – AMUNT) 
• Sr. Albert Bramon i Vives (PSC-CP) 
• Sr. Albert Nogué i Font (ERC – AM) 
• Sr. Jordi Rubio i Estartus (ACTIVEM) 
• Sr. Daniel Plana i Farjas (VOX) 

 
 
 

FUNDACIÓ LA CARITAT    
 

• Sra. Agustí Arbós i Torrent (JUNTS-CM)   
• Sr. Aniol Sellabona i Aguilera (JUNTS-CM) 
• Sr. Daniel Dorca i Clarà (CUP-AMUNT) 

 

 
Votació: 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb 16 vots a favor (8 JUNTS, 3 ERC, 3 PSC, 
1 ACTIVEM i 1 VOX) i 4 abstencions (4 CUP). 
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9d.- APROVAR LA COMPOSICIÓ DELS ÒRGANS DE GOVERN I NOMENAMENT 

DE REPRESENTANTS A ALTRES ÒRGANS COL·LECTIUS. 
 
Núm. de referència : X2025035515     
Núm. expedient: SG012025000039 

 

 
L’Alcaldia que subscriu proposa al Ple l’adopció dels següents acords:  
 
Nomenar els següents regidors com a representants a: 
 

 
 
 

PRIMER.- Nomenar representant al  CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL:    
 

• Sr. Agustí Arbós i Torrent (JUNTS-CM)   
• Sr. Josep Quintana i Caralt (ERC_AM) 
• Sr. Aniol Sellabona i Aguilera (JUNTS-CM) 
• Sra. Immaculada Muñoz i Díaz (JUNTS-CM) 
• Sra. Susanna Pagès i Jutglar (ERC-AM) 
• Sr. Jordi Gasulla i Flavià (CUP) 
• Sr. Jaume Mir i Bagó (PSC -CP) 

 
 

SEGON.- Nomenar representant a la XARXA DE MUNICIPIS LGTBI: 
 

• Sra. Susanna Pagès i Jutglar (ERC-AM) 
 
 

 
Intervencions: 
Presenta la proposta el Sr. Alcalde i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=6117.0 
 

 
Votació: 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb 16 vots a favor (8 JUNTS, 3 ERC, 3 PSC, 
1 ACTIVEM i 1 VOX) i 4 abstencions (4 CUP). 
 
 
10a. - PROPOSANT LA CREACIÓ, DETERMINACIÓ D’ÀMBITS I COMPOSICIÓ DE 

LA COMISSIÓ INFORMATIVA 

 
Núm. de referència : X2025035507     
Núm. expedient: SG012025000037 

 
De conformitat amb els articles 20 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les 
bases de règim local; 60 del Decret Legislatiu 2/2003 de 28 d’abril pel qual s’aprova el 
text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya; 119 i 123 a 126 del Reial 
Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització, 
funcionament i règim jurídic de les entitats locals, i 56 a 63 del Reglament Orgànic 
Municipal, l’Alcaldia, oïda la Junta de Portaveus, proposa al Ple l’adopció dels 
següents acords:  
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=6117.0
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Primer.- Crear una única Comissió Informativa que agrupi totes les àrees de 
l’Ajuntament, destinada a l’estudi i dictamen previs dels assumptes que s’han de 
sotmetre a la decisió del Ple.  
 
Segon.- La Comissió Informativa a més de tenir per objecte l’estudi, informe o consulta 
dels assumptes que han de ser sotmesos a la decisió del Ple, tindrà també per objecte 
el seguiment de la gestió de l’Alcalde, la Junta de Govern Local i els regidors que 
ostentin delegacions.  
 
Tercer.- Els membres que compondran l’esmentada Comissió Informativa, en la que 
estaran representants tots els grups municipals, seran els següents: 
 
 
- Presidència: Sr. Estanis Vayreda Puigvert (JUNTS-CM)   
- Vocals:  

▪ Sr. Aniol Sellabona i Aguilera (JUNTS-CM) 
▪ Sr. Jordi Güell i Güell (JUNTS-CM)   
▪ Sra. Immaculada Muñoz i Díaz (JUNTS-CM)   
▪ Sra. Susanna Pagès i Jutglar (ERC – AM) 
▪ Sra. Bruna Cañada i Roca (CUP – AMUNT) 
▪ Sr. Jaume Mir i Bagó (PSC – CP) 
▪ Sr. Jordi Rubio i Estartus (ACTIVEM) 
▪ Sr. Daniel Plana i Farjas (VOX) 

 

 
Quart.- Les normes de funcionament de la Comissió Informativa seran les generals 
establertes per al funcionament dels òrgans col·legiats a la legislació administrativa 
general i al Reglament Orgànic Municipal, sens perjudici que la pròpia comissió 
estableixi normes complementàries per al seu funcionament.  
 
En qualsevol cas, la iniciativa per convocar les sessions de la Comissió Informativa 
correspon al seu President. 
  
La Comissió Informativa podrà emetre dictàmens o recomanacions sobre els diferents 
assumptes que li siguin sotmesos, que sempre s’acordaran per majoria ponderada. En 
cap cas, però, podrà prendre resolucions executives a cap efecte. Tots els membres 
de la Comissió tenen el dret de proposta. 
 
Votació: 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb 13 vots a favor (8 JUNTS, 3 ERC, 1 
ACTIVEM i 1 VOX) i 7 abstencions (4 CUP i 3 PSC). 
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10b.- PROPOSANT LA CREACIÓ, DETERMINACIÓ D’ÀMBITS I 
COMPOSICIÓ DE LA  COMISSIÓ DE COORDINACIÓ DE GRUP 

 
Núm. de referència : X2025035513     
Núm. expedient: SG012025000038 

 
De conformitat amb els articles 132 i 133 del Reglament d’organització, funcionament i 
règim jurídic de les entitats locals aprovat pel Reial Decret 2568/1986 de 28 de 
novembre, i dels articles 81, 82 i 83 del Reglament Orgànic Municipal en els que es 
regula la llibertat d’institució d’òrgans municipals, tenint en compte el principi 
d’economia organitzativa, l’Alcaldia, oïda la Junta de Portaveus, proposa al Ple 
l’adopció del següent acord:  
 
Primer.- Crear una Comissió de coordinació de grup, de suport a l’Alcalde i a la Junta 
de Govern, destinada a l’estudi de les propostes que s’han d’adoptar per l’Alcalde i els 
regidors que ostentin delegacions i planificar l’actuació municipal, sota la denominació 
de:  
 
COMISSIÓ DE COORDINACIÓ DE GRUP 
 
Segon.- La Comissió de Coordinació de Grup estarà integrada pels regidors que 
composin el govern, i tindran funcions informatives i de gestió.  
 
Tercer.- Els membres que la composen seran: 
 

 

- Presidència: Sr. Agustí Arbós i Torrent (JUNTS-CM)   
- Vocals:  

▪ Sr. Estanis Vayreda i Puigvert (JUNTS-CM)   
▪ Sra. Gemma Canalias i Rafel (JUNTS-CM)        
▪ Sra. Immaculada Muñoz i Díaz (JUNTS-CM)   
▪ Sr. Aniol Sellabona i Aguilera (JUNTS-CM)   
▪ Sra. Neus Domènech i Oller (JUNTS-CM) 
▪ Sr. Jordi Güell i Güell (JUNTS-CM) 
▪ Sra. Vanessa Catalan i Santos (JUNTS-CM) 
▪ Sr. Josep Quintana i Caralt (ERC-AM) 
▪ Sra. Susanna Pagès i Jutglar (ERC-AM) 
▪ Sr. Isaac Crivillés i García (ERC-AM) 

 
 

Quart.- Les normes de funcionament de la Comissió seran les generals establertes per 
al funcionament dels òrgans col·legiats a la legislació de l’administració general i al 
Reglament Orgànic Municipal, sens perjudici que la pròpia Comissió estableixi normes 
complementàries.  
 
La iniciativa per convocar les sessions de la Comissió correspon al President 
 
 

Intervencions: 
Presenta la proposta el Sr. Alcalde i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=6159.0 
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Mod ACTS_DP06 

Votació: 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb 13 vots a favor (8 JUNTS, 3 ERC, 1 
ACTIVEM i 1 VOX) i 7 abstencions (4 CUP i 3 PSC). 
 
 
 

11. - APROVAR MODIFICACIÓ DE CRÈDIT. 
 
 
Núm. de referència : X2025035418     
Núm. expedient: CPG32025000020 

 
 
Vist el que disposa el RD 2/2004, de 5 de març, que refon la normativa sobre les 
Hisendes Locals i el RD 500/1990, de 20 d’abril, pel que es desenvolupa el cap. I del 
títol VI de la Llei 39/88, de 28 de desembre, sobre la gestió pressupostària.  
 
Vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, el president de la Comissió 
informativa del Ple, proposa al Ple l’adopció dels següents acords: 
 
Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits núm. 18/2025 (M2) del 
Pressupost Municipal vigent en funció dels següents orígens i aplicacions de fons, en 
base a les propostes informades pels tècnics gestors corresponents: 
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ORÍGENS DE FONS

Transferència de crèdit:

330 342 16000 Assegurances socials esports 12.115,00 €              

180 132 16000 Assegurances socials seguretat 25.470,00 €              

100 912 10000 Retribucions bàsiques òrgans de govern 17.333,00 €              

100 912 16000 Assegurances socials òrgans de govern 5.667,00 €                 

400 330 12004 Retribucions bàsiques C2 cultura administració general 5.012,32 €                 

400 330 12006 Triennis C2 cultura administració general 2.008,44 €                 

400 330 12100 Complement de destí C2 cultura administració general 2.366,49 €                 

400 330 12101 Complement específic C2 cultura administració general 2.980,18 €                 

400 330 12103 Altres complements C2 cultura administració general 1.815,94 €                 

400 330 16000 Assegurances socials cultura adminstració general 3.596,82 €                 

142 1522 13000 Retribucions bàsiques laboral brigada edificis 5.012,32 €                 

142 1522 13002 Altres remuneracions laboral brigada edificis 6.365,82 €                 

142 1522 16000 Assegurances socials brigada edificis 3.754,78 €                 

TOTAL CAPÍTOL I 93.498,11 €              

100 1623 227004 Nova plica residus 142.530,00 €            

500 326 226999 Pla educatiu i entorn 20.000,00 €              

143 1521 227995 Implantació espai cooperatiu nucli antic 250.000,00 €            

143 1521 227994 Treballs regenaració nucli antic 85.060,13 €              

180 132 230200 Dietes seguretat 3.500,00 €                 

180 132 231200 Locomoció seguretat 2.500,00 €                 

144 920 227000 Manteniment edificis corporació (neteja) 10.000,00 €              

144 342 227000 Manteniment edificis esports (neteja) 19.000,00 €              

144 333 227000 Manteniment edificis culturals (neteja) 23.000,00 €              

144 323 227000 Manteniment edificis educació (neteja) 55.000,00 €              

800 333 227000 Manteniment espai cràter (neteja) 3.000,00 €                 

141 4411 227998 Transport públic urbà 30.000,00 €              

TOTAL CAPÍTOL II 643.590,13 €             
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510 326 480010 Fundació Estudis Superiors 115.158,68 €            

330 341 480002 Subvencions entitats esportives 9.000,00 €                 

TOTAL CAPÍTOL IV 124.158,68 €            

143 1521 64002 Plànols i projectes nucli antic 120.000,00 €            

130 920 64001 Altres inverions immobilitzat 788.231,05 €            

140 151 60903 Compra patrimoni nucli antic 282.727,91 €            

140 151 60907 R24 compra patrimoni nucli antic 46.000,00 €              

TOTAL CAPÍTOL VI 1.236.958,96 €        

143 1521 74001 Transf. GUOSA nucli antic 300.000,00 €            

180 135 78001 Conveni protecció civil 16.940,00 €              

TOTAL CAPÍTOL VII 316.940,00 €            

2.415.145,88 €         
 
 
 
 
 
 
APLICACIONS DE FONS

Transferències de crèdit:

146 1521 227994 Pla de barris 205.060,13 €            

120 151 227060 Manteniment i suport GIS 5.500,00 €                 

410 338 227995 Festes del Tura 50.000,00 €              

200 4311 226995 Promoció de la ciutat 16.000,00 €              

510 326 227990 Fundació Estudis Superiors 115.158,68 €            

330 341 227990 Prestació serveis IEMS 29.615,00 €              

142 1511 227990 Serveis i obres brigada 10.000,00 €              

400 333 230200 Dietes cultura teatre 6.000,00 €                 

180 132 227991 Prestació serveis seguretat edificis municipals 100.000,00 €            

400 333 226998 Conservació i restauració col.lecció Bolós 40.000,00 €              

100 912 23300 Altres indemnitzacions òrgans de govern 23.000,00 €              

400 334 226999 Despeses Olot capital de la sardana 2025 12.000,00 €              

500 326 226993 Projectes educació 17.780,19 €              

142 1511 227990 Serveis i obres brigada 15.132,92 €              

TOTAL CAPÍTOL II 645.246,92 €             
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330 341 480031 Subvenció Club Patinatge Olot 25.000,00 €              

200 430 480032 Subvenció Càrites 16.000,00 €              

330 341 480033 Subvenció Unió Esportiva Olot 16.000,00 €              

330 341 480035 Subvenció club escacs olot 4.000,00 €                 

330 341 480037 Subvenció club tenis olot 75è anniversari 5.000,00 €                 

500 326 480006 Ajuts accés obert 20.000,00 €              

TOTAL CAPÍTOL IV 86.000,00 €              

140 151 61934 Tancament parcel.la brigada 40.000,00 €           

140 933 63240 Actuacions façana edif policia (pintura) 26.000,00 €           

140 1532 61922 Pavimentació camí Bac de la Pradella 54.000,00 €           

140 151 61923 Mur ronda fluvià - c.Paraire 9.504,05 €             

140 151 61924 Línees electriques plaça major 3.500,00 €             

140 151 60905 Polígon actuació Sant Cristòfor 32.227,00 €           

140 151 64001 Plànols i projectes - millores boxes escola de musica 18.000,00 €           

141 151 64001 Plànols i projectes - caixa negre  concerts musica 18.000,00 €           

142 151 64001 Plànols i projectes - Projecte I OBRA oficines  pavello 18.000,00 €           

400 333 63207 Inversions cultura 15.000,00 €           

140 165 61925 Enllumenat estadi municipal 100.000,00 €         

142 1511 63901 Equipament brigada municipal 16.940,00 €           

146 1521 60903 Compra patrimoni  i rehabilitació nucli  antic 678.727,91 €         

146 1521 64002 Plànols i projectes pla de barris 200.000,00 €         

700 1621 63401 Adquisició camió escombraries 370.000,00 €            

TOTAL CAPÍTOL VI 1.599.898,96 €        

100 925 78004 Subvenció Autoescoles millora local 6.000,00 €             

100 334 78005 Subvenció orfeó popular olotí 33.000,00 €           

100 334 78006 Subvenció els catòlics 20.000,00 €           

100 334 78007 Subvenció el casino 25.000,00 €           

TOTAL CAPÍTOL VII 84.000,00 €              

TOTAL DESPESES 2.415.145,88 €         
 
 
Segon.- Exposar al públic la modificació proposada pel termini que fixa la normativa 
vigent, cas que en aquest termini no hi hagi cap tipus de reclamació i/o suggeriment 
s’entendrà definitivament aprovada. 
 
 
 
Intervencions: 
Presenta la proposta el Sr. Vayreda i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=6191.0 
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Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=6431.0 
 

Transcripció: “És una modificació de crèdit molt important i com hem anat fent sempre 
hi  votarem a favor, perquè entenem que la ciutat és dinàmica. Fa uns mesos amb el 
canvi d’alcalde vam estendre la mà per treballar plegats, fer propostes i arribar a 
acords. Per tant, ens hauria agradat intervenir més en aquesta modificació de crèdit. 
Esperem d’aquí uns mesos  poder arribar a més acords, amb l’elaboració del 
pressupost 2026. En aquest sentit us donem tota la confiança, però d’aquí uns mesos 
ens hem de posar a treballar perquè venen anys molt complicats, amb temes 
importants com: residus, transport, habitatge, etc.”  

  
Intervé la  Sra. Alegre. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=6518.0 
 
 

Transcripció: “ Des del nostre grup municipal hem analitzat amb atenció la proposta de 
modificació de crèdit que avui es porta a votació. Una operació que afecta prop de 2,5 
milions d’euros i que implica canvis importants en diverses partides del pressupost 
municipal. Valorem positivament alguns dels canvis que s'inclouen i entenem que part 
dels ajustaments responen a necessitats de la ciutat. Ara bé, també detectem 
decisions que ens generen dubtes i preocupació, amb les quals no hi estem d'acord. 
Malauradament, no se'ns permet votar per separat les diferents partides, cosa que ens 
obliga a prendre una posició global sobre un conjunt heterogeni de propostes. 
Per aquest motiu ens abstindrem en aquesta votació. Aquesta abstenció no és una 
manca de posicionament, sinó una manera de manifestar la nostra disconformitat amb 
determinades prioritats pressupostàries que considerem discutibles. Per posar alguns 
exemples concrets, en prestació de serveis de seguretat a edificis municipals: 
100.000€. No compartim que es destinin recursos municipals a aquest concepte, 
creiem que la seguretat als espais públics i municipals ha de ser garantida per la 
policia municipal que ja disposa de recursos i de les competències per fer-ho. Recórrer 
a empreses privades per aquest servei no ens sembla una bona línia a seguir, ni per 
eficàcia, ni per coherència amb un model de gestió pública. En enllumenat del pavelló 
municipal: 100.000€. Aquesta inversió ens genera interrogants, ja que aquest pavelló 
és utilitzat bàsicament per una sola entitat esportiva que rep un supereconòmic 
destacat per part del consistori. Ens preguntem si aquesta despesa és la més 
prioritària tenint en compte altres necessitats d'equipaments i infraestructures 
esportives a la ciutat que tenen un ús més ampli o plural. En plànols per a obres a les 
oficines del pavelló, ens sobta que es facin passos per a obres a les oficines del 
pavelló, quan sabem que existeix un projecte més ampli d'ampliació d'aquest mateix 
equipament. Aquest projecte, es troba aturat. Quina és la visió a llarg termini? Esteu 
treballant en una millora parcial sense tenir en compte el conjunt del projecte. 
Tancament d'una parcel·la per a la brigada municipal, en aquest cas ens preguntem 
què se n'ha fet del projecte de traslladar la brigada de Can Jombi al polígon de la 
canya. És un projecte que considerem estratègic i necessari. En definitiva, entenem 
que aquesta modificació de crèdit inclou mesures positives, però també prioritats que 
no compartim o que ens semblen incoherents amb el que serien els nostres plans 
municipals. Per responsabilitat i coherència, obtem per abstenir-nos.” 

 
 
 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=6431.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=6518.0
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Intervé la Sra. Cañada. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=6687.0 
 
 

Transcripció: “ Per magnitud de la modificació de crèdit, només ens aturarem en 
alguns punts. Sobre els fluxos d'informació, el dilluns fem la comissió informativa del 
ple, on ens expliquen a l'oposició el detall de les partides que es modifiquen. Però 
després, el dimarts, revisant la documentació del ple, resulta que hi ha noves partides, 
com altres indemnitzacions als òrgans de govern per valor de 23.000€, projectes 
d'educació per valor de 17.780€ o serveis i obres de brigada per valor de 15.000€, de 
les quals no sabíem res. Un altre punt que ens inquieta és el reguitzell de 
subcontractacions que es preveuen: 5.500€ per pagar una subcontractació pel 
manteniment del GIS durant un mes, perquè no s'ha previst, en prou temps que hi 
haurà una jubilació; com a mínim això, se sap amb tres mesos d'antelació. 16.000€ per 
subcontractar la persona assentadora del mercat, perquè ens diuen que no troben 
ningú, però buscant l'oferta pública d'ocupació, no hem vist que s'hagués convocat cap 
plaça d’assentadora del mercat, com a mínim des del l’any 2023. 17.780,19€ sota el 
nom de projectes Educació. També hi ha una subcontractació per a una jubilació que 
va tenir lloc el novembre de l'any passat. En aquest cas, un lloc de feina, d'atenció al 
públic de l'àrea de Cultura i Educació de l'Ajuntament d'Olot que van tenir sense cobrir 
durant un temps amb el personal de l'àrea de tensionat fent torns. Uns altres 29.615€ 
destinats a subcontractacions per cobrir baixes de consergeria de les instal·lacions 
esportives municipals. 10.000€ i 15.132€ de serveis i obres de brigada per a més 
subcontractacions. Quan més enllà d'inspectors d'obres,  no ens ha semblat veure cap 
procés de selecció per la contractació de paletes en els darrers dos anys, segons el 
que surt a l'oferta pública d'ocupació. Mentrestant, segons l'últim informe de 
modificació de plantilla del febrer, tenim dues places d'oficials d'ofici C2 vacants 
pendents de convocar. 100.000€, perquè durant un any una persona vagi voltant amb 
un cotxe pels edificis municipals durant les nits. Com bé ja han dit del PSC, això ja ho 
feia la policia. I ja saben que els hem demanat oficialment l'informe tècnic en base al 
qual es fonamenta aquesta contractació prevista. Alhora també ens han avançat que 
tenen pendent revisar el bon funcionament de les alarmes. Quelcom que em sembla 
que hauria de ser el primer pas abans de buscar subcontractar empreses externes. 
Una administració amb unes 400 persones treballadores hauria de tenir borses a punt, 
perquè és evident que hi haurà entrades i sortides, baixes per malaltia, baixes 
voluntàries i canvis laborals. Els demanem anticipació i planificació per mantenir la 
qualitat dels serveis públics. Amb aquestes subcontractacions comença personal nou 
que ha de rebre una formació i que un cop l'hagi pres com funciona, haurà de marxar 
per la temporalitat d’aquests contractes. O perquè llavors hauran de fer una licitació 
perquè decidiran subcontractar, però a llarg termini. Per últim, també volen encarregar 
projectes com el de la caixa negra. Està clar que una ciutat com Olot necessita un 
espai cobert, versàtil i amb prou capacitat per fer-hi concerts, obres de teatre o 
esdeveniments organitzats per entitats. Alhora, prèviament a l'encàrrec del projecte 
ens agradaria que hi hagués un debat de ciutat que inclogui diferents veus i les 
opinions tècniques per poder pensar en quina seria la millor ubicació d'aquesta caixa 
negra. Entenem que el lloc serà determinant de cara a la redacció del projecte i del 
cost que se suposaria la caixa. Serà en una zona accessible? Es decidirà pensant en 
un model de ciutat que apropi els establiments públics dels diferents barris? En resum, 
per la manca d'informació per avaluar el conjunt d'aquest punt, perquè les places 
públiques s'han de cobrir amb procediments clars, transparents i oberts. Però també 
perquè celebrem el compromís per la regeneració del nucli antic i la bona feina que fa 
l'equip de l'Itziar Gonzalez, ens abstindrem.” 

 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=6687.0
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Intervé el Sr. Quintana. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=6990.0 
 

Transcripció: “ Pel que fa a la inversió de projecte del Pla de barris i de regeneració del 
nucli antic, nosaltres vam fer una previsió 1,5 milions d’euros en el pressupost de l’any 
passat, però el projecte necessita diners d’ordinari per altres coses. Actualment estem 
redactant el projecte. Entre juny i juliol sortirà la convocatòria de la Generalitat i per 
tant el setembre podrem presentar el projecte que portem treballant a la ciutat des de 
fa temps. Ara necessitarem fer més estudis, contractar gent per tenir moltes visions, no 
només urbanístiques, sinó també d'energies, medi ambient, i molts altres aspectes 
perquè el projecte sigui el millor possible. Aquests diners d’ordinari són molt importants 
per un moment tant clau del projecte. Per altra banda, ampliem la tercera planta de 
l’escola de música. Hem decidit fer una aposta per  l'escola de música, amb una nova 
direcció i amb un nou projecte pedagògic que estem treballant i que el tindrem aviat. 
És el moment d’ampliar aquesta zona amb més espai per la pràctica musical i ho 
farem amb un format de bucs d’assaig que són espais tancats acústicament millors. 
Òbviament pels alumnes de l'escola, però també pels músics de la ciutat que ens 
havien fer arribar aquesta demanda. Per tant, amb aquest projecte està previst que 
l’escola pugui ser accessible per tota la ciutat. També, tornem a fer una inversió amb 
els ateneus de la ciutat, entenent que són equipaments que pot utilitzar qualsevol 
ciutadà o entitat amb preus més econòmics. També fem aquest primer avantprojecte 
d'un espai que la ciutat necessita de més capacitat que el Teatre i la Sala Torín, per 
poder-hi fer coses que la ciutat necessita però moltes vegades no podem fer per 
capacitat. De moment hem aconseguit treure la partida i ara veurem qui ens ho pot fer, 
però tindrem molt de temps per parlar-ne entre tots.” 
 
Intervé la  Sra. Alegre. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=7220.0 

 
Transcripció: “ Rectificar que quan  parlava d'enllumenat he dit del pavelló i em referia 
al camp de futbol municipal.” 

 
Intervé la Sra. Cañada. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=7228.0 
 

Transcripció: “ Rectificar la meva intervenció en relació els 5.500€,  entenem que en 
aquest cas no és possible una substitució immediata. Per tant, faig la rectificació.” 

 
Intervé el Sr. Vayreda. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=7251.0 
 

Transcripció: “ En relació a la intervenció de la portaveu del PSC referent, si no 
realitzem una inversió a l’estadi municipal ens trobem que cada any hem de destinar 
diners d’ordinari per llogar instal·lacions perquè realment als partits de la tarda hi ha 
poca llum. En aquest estadi durant 60 anys s’hi ha fet molt poca inversió. Actualment 
hi juga un equip amb una categoria important i la Federació ens fa aquests 
requeriments per poder jugar en aquesta categoria. En quant al pavelló, és cert que hi 
ha un projecte que ocupa la part principal del pavelló, però en aquest cas estem 
parlant de fer una petita ampliació molt més modesta als pavellons nous. El projecte 
que tenim és molt més ambiciós i requeriria de molts més recursos que ara no podem 
assumir. Aquí es tracta de fer una actuació modesta per guanyar alguns espais. En 
quant a la brigada, és un primer pas.   

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=6990.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=7220.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=7228.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=7251.0
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Tant de bo poguéssim gastar 3 milions d'euros a fer una nau nova, però ara no els 
tenim i tampoc creiem que sigui una prioritat per la ciutat. Per tant, el que fem és 
adequar l’espai per traslladar tot el que hi ha a la zona de Sant Cristòfor per iniciar els 
habitatges que volem construir juntament amb Incasòl. Per això, iniciem aquesta obra 
mínima. En quant el tema de la seguretat, per nosaltres és molt important i no volem 
que la Policia Municipal es dediqui a controlar alarmes   que no funcionen a les nits 
perquè els volem al carrer. Per tant, creiem que és una solució que a curt termini ens 
pot ajudar perquè ens permetrà que aquestes hores que destinen a vigilància 
d’equipaments la destinin al carrer.   En quant la intervenció de la Sra. Cañada, em 
sap greu que critiquin els tècnics de recursos humans perquè estan fent molta feina en 
una situació molt complicada. Estan fent borses amb una normativa molt antiga que no 
facilita gens aquestes substitucions de jubilacions. Intenten fer els canvis que ens 
anem trobant tant ràpid com poden. Però han d’entendre que hi ha una normativa i uns 
drets adquirits de molts treballadors que s’han de respectar. Tant de bo ho tinguéssim 
tot cobert però a vegades és impossible. Ara obrirem una borsa de paletes per 
treballar a l’Ajuntament. Creuen que tindrem molta cua a presentar-s’hi, quan els 
paletes s’estan guanyant molt bé al vida al sector privat. Llavors hem d’externalitzar 
aquest servei perquè no tenim paletes perquè es jubilen. Per tant, s’estan fent borses i 
es preveu tant com es pot.  Les sis persones de recursos humans treballen molt i em 
sembla que no és just que vostès els critiquin de falta de previsió. En relació al tema 
de la caixa negra, senzillament de moment hi assignem uns recursos. Es tracta que 
l'estudi comenci a parlar de les ubicacions i del tipus d'equipament, però no hi ha res 
decidit. Quan tinguem l’empresa que faci el treball en podem parlar amb tots els grups 
municipals.” 

 
Intervé la  Sra. Alegre. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=7600.0 

 
Transcripció: “ En cap moment hem dit que per nosaltres no fos important la seguretat. 
Si en té el dubte, ja li dic que sí que per nosaltres és important.” 
 
Intervé la Sra. Cañada. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=7613.0 

 
Transcripció: “Per nosaltres també la seguretat és molt important i la seguretat als 
carrers s'aconsegueix rendint els drets, la cura i construint comunitat i no trencant-la, 
entre moltes altres polítiques. La feina de planificació política ens sembla que no recau 
sobre recursos humans, sinó que recau sobre els regidors i regidores del Govern. A 
les feines no tot és el sou, sinó les condicions laborals. Creiem que les condicions 
laborals de l'administració són prou bones i per tant,  esperem que hi hagi gent que es 
vulgui presentar a aquestes ofertes.”  
  
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=7666.0 
 

Transcripció: “ La normativa i la burocràcia,  deixeu-me dir una expressió molt poc 
formal, “infumable” que rodeja els recursos humans de l'administració pública per algú 
com jo que ha vingut de la privada, costa de creure. La lentitud, la tediositat, els 
terminis, etc. Arriba a ser l'extenuació del garantisme que perd el sentit. Ens trobem 
que hem d’estar mesos i mesos seguint uns processo per acabar contracant una 
persona que necessitàvem feia mesos.  

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=7600.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=7613.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=7666.0
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Això ens passa, de la mateixa manera que la llei no preveu que en un cas de jubilació 
puguis solapar una persona que es jubila i la persona la substituirà. És exasperant de 
debò i no en tenim la culpa perquè no és un tema polític, ni tampoc en té la culpa 
l'àrea de recursos humans. Sempre hi ha coses que no es poden preveure, però les 
jubilacions sí es poden preveure, però tot i això tardem mesos. I en aquest mentrestant 
el que fem és donar el servei, però malauradament la contractació externa és mes 
ràpida que la contractació interna, és així. Fem borses de substituts i se’ns presenta 
poquíssima gent. A més la majoria de gent que es presenta no es preparen els temes. 
Tenim quantitat de gent que no compleix els requisits mínims. Acabem tenint borses 
curtes que de seguida se'ns acaben. Ara iniciarem una borsa amb aspiració que es 
presenti molta gent i esperem cobrir gran part d’aquestes baixes. Però d’aquí uns 
mesos que haurem cobert totes les places hi haurà alguna nova baixa que intentarem 
substituir amb la borsa i aquesta tornarà quedar buida novament. Abans no tornem 
activar aquesta borsa, tornaran a passar mesos perquè els períodes d’exposició 
pública són “infumables”. Intentem fer-ho tant bé com podem però estem en el 
paraigua de l’administració pública d’aquest país i saben de l’enorme burocràcia que hi 
ha al darrera. En aquest cas amb el tema de recursos humans ho patim molt, perquè 
com equip de govern volem que les coses es resolguin ràpidament, perquè al final és 
bona acció de govern. El que volem no és que tanqui una biblioteca un dissabte. Ens 
hi vam trobar dos dissabtes que vam haver de tancar la biblioteca. Vam haver de 
subcontractar-ho a fora per poder-la obrir. Però clar, què fem?  Com que no volem 
subcontractar a fora, la deixem tancada els dissabtes fins que haguem acabat aquest 
procés. El que vull explicar és que no és un tema de voluntat política, malauradament 
és un tema de com s'ha muntat aquest sistema. Ara hem fet una borsa amb una 
modalitat diferent després de parlar amb d’altres administracions i en teoria ha de ser 
una mica més àgil. En quant el tema de la seguretat passa el mateix. Preferiríem 
invertir aquests diners en contractar dos policies més, però la llei de racionalització i 
sostenibilitat de l'Administració local (LRSAL) no ens ho permet. No podem contractar 
més policies quan tenim informes policials d'aquesta ciutat que ens diuen que Olot 
farien falta més policies. Però ni amb això podem contractar-los. Ara tenim 55 places 
de policia, però com a mínim haurien de ser 60 i per anar bé Olot hauria de tenir 70 
agents. Mentrestant anem prioritzant les taxes de reposició fins que no s’aixequi la llei 
LSRAL i trobar fórmules imaginatives, aquesta n’és una. Evidentment treballem per 
això, i la Consellera d’Interior s’ha compromès a que hi hagi 20 agents més dels 
Mossos d’Esquadra a la comarca.” 
 
 

Votació: 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb 13 vots a favor (8 JUNTS, 3 ERC, 1 
ACTIVEM i 1 VOX) i 7 abstencions (4 CUP i 3 PSC). 
 
 
 

12. - ADJUDICAR EL CONTRACTE DEL SERVEI DE NETEJA DELS CENTRES 
MUNICIPALS, LICITAT PER PROCEDIMENT OBERT SOTMÈS A REGULACIÓ 

HARMONITZADA. 
Núm. de referència : X2024048813     
Núm. expedient: CCS12024000076 

 
Antecedents 
 
El Ple de l’Ajuntament d’Olot, en data 29 d´agost de 2024, va acordar iniciar i aprovar 
l’expedient de la licitació per procediment obert sotmès a regulació harmonitzada del 
servei de neteja dels centres municipals; aprovar el plec de clàusules administratives 
particulars i el plec de prescripcions tècniques reguladores de la contractació, aprovar 
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la despesa i convocar la corresponent licitació. 
  
La licitació es dividia en els quatre lots següents: 
 
− Lot 1: EDIFICIS CORPORATIUS (edificis administratius i socials) - COO  
− Lot 2: EDIFICIS ESPORTIUS - ESP  
− Lot 3: EDIFICIS CULTURALS - CUL  
− Lot 4: EDIFICIS EDUCATIUS - EDU  
 
S’ha licitat per procediment obert de conformitat amb els articles 145, 146, 156 i 
concordants de la Llei 9/2017, de 8 de novembre, de Contractes del Sector Públic 
(LCSP), sotmesa a regulació harmonitzada d’acord amb l’Ordre HFP/1352/2023, de 15 
de desembre. 
 
El plec de clàusules administratives particulars (en endavant PCAP) estableix la 
durada del contracte en dos anys amb possibilitat de dues pròrrogues d’un any 
cadascuna, d’acord amb l’art. 29 LCSP.  
 
El PCAP estableix que el responsable del contracte és l’enginyer tècnic de l’àrea de 
Territori, Espai Públic i Medi Ambient, Sr. Xavier Viñolas Boix. 
 
El termini per a la presentació d’ofertes va finalitzar el dia 14 d’octubre de 2024, havent 
participat en la licitació, per haver presentat la seva oferta dins el termini fixat i en la 
forma pertinent, les següents empreses: 

- COMSA AUXILIARY SOLUTIONS, S.L. 
- MULTISERVEIS NDAVANT, S.L. 
- TÈCNIQUES DE NETEGES, S.L. 
- UTE OHLA INGESAN – IGFA 
- CLANSER 
- LA BRUIXA S.L. 
- NETEGES LLIMPIOLOT, SL 

 
Optaven als següents lots: 
– COMSA AUXILIARY SOLUTIONS, S.L. – Lots 1, 2, 3, 4 
– MULTISERVEIS NDAVANT, S.L. – Lots 1, 2, 3, 4 
– TÈCNIQUES DE NETEGES, S.L. – Lots 1, 2, 3, 4 
– UTE OHLA INGESAN – IGFA– Lots 1, 2, 3, 4 
– CLANSER– Lots 1, 2, 3, 4 
– LA BRUIXA S.L. – Lots 1, 2, 3, 4 
– NETEGES LLIMPIOLOT, SL– Lots 1, 3 

 
Van presentar oferta integradora les empreses MULTISERVEIS NDAVANT, S.L i UTE 
OHLA INGESAN – IGFA. 
 
La Mesa de Contractació es va reunir el dia 16 d’octubre de 2024 per procedir a 
l’obertura del Sobre A de les ofertes presentades. Atès que la documentació 
presentada s’ajustava al que disposa el plec de clàusules administratives particulars, la 
Mesa de Contractació va acordar admetre totes les ofertes presentades.  
 
La Mesa de Contractació es va reunir novament el dia 21 d’octubre de 2024 en sessió 
privada per obrir el Sobre B, corresponent als criteris avaluables per judici de valor de 
les proposicions presentades a la licitació.  
 
En data 20 de març de 2025 la Mesa de Contractació es va reunir en sessió privada 



 

Mod ACTS_DP06 

per tal de donar compte de l’informe de valoració emès per l’empresa Cias Com 2001 
SL dels criteris avaluables per judici de valor dels 4 lots. El resum de puntuacions per a 
cadascun dels lots són les següents: 
 

 
 

 
 

 
 

 
 
En la mateixa sessió, la Junta de Govern Local va acordar subscriure l’informe tècnic i 
poroposar excloure de la licitació les empreses que no havien obtingut la puntuació 
mínima necessària, d’acord amb el plec de clàusules administratives particulars de la 
licitació (en endavant PCAP) per accedir a la següent fase de la licitació: 
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- Lot 1: NETEGES LLIMPIOLOT SL, CLANSER, TECNIQUES DE NETEGES SL   
- Lot 2: TECNIQUES DE NETEGES SL  
- Lot 3: NETEGES LLIMPIOLOT SL, TECNIQUES DE NETEGES SL   
- Lot 4: TECNIQUES DE NETEGES SL 

 
En data 27 de març de 2025 la Mesa de Contractació es va reunir en sessió pública 
per obrir el Sobre C, corresponent als criteris avaluables automàticament, de les 
ofertes que continuaven en la licitació.   
 
La Mesa de Contractació es reuní de nou el dia 10 d’abril de 2025 en sessió pública, 
per donar compte de l’informe emès per l’empresa Cias Com 2001 SL de valoració 
dels criteris avaluables automàticament.  
 
El resum de les puntuacions obtingudes per les diferents ofertes presentades a cada 
lot és el següent: 
 

 
 
En la mateixa sessió la Mesa de Contractació va acordar subscriure l’informe tècnic i 
proposar a l’òrgan de contractació l’adjudicació del servei de neteja dels centres 
municipals, Lots 1, 2, 3 i 4, a l’empresa “La Bruixa SL”, per haver obtingut la millor 
puntuació en els quatre lots, previ compliment del requeriment. 
 
En data 23 d’abril de 2025 es va dipositar la notificació electrònica del requeriment a 
l’empresa LA BRUIXA NETEGES GENERALS I MANTENIMENTS SL amb NIF 
B61399408, per tal que presentés la documentació prèvia a l’adjudicació i constituís la 
garantia definitiva, d’acord amb els arts. 150.2, 107.3 i 108.1 de la Llei 9/2017, de 8 de 
novembre, de Contractes del sector públic i les clàusules 24 i 25 del PCAP. 
 
L’empresa LA BRUIXA NETEGES GENERALS I MANTENIMENTS SL ha presentat la 
documentació i ha constituït la garantia definitiva requerida, en el termini establert. 
 
Tota la informació necessària que justifica la present adjudicació està publicada en el 
Perfil del Contractant de l’Ajuntament d’Olot. 
 
Fonaments jurídics 
 
Arts. 150 a 153 i concordants de la LCSP, relatius a la classificació de les ofertes, 
adjudicació, resolució, notificació i formalització dels contractes. 
 
Disposició Addicional Segona de la LCSP en relació amb l’òrgan de contractació. 
 
Vist que a l’expedient consta informe favorable de la Interventora de Fons de 
l’Ajuntament d’Olot.  
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Vist l’expedient administratiu CCS12024000076 i antecedents corresponents, el 
president de la Comissió informativa, proposa al Ple l’adopció dels següents 
acords: 
 
Primer.- Adjudicar el contracte del servei de neteja dels centres municipals, Lots 1, 2, 3 
i 4 a l’empresa presentada per LA BRUIXA NETEGES GENERALS I MANTENIMENTS 
SL amb NIF B61399408, pel preu total màxim pels dos anys de contracte, de  dos 
milions quatre-cents seixanta-set mil quatre-cents catorze euros amb noranta-un 
cèntims (2.467.414,91 €) IVA inclòs.  
 
Aquest preu es desglossa en dos milions trenta-nou mil cent vuitanta-cinc euros amb 
vuitanta-vuit cèntims (2.039.185,55 €) de base imposable més quatre-cents vint-i-vuit 
mil dos-cents vint-i-nou euros amb tres cèntims (428.229,03 €) d’IVA calculat al 21 %. 
 
El desglossament del preu per anys de contracte i lots és el següent: 
 

Lots 
Preu any 1 
contracte 
s/IVA (€) 

Preu any 2 
contracte 
s/IVA (€) 

IVA 21% (2 
anys 
contracte)  

Total lot (2 
anys 
contracte) 

1 - Ed. COO 160.617,18 € 160.617,18 € 67.459,22 € 388.693,58 € 
2 - Ed. ESP 149.095,92 € 149.095,92 € 62.620,29 € 360.812,13 € 
3 - Ed. CUL 132.791,77 € 132.791,77 € 55.772,54 € 321.356,08 € 
4 - Ed. EDU 577.088,07 € 577.088,07 € 242.376,99 € 1.396.553,13 € 

Total 1.019.592,94 € 1.019.592,94 € 428.229,03 € 2.467.414,91 € 

 
Atès que el preu es determina per preus unitaris, ja que la despesa global no es pot 
concretar anticipadament i es determinarà durant el període de vigència del contracte 
segons les necessitats, l’Ajuntament no resta obligat a exhaurir el pressupost; tal i com 
s’estableix al PCAP. 
 
Segon.- L’adjudicació es practica amb subjecció estricta a les condicions del plec de 
clàusules administratives particulars i plec de prescripcions tècniques, aprovats pel Ple 
de data 29 d’agost de 2024. 
 
Tercer.- Autoritzar i disposar la despesa amb càrrec a les següents aplicacions 
pressupostàries per a l’exercici 2025 o equivalents per exercicis posteriors, amb la 
previsió de despesa següent:  
 
Partida Concepte Any 2025 Any 2026 Any 2027 Total 

202x 144 920 
227000 

MANTENIMENT 
EDIFICIS CORPORACIO 
(NETEJA) 

97.173,40 € 194.346,79 € 97.173,40 € 388.693,58 € 

202x 144 342 
227000 

MANTENIMENT 
EDIFICIS ESPORTS I 
LLEURE (NETEJA) 

90.203,03 € 180.406,06 € 90.203,03 € 360.812,12 € 

202x 144 333 
227000 

MANTENIMENT 
EDIFICIS CULTURALS 
(NETEJA) 

80.339,02 € 160.678,04 € 80.339,02 € 321.356,08 € 

202x 144 323 
227000 

MANTENIMENT 
EDIFICIS EDUCACIO 
(NETEJA) 

335.360,45 € 670.720,90 € 335.360,45 € 1.341.441,80 € 

202x 800 333 
227000 

MANTENIMENT ESPAI 
CRATER (NETEJA) 

13.777,84 € 27.555,67 € 13.777,84 € 55.111,34 € 

  TOTAL 616.853,73 € 1.233.707,46 € 616.853,73 € 2.467.414,92 € 
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Operació Referència Tipus Partida Import Descripció CC1 CC2 CC3 CC4 CC5 CC6 

200300 2500111 Despeses 25144  920  227000 97173.40 MANTENIMENT EDIFICIS 
CORPORACIO (NETEJA) 

100 001 001 001 001 001 

200210 2500111 Despeses 25144  920  227000 -97173.39 MANTENIMENT EDIFICIS 
CORPORACIO (NETEJA) 

100 001 001 001 001 001 

200300 2500112 Despeses 25144  342  227000 90203.03 MANTENIMENT EDIFICIS 
ESPORTS I LLEURE 
(NETEJA) 

100 001 001 001 001 001 

200210 2500112 Despeses 25144  342  227000 -90203.03 MANTENIMENT EDIFICIS 
ESPORTS I LLEURE 
(NETEJA) 

100 001 001 001 001 001 

200300 2500113 Despeses 25144  333  227000 80339.02 MANTENIMENT EDIFICIS 
CULTURALS (NETEJA) 

100 001 001 001 001 001 

200210 2500113 Despeses 25144  333  227000 -80339.02 MANTENIMENT EDIFICIS 
CULTURALS (NETEJA) 

100 001 001 001 000 000 

200300 2500114 Despeses 25144  323  227000 335360.45 MANTENIMENT EDIFICIS 
EDUCACIO (NETEJA) 

100 001 001 001 000 000 

200210 2500114 Despeses 25144  323  227000 -335360.45 MANTENIMENT EDIFICIS 
EDUCACIO (NETEJA) 

100 001 001 001 000 000 

200300 2500115 Despeses 25800  333  227000 13777.84 MANTENIMENT ESPAI 
CRATER (NETEJA) 

100 001 001 001 000 000 

200210 2500115 Despeses 25800  333  227000 -13777.83 MANTENIMENT ESPAI 
CRATER (NETEJA) 

100 001 001 001 000 000 

200300 2600049 Despeses 26144  920  227000 194346.79 MANTENIMENT EDIFICIS 
CORPORACIO (NETEJA) 

100 001 001 001 000 000 

200300 2600050 Despeses 26144  342  227000 180406.06 MANTENIMENT EDIFICIS 
ESPORTS I LLEURE 
(NETEJA) 

100 001 001 001 000 000 

200300 2600051 Despeses 26144  333  227000 160678.04 MANTENIMENT EDIFICIS 
CULTURALS (NETEJA) 

100 001 001 001 000 000 

200300 2600052 Despeses 26144  323  227000 670720.90 MANTENIMENT EDIFICIS 
EDUCACIO (NETEJA) 

100 001 001 001 000 000 

200300 2600053 Despeses 26800  333  227000 27555.67 MANTENIMENT ESPAI 
CRATER (NETEJA) 

100 001 001 001 000 000 

200220  Despeses 99999 97173.40 SENSE ASSIGNACIÓ 
ESPECÍFICA 

100 001 001 001 000 000 

200220  Despeses 99999 90203.03 SENSE ASSIGNACIÓ 
ESPECÍFICA 

100 001 001 001 000 000 

200220  Despeses 99999 80339.02 SENSE ASSIGNACIÓ 
ESPECÍFICA 

100 001 001 001 000 000 

200220  Despeses 99999 335360.45 SENSE ASSIGNACIÓ 
ESPECÍFICA 

100 001 001 001 000 000 

200220  Despeses 99999 13777.84 SENSE ASSIGNACIÓ 
ESPECÍFICA 

100 001 001 001 000 000 

 
 
En tractar-se d’una despesa plurianual, aquesta despesa queda subordinada a 
l’existència de crèdit adequat i suficient en el pressupost dels exercicis respectius. 
 
Quart.- Notificar l’adjudicació a l’empresa adjudicatària i a la resta de licitadors que han 
pres part del procediment. 
 
Cinquè.- La formalització no es podrà efectuar abans que transcorrin quinze dies hàbils 
des que es remeti la notificació de l’adjudicació als licitadors i candidats, en ser el 
contracte susceptible de recurs especial en matèria de contractació, i d’acord amb el 
que estableix l’article 153.3 de la LCSP. Transcorregut aquest termini, es requerirà a 
l'adjudicatari perquè formalitzi el contracte en un termini no superior a cinc dies, 
comptats des del següent a aquell en què hagués rebut el requeriment. 
 
Sisè.- Publicar l’adjudicació del contracte al Perfil del Contractant de l’Ajuntament 
d’Olot,  de conformitat amb l’art. 151 LCSP. 
 
Setè.- Facultar al Sr. Alcalde per tal que en nom i representació de la Corporació signi 
el corresponent contracte. 
 
Vuitè.- Publicar la formalització del contracte al Perfil del Contractant de l’Ajuntament 
d’Olot i al DOUE, d’acord amb l’art. 154 LCSP. 
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Intervencions: 
Presenta la proposta el Sr. Vayreda i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=8003.0 

 
Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=8193.0 
 

Transcripció: “L'Ajuntament no hauria de tenir tants edificis perquè a part dels serveis 
de neteja hi ha altres despeses de manteniment que hem d’assumir. Però votarem a 
favor perquè ja que els tenim s’han de mantenir en condicions.” 
 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=8236.0 
 

Transcripció: “En un ajuntament hi ha tres contractes grans que hipotequen el 
pressupost municipal que són:  el contracte de servei de neteja viària i residus, el 
transport i la neteja d'immobles municipals. Per tant, agrair també als tècnics de la 
casa que han fet una bona tasca i emplaçar a l'equip de govern a que l'empresa 
guanyadora compleixi amb aquest conveni i garanteixin els drets dels treballadors i 
treballadores.” 
 
Intervé la  Sra. Alegre. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=8292.0 
 

Transcripció: “ Donarem suport a aquesta adjudicació. És un servei essencial per al 
bon funcionament de les instal·lacions municipals i per garantir les bones condicions 
pels usuaris dels serveis públics. Aquest servei té un pressupost molt elevat, la qual 
cosa posa de manifest la seva importància i la necessitat de garantir que es faci de 
manera eficaç i en condicions òptimes. Per això pensem que és fonamental que es 
fiscalitzi i inspeccioni rigorosament la seva correcta execució per assegurar-nos que el 
servei que s'ofereixi estigui d'acord amb els estàndards de qualitat establerts i es 
compleixin les condicions del contracte. Celebrem, per tant, que s'augmenti el control. 
Aquesta fiscalització permetrà garantir que els recursos públics es gestionin de 
manera eficient i que els ciutadans i ciutadanes tinguin a la seva disposició uns espais 
més segurs. L'empresa guanyadora ja té experiència a la ciutat, perquè ja havia ofert 
aquest servei. Per tant, entenem que tot funcionarà correctament. Ens agradaria, però, 
conèixer el cost de la contractació de l'empresa CIASCOM 2001, que ha realitzat la 
valoració dels criteris avaluables automàticament en aquest procés de licitació per tenir 
més clar tot el procés d'adjudicació.”  

 
Intervé la Sra. Pagès. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=8384.0 
 

Transcripció: “Celebrem que finalment s'hagi tirat endavant l'adjudicació d'aquest 
servei. És imprescindible i molt necessari per al dia a dia dels equipaments i dels 
espais municipals. Tot i això, volem fer constar algunes qüestions que ens preocupen. 
La primera és la fiscalització dels drets laborals. Segons el que estableix la clàusula 16 
del Plec, l'Ajuntament es reserva el dret de sol·licitar justificacions sobre el compliment 
de les obligacions laborals de l'empresa amb el seu personal. Durant l'execució del 
contracte anterior, s'ha requerit aquesta justificació a l'empresa l’adjudicatària que 
teníem anteriorment?  

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=8003.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=8193.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=8236.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=8292.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=8384.0
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Tenen previst la intenció d'exercir aquest dret amb regularitat?  En segon lloc, també 
ens preocupa que s'hagin atorgat 55 punts en el preu i només 45 en els criteris 
qualitatius. Això perpetua una dinàmica en què les empreses guanyadores poden 
haver ajustat costos per via salarial, cosa que pot acabar penalitzant les treballadores, 
precaritzant les seves condicions laborals i de vida. Com bé saben, la Llei de 
contractes del sector públic permet donar major pes als criteris qualitatius. Si es busca 
una millor relació qualitat preu,  per què no s'ha explorat aquesta opció? Per què no 
s'ha fixat un preu o hora mínim digna i obligatori i d'aquesta manera, fer competir les 
empreses per a la millora del servei i no rebaixar-la? Una tercera qüestió que també 
ens preocupa són els desplaçaments. Sabem que les treballadores no disposen d'una 
seu assignada i per tant han de posar el seu vehicle i aquests quilòmetres no se'ls 
abonen. El mateix plec reconeix que les treballadores hauran de desplaçar-se a 
qualsevol dependència municipal segons requeriment, però es preveu alguna 
compensació per aquests desplaçaments? Es fiscalitzarà que l'empresa compleixi amb 
la normativa laboral que obliga a computar i/o compensar aquests trajectes dins de la 
jornada? En quart lloc, som conscients que gran part de la neteja s'ha de fer en horari 
fora de l'horari educatiu o d'atenció al públic, per tant, moltes vegades parlem de 
tardes vespre. Per això ens preguntem si s'han plantejat fórmules per evitar que les 
treballadores hagin de treballar aquestes tardes vespre fins ben tard i en diferents 
ubicacions. També perquè moltes d'elles treballen també els matins en diferents llocs; 
per tant, vulnera el seu dret de descans mínim de 12 hores entre jornades laborals. I 
per últim, ens preocupa que moltes de les treballadores són fixes discontínues. Han 
comprovat que l'establiment de contractes fixes discontinus s'ajusti a les especialitats 
d'aquests contractes i que no s'estigui apreciant l'existència d'una relació laboral 
indefinida, ordinària, produint-se una percepció indeguda de la prestació de 
desocupació que es faria servir com un mitjà per no reconèixer el dret de vacances 
retribuïdes. Ens queda la sensació que quan fan aquestes adjudicacions no es 
prioritzen les treballadores, sinó que només es prioritza el cost final del contracte. Com 
a administració pública tenim l'obligació de ser exemples i de demostrar que amb els 
diners públics no es poden fomentar situacions laborals precàries. I si vostès continuen 
apostant per les externalitzacions, els demanem que es prenguin compromisos clars 
de fiscalització i es revisin els criteris de futures licitacions per reforçar els aspectes 
socials i qualitatius. Demanem que es consideri una revisió del model que contempli 
compensacions per desplaçaments, horaris dignes i una aposta clara per les 
condicions laborals justes. Per acabar, la nostra opció, seria la d'internalització del 
servei. Sabem que no és fàcil i que ni serà ràpid. D'aquesta manera sí que podríem 
garantir condicions laborals dignes i posar al centre la dignitat de les persones que hi 
treballen. Per tot això ens abstindrem. 
  
Intervé el Sr. Vayreda. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=8671.0 
 

Transcripció: “En relació a la intervenció de la portaveu del PSC referent, si no 
realitzem una inversió a l’Estadi municipal ens trobem que cada any hem de destinar 
diners d’ordinari per llogar instal·lacions perquè realment als partits de la tarda hi ha 
poca llum. En aquest estadi durant 60 anys s’hi ha fet molt poca inversió. Actualment 
hi juga un equip amb una categoria important i la Federació ens fa aquests 
requeriments per poder jugar en aquesta categoria. En quant al pavelló, és cert que hi 
ha un projecte que ocupa la part principal del pavelló, però en aquest cas estem 
parlant de fer una petita ampliació molt més modesta als pavellons nous. El projecte 
que tenim és molt més ambiciós i requeriria de molts més recursos que ara no podem 
assumir. Aquí es tracta de fer una actuació modesta per guanyar alguns espais. En 
quant a la brigada, és un primer pas.  

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=8671.0
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Tant de bo poguéssim gastar 3 milions d'euros a fer una nau nova, però ara no els 
tenim i tampoc creiem que sigui una prioritat per la ciutat. Per tant, el que fem és 
adequar l’espai per traslladar tot el que hi ha a la zona de Sant Cristòfor per iniciar els 
habitatges que volem construir juntament amb Incasòl. Per això, iniciem aquesta obra 
mínima. En quant el tema de la seguretat, per nosaltres és molt important i no volem 
que la Policia Municipal es dediqui a controlar alarmes   que no funcionen a les nits 
perquè els volem al carrer. Per tant, creiem que és una solució que a curt termini ens 
pot ajudar perquè ens permetré que aquestes hores que destinen a vigilància 
d’equipaments la destinin al carrer.”  
  
 
Votació: 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb 16 vots a favor (8 JUNTS, 3 ERC, 3 PSC, 
1 ACTIVEM i 1 VOX) i 4 abstencions (4 CUP). 
 
 
 
13. - APROVAR LA PRÒRROGA DE LA CONCESSIÓ DE LA GESTIÓ DEL SERVEI 

DE TRANSPORT PÚBLIC URBÀ DE VIATGERS. 
 
Núm. de referència : X2024022812     
Núm. expedient: CCS12024000034 

 
 
Antecedents 
 
El servei de transport públic urbà de viatgers a la ciutat d’Olot (endavant TPO) es 
presta en règim de contracte de gestió de servei públic, en la modalitat de concessió.  
 
El concessionari del servei és l’empresa UTE TEISA-TPO SL per acord del Ple de 
l’Ajuntament de 22 de març de 2007, d’adjudicació del contracte licitat per procediment 
obert, segons convocatòria publicades al DOGC número 4813 del 02/02/07 i al BOP 
de Girona número 25 del 05/02/07.  
 
El termini del contracte inicial fou de 12 anys, compresos entre el 01/06/07 i el 
31/05/19.  
 
L’Ajuntament Ple en sessió celebrada el dia 10 de setembre de 2012 va aprovar una 
modificació del contracte tot ampliant el termini de la concessió fins a 31 de maig de 
2025. El pressupost dels anys posteriors a 1-1-2013 es van obtenir recalculant les 
anualitats d’amortització del parc mòbil per repartir el valor residual dels vehicles a 31-
12-2012 entre aquests 6 anys més de prestació. L’Ajuntament Ple en sessió de data 
19 de gener de 2023 va acordar la integració del municipi d’Olot al Consorci de 
Transport Públic de l’Àrea de Girona, Autoritat Territorial de Mobilitat (Consorci 
ATMG).  
 
L’Ajuntament Ple en sessió celebrada el dia 11 de maig de 2023 va aprovar el conveni 
d’adhesió del servei de transport públic urbà de viatgers de la Ciutat d’Olot al sistema 
tarifari integrat de l’Àrea de Girona i també va aprovar la modificació del contracte del 
servei de transport públic urbà d’Olot, d’acord amb el conveni esmentat. 
 
Vist l’informe NI022025000933 emès pel Sr. Ramon Prat i Molas, enginyer tècnic i cap 
de l’Àrea d’Infraestructures de l’Ajuntament d’Olot, sobre la necessitat de prorrogar la 
concessió de la gestió fins a 31 de desembre de 2027, motivat en el lliurament de la 
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formulació de les bases tècniques del nou servei regular de transport públic urbà de 
viatgers i la revisió tècnica de la proposta que pot implicar la redacció de possibles 
modificacions i complements, l’estudi de viabilitat i acords sobre la generació del crèdit 
que correspongui, i la posterior redacció del plec de bases per la licitació del nou 
servei del TPO; i d’altra banda per la incertesa en la tramitació d’una proposta de Llei 
de subvencions estatals del transport públic urbà que permetin beneficiar també a 
municipis de la mida d’Olot, afegit a la possibilitat de nous recorreguts interurbans que 
tinguin una utilització urbana, a variacions per les freqüències del servei de línia, 
incorporació de tecnologies smart, i marc legal sobre el parc de vehicles que pot 
abocar a l’electrificació del servei amb un augment substancial del cost de les 
amortitzacions respecte a les actuals. 
 
En el mateix informe es justifica l’empara normativa d’aquesta pròrroga, es calcula el 
cost de la pròrroga per al període d’1 de juny a 31 de desembre de 2025 i per als anys 
2026 i 2027 (a la qual caldrà afegir-hi l’actualització amb el percentatge d’IPC a 31 de 
desembre que correspongui) i el cost de les amortitzacions que cal restar íntegrament 
a partir d’1 de juny de 2025. 
 
Conclou l’informe proposant la pròrroga de la concessió de la gestió del servei de 
transport públic urbà de viatgers d’Olot a l’actual concessionari, UTE Teisa - Olivet, 
amb efectes d’1 de juny de 2025 a 31 de desembre de 2027, l’aprovació del 
mecanisme de càlcul del model econòmic del servei en cas de pròrroga, i l’autorització 
i disposició de crèdit que correspon. 
 
Fonaments jurídics  
 
Disp. transitòria 1a punt 2n de la Llei 9/2017, de 8 de novembre, de Contractes del 
Sector Públic, (en endavant LCSP) que determina que els contractes administratius 
adjudicats amb anterioritat a l’entrada en vigor de la present llei es regiran, quant als 
efectes, compliment i extinció, inclosa la modificació, durada i règim de pròrrogues, per 
la normativa anterior. 
 
Reial Decreto Legislatiu 3/2011, de 14 de novembre, pel qual s’aprova el Text refós de 
la Llei de de Contractes del Sector Públic (TRCSP). 
 
A l’expedient hi figuren informes preceptius del Secretari accidental i de la Interventora 
de fons de l’Ajuntament. 
 
L’òrgan de contractació, d’acord amb la Disp. Addicional 2a LCSP, és el Ple de la 
Corporació. 
 
Vist l’expedient administratiu CCS12024000034  i antecedents corresponents, el 
President de la Comissió Informativa proposa al Ple l’adopció dels següents acords: 
 
Primer.- Prorrogar la concessió de la gestió del servei de transport públic urbà de 
viatgers a la ciutat d’Olot amb l’actual concessionari, UTE Transports Elèctrics 
Interurbans SA (TEISA) I Transports Publics Olivet, amb NIF U17953985, amb efectes 
de l’1 de juny de 2025 i fins a 31 de desembre de 2027. 
 
Segon.- Establir que el preu de la pròrroga per al període entre l’1 de juny de 2025 fins 
el 31 de desembre de 2025, tenint en compte que la variació interanual de l’IPC 
desembre 23/desembre 24 va ser del 2,8%, ascendeix a 250.580,84 € IVA inclòs, 
d’acord amb l’informe tècnic abans referenciat. 
 



 

Mod ACTS_DP06 

Tercer.- Establir que el preu de la pròrroga per a les anualitats 2026 i 2027 serà la 
següent: 

- De 1-1-2026 a 31.12.2026: 465.268,06 €IVA inclòs + la regularització d’IPC a 
31-12-25. 

- De 1-1-2027 a 31.12.2027: 465.268,06 €IVA inclòs + la regularització d’IPC a 
31-12-26. 

 
Quart.- Autoritzar i disposar l’import de a 250.580,84 € corresponent al preu total de la 
pròrroga per al període de l’1 de juny al 31 de desembre de 2025, amb càrrec a 
l’aplicació pressupostària Transport Públic Urbà 25 141 4411 227998.  
 

Operació Referència Tipus Partida Import Descripció CC1 CC2 CC3 CC4 CC5 CC6 

200220  Despeses 24141  4411 227998 250580.84 TRANSPORT PUBLIC URBA 100 001 001 001 000 000 

 
La despesa prevista pels anys 2026 i 2027 es carregarà a la partida ordinària 
successiva que es generi del transport públic per cada un dels anys. 
 
Atès el caràcter plurianual de la despesa, la seva autorització o realització se 
subordina al crèdit que per a cada exercici autoritzin els respectius pressupostos 
municipals.  
 
 
 
Intervencions: 
Presenta la proposta el Sr. Crivillés i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=8962.0 
 

Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=9119.0 
 

Transcripció: “No tinc clar perquè es prorroga la concessió sense  plantejar una nova 
licitació,  en què poguessin participar d'altres empreses? En funció d’això decidiré el 
meu vot.” 

  
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=9151.0 
 

Transcripció: “No hi estem d’acord perquè es tracte d’un contracte de l’any 2007, es 
van donar 5 anys més i aquest any acabava. Si s’aprova la pròrroga hauran arribat a 
20 anys d’ús d’aquest contracte. Per tant el veiem massa extensiu. Des del 2007 fins 
ara la ciutat ha canviat perquè tenim uns 10.000 habitants més. Per tant, urgeix 
aquesta licitació. Vostès posen el tema de la Generalitat, però hi ha altres solucions 
pel tema dels autocars. No perquè no ens posem d’acord amb la Generalitat pel tema 
dels autocars elèctrics, nosaltres no podem fer compres que puguin ser sostenibles. 
També perquè hi ha un incompliment de pressupostos, perquè aquest grup va arribar 
a un acord l’any 2023 que es crearia la Comissió de Seguiment per a dos contractes. 
En aquest cas, és el de transport i en el qual no s'ha complert. Per tant, no n’estàvem 
assabentats i pensàvem que s'estava treballant amb aquest nou contracte, però veig 
que no. Dos anys més de concessió, això vol dir que ens n’anem fins el 31 de 
desembre de 2027 i que no es començarà a treballar amb el nova concessió fins al 
2028. Per tant, aquest contracte podrà arribar fins els 20 o 25 anys.  Crec que les 
coses es podrien haver fet millor, haver-nos reunit per explicar com estaven els temes i 
malauradament no podrem votar a favor.” 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=8962.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=9119.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=9151.0
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Intervé la  Sra. Alegre. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=9293.0 
 

Transcripció: “Des del nostre grup ens abstindrem en aquesta pròrroga del servei del 
transport públic urbà, perquè, tot i que cal garantir la continuïtat fins que es pugui 
posar en marxa la nova concessió, som molt crítics amb la gestió que s'ha fet fins ara i 
volem deixar constància de diversos aspectes que considerem urgents de revisar. La 
situació actual del servei és millorable, les rutes i freqüències no responen bé a les 
realitats dels desplaçaments de molts usuaris. Sobretot, hi ha una manca de 
coordinació amb altres serveis de la comarca, com el bus transversal o el Rumbus que 
sovint operen com si fossin sistemes separats sense una planificació conjunta que 
optimitzi recursos i millori la connexió entre barris, municipis i punts d'interès quotidià 
com centres educatius, sanitaris o polígons industrials. El transport públic ha de 
funcionar com una xarxa i no com illes aïllades. A més, constatem que encara no s'han 
aplicat criteris basats en la demanda real de viatgers. Cal analitzar quines línies tenen 
més ús, quines són infrautilitzades, quines caldria reforçar o replantejar. I això ha 
d'anar acompanyat de nous models de vehicles més eficients i sostenibles i 
dimensionats per a les rutes. Busos elèctrics, busos de menor mida i amb menor 
impacte ambiental. Sabem que ja no és possible cap altra pròrroga d'aquest contracte, 
per tant, aquest període fins a finals del 2027 ha de ser sí o sí un temps d'impuls i de 
transició real cap a un nou model de transport públic. Tenim una gran oportunitat amb 
l'elaboració del Pla de Mobilitat Urbana Sostenible que ha d'integrar la planificació 
d'aquesta nova concessió i posar al centre l'eficiència, la sostenibilitat I l'accessibilitat. 
També cal incorporar tecnologia Smart, eines de monitoratge i ajust dinàmic de les 
freqüències i establir mecanismes de participació ciutadana per adaptar el servei a les 
necessitats reals. En resum, ens abstenim i exigim que aquests pròxims dos anys i mig 
serveixin per transformar de veritat el servei, perquè si arribem al 2028 amb nou 
contracte, però amb els mateixos problemes, haurem perdut una altra oportunitat de 
fer d'Olot una ciutat referent en mobilitat sostenible.”  
  
Intervé la Sra. Cañada. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=9441.0 
 

Transcripció: “En primer lloc, entenem que vulguin fer una nova licitació sobre el TPO 
que concordi amb la revisió que està en marxa del Pla de Mobilitat Urbana i Sostenible 
d'Olot, el PMUS. Ara bé, vostès mateixos en reunions ens han dit que no tenen pensat 
apuntar accions concretes al PMUS, sinó que simplement treballaran sobre consensos 
generals. Així doncs, queda clar que el PMUS no resoldrà de manera detallada totes 
les millores que necessitaria el TPO. Alhora,  volem recordar que de l'anterior PMUS 
no s'ha desenvolupat gairebé res. Esperem que el procés participatiu que es preveu 
per elaborar el nou PMUS, sigui profitós i es puguin fer un bon seguiment dels 
resultats perquè aquesta vegada, sí que es pugui complir els acords. No compartim 
que els veïns i veïnes de la ciutat d'Olot hagin de seguir patint les mancances d'aquest 
servei. Fa anys que alertem d'aquesta situació i sempre ens hem mostrat a disposició 
per treballar per la millora del TPO. Fins i tot hem demanat repetidament poder 
participar al grup de treball per repensar el servei de cara a la nova licitació. Però o no 
ha existit o no se'ns hi ha convocat mai. En els darrers anys hem anat fent recordatoris 
que s'acostava el moment de pensar en el nou servei. La resposta del Govern ha estat 
que ja estaven treballaven en aquest tema, com també han indicat portaveus dels 
altres grups. I ara l'informe diu que no es disposa de prou temps per redactar les 
bases tècniques del TPO, que aquestes es puguin revisar, es pugui fer la licitació i 
l'adjudicació i es puguin adquirir els vehicles a temps. En resum que es pugui tenir a 
punt el servei de cara a l'1 de juny del 2025.  

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=9293.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=9441.0
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Està clar, però, que cap empresa es voldria presentar, perquè el termini d'entrega d'un 
autobús,  és actualment de mínim un any des que es fa la comanda. I sembla que 
caldria una renovació dels autobusos actuals perquè no compleixen amb els 
estàndards de reducció d'emissions. Els demanem planificació i també que 
mentrestant procurin introduir les millores que els hem anat comentant al llarg 
d'aquests anys. Perquè això sí que és urgent. Sabem que aquest servei és clau per a 
molts veïns i veïnes, perquè cal una aposta ferma per a una mobilitat col·lectiva i 
sostenible en moments d'emergència climàtica i també d'emergències socials. Per 
tant, no ens podem quedar sense aquest servei. Per tots aquests motius, ens 
abstindrem.”  
  
Intervé el Sr. Crivillés. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=9600.0 
 

Transcripció: “Gràcies a tots per la seva intervenció. La pregunta que m'han fet des del 
grup de VOX,  la pròrroga no es pot obrir a licitació, és una pròrroga que preveu la 
legislació i no es pot obrir a d’altres. Per tant, no hi havia la possibilitat de fer-ho. Al Sr. 
Rubio dir-li que sí s’està treballant amb el nou servei.  Vam fer una reunió conjunta, 
una coordinació de grups en la que va assistir qui va poder en aquell moment. Ens 
hem reunit amb la CUP, properament ho farem amb el PSC i hi haurà varies 
oportunitats de tots els grups per poder dir-hi la seva. Amb el PSC estem d’acord en 
fer xarxa amb la comarca. Aquesta pròrroga es fa amb coordinació amb la 
circumstància que el 2028 caiguin els serveis interurbans a tot a tot Catalunya i això 
permetrà articular coses molt més lògiques que no sistemes aïllats com els que tenim 
ara o integracions parcials que no compleixen amb les necessitats d'una comarca com 
la nostra. I fins que no arribi la variant qualsevol actuació implica coses importants per 
a la mobilitat a dins de la ciutat. Som el centre neuràlgic de la mobilitat de la comarca i 
és important que ens coordinem amb el Consell Comarcal, i així ho fem de forma 
responsable. També cal tenir en compte que el Pla director anterior amb el que es van 
fer els plans de mobilitat vigents, entre ells el Olot, no contenia dades mòbils, només 
enquestes i dades parcials que no ajudaven a configurar coses molt lògiques com 
transport a demanda. Ara mateix sí que tenim dades mòbils recollides.  Introdueixo el 
concepte que el que hem de canviar és de model. No és tant la concessió, no és tant 
el tràmit, no és tant un treball o no concret, sinó que el model ha de ser completament 
diferent i ajustat al que pot ser. La densitat amb la que treballem a la nostra ciutat és 
diversa, però rondem els 1.500 habitants per quilòmetre quadrat. Cal que això ho 
tinguem al cap. Cal que tinguem al cap que segons quina proposta es faci, es tingui en 
compte que a altres llocs tenen desenes de vegades el finançament que tenim 
nosaltres, un finançament extern en molts casos. O sigui que nosaltres hem de 
conjurar els factors de centralitat comarcal, la densitat de població intermitjà respecte a 
la resta del territori i d'una connectivitat amb el nostre exterior molt discutible que no 
està acabada. Uns túnels que no es van acabar de lligar amb l'autovia de direcció 
Girona. Unes línies de bus que encara s'han d'anar ampliant i que tots aquests 
consistoris van reclamant que es vagin ampliant per connectar-nos amb les capitals 
que ens rodegen. Tot això configura un escenari que crec que és responsable treballar 
en un model robust i diferent. Ha de ser diferent perquè és evident que freqüències 
d'una hora o superiors en els nostres barris són insuficients, però que ens hem 
d'adaptar a aquesta densitat. Respecte a una pregunta de la Sra. Cañada. l'encàrrec 
del PMUS inclou plantejar adequadament el futur TPO. O sigui no és que el PMUS no 
ens vagi a dir res sobre això. Al contrari, al final d'aquest procés ens ha de donar 
condicions i de fet ja ens ha arribat alguna notificació que comentarem en les properes 
reunions amb els diferents grups.  
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=9600.0
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És previsible que en els propers dies hi hagi, a part d'aquesta renovació, algun altre 
aspecte a tractar perquè la mobilitat no només és el TPO i els vehicles, sinó també és 
la seguretat i en tindran novetats al respecte. Reiterar que farem els treballs 
necessaris a l’hora que fem el Pla d’Acció per a l’Energia Sostenible i el Clima 
(PAESC), no es pot entendre intentar fer una transició energètica sense tenir en 
compte la mobilitat. No podem fer un PAESC sense alhora que la mobilitat hi estigui 
inclosa perquè no té sentit i es un error com a país.” 

 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=9953.0 
 

Transcripció: “Aquest Ajuntament dedica 700.000€ l'any de transport, 600.000€ al 
voltant de 600.000 per la concessió actual del transport públic (TPO) i 100.000€ per 
l'ATM,  pel tema de la integració tarifària que és una competència que és de la 
Generalitat.  Evidentment com que l'avaluació és molt positiva i està anant molt bé, 
vam fer aquesta aposta per seguir-ho pagant.  Però recordem que aquesta és una 
competència directa i exclusiva de la Generalitat que els ajuntaments estem assumint. 
Vull dir que realment és el món al revés. Quan hauria de ser la Generalitat o l'Estat, 
sobretot l'Estat, que és qui teòricament és l'encarregat de subvencionar els transports 
públics urbans de l'Estat, no només no ens paguen diners per tenir-ho sinó que en 
paguem nosaltres per poder treballar per la intenció tarifària. Això ho estan treballant 
els grups parlamentaris de Junts i ERC, i s’està treballant per arribar a un acord que 
permeti que actualment només les ciutats de més de 50.000 habitants,  capital de 
província o de més de 25.000 parcel·les cadastrals, puguin optar a una subvenció pel 
transport públic urbà. En aquest cas Olot no hi entraria però vam transmetre que 
aquesta limitació baixés a 35.000 o 30.000, un nombre que Olot i moltes més ciutats hi 
pogués entrar. Per tant, això seria una línia clau perquè fins que no hi hagi un major 
finançament de l'Estat, per molt que ara diguem que tenim moltes idees brillants de 
com fer millorar aquest transport públic, els números són abismals. O l'Estat col·labora 
baixant aquesta limitació d'habitants per ajuts del transport públic o malauradament el 
que passa és que acaben condemnant les ciutats com Olot a tenir un transport públic 
digne, com el que tenim avui que dona servei a molta gent però que és evidentment 
insuficient. Per tant crec que és bona la proposta de fer un PMUS per saber quin és el 
model que ens convé a Olot, encaixat amb aquest model de mobilitat que ha explicat 
el regidor. És bona la idea de combinar-ho quan canvien totes les concessions del 
transport interurbà, perquè aquí hi ha oportunitats de millora i d'arribar a possibles 
solucions imaginatives bones. I també que ens doni temps per veure si aconseguim 
més recursos pel transport públic urbà a les ciutats.” 
  
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=10190.0 

 
Transcripció: “Entenc les mancances que tenen els ajuntaments i que no poden fer 
front a totes aquestes despeses. El que no entenc, és que es va començar aquesta 
legislatura sabent que l’any 2025 s'acabava aquest contracte i un mes abans d’acabar-
se es porti la pròrroga sense haver-nos dit res, ni parlat abans sobre en quin punt 
estàvem. Des d’ACTIVEM hem preguntat moltíssimes vegades en les sessions de 
plens què s'estava fent i cap on anàvem. I ara, amb un mes d’antelació ens trobem 
amb aquesta pròrroga. D’aquí la nostra negativa, no és perquè l’Ajuntament hagi de fer 
front a despeses que no li pertoquen, sinó a la manera com s’ha portat després tota 
aquesta concessió. Estenem la mà per tornar a dialogar perquè això no passi amb el 
contracte de neteja i residus. Reunim-nos per veure com està tot aquest tema perquè 
és un tema que portarà cua a tots els ajuntaments.” 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=9953.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=10190.0
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Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=10337.0 
 

Transcripció: “Estic convençut que el Sr. Regidor, com ha expressat, amb la revisió del 
PMUS i tota la feina que està fent, trobarà un espai per poder parlar d'aquest tema, de 
tota la mobilitat de la ciutat i del transport públic.” 
  
Intervé la Sra. Alegre. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=10359.0 
 

Transcripció: “En la mateixa línia del Sr. Rubio ens ha sobtat el fet que des de l'inici del 
mandat se sabia que s'arribaria a la finalització del contracte i no s'ha fet res per 
treballar. Jo he parlat d'optimització de rutes per abaratir costos, durant aquests dos 
anys de pròrroga.  Això es pot fer, hi ha moments que els autocars van buits.  I vostès 
tenen les dades. Si durant aquests dos anys es poden abaratir costos seria 
interessant.” 
  
Intervé el Sr. Crivillés. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=10405.0 
 

Transcripció: “Els informo que hi han moltes més limitacions de les que sembla per fer 
qualsevol cosa al voltant d'aquesta licitació, un cop prorrogada i fins i tot durant la 
mateixa.  Reitero que l'anterior Pla Director de Mobilitat de l’any 2006 va configurar els 
serveis públics de transport a les ciutats del nostre país, amb unes limitacions 
gravíssimes en quant a les dades. O sigui, les dades que disposem són limitadíssimes. 
Ara sí que tindrem més dades perquè no ens podíem permetre el que va fer aquest 
país fa 20 anys amb unes dades molt deficients. Esperem ser més curosos amb la 
comunicació amb vostès.”  
  
Votació: 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb 12 vots a favor (8 JUNTS, 3 ERC i 1 
VOX), 1 vot en contra (1 ACTIVEM) i 7 abstencions (4 CUP i 3 PSC). 
 
 

 
16.- PRECS I PREGUNTES 

 
PREC PER LA INTERVENCIÓ PLE ANTERIOR - LLAMBORDES STOLPERSTEINE 
Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=10609.0 
 

Transcripció: “Relatiu al ple passat arrel d'una intervenció meva sobre lo de les pedres 
llambordes stolpersteine en records als deportats pel nazisme a Olot i Santa Pau, en 
què vostè em va dir de banalitzar sobre els camps alemanys durant la segona Guerra 
Mundial. Jo, amb tot el respecte i tota la cortesia li vull dir que ni sobre la qüestió de 
referència, ni sobre els Gulags de la Unió Soviètica, ni sobre els bombardejos 
anglesos sobre ciutats sense interessos estratègics militars alemanyes, al final ja de la 
guerra, com Dresden, Hamburg, i altres amb el resultat de diversos milers de morts, ni 
dels bombardejos a la població civil de Tòquio per part de l'aviació nord-americana, ni 
de la repressió internament en camps de població nord-americana d'origen nipó, i no hi 
ha tracte homologable amb els d'origen italià o alemany, ni tampoc les matances 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=10337.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=10359.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=10405.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=10609.0
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indiscriminades efectuades per resistents francesos i partisans italians una vegada 
finalitzada la guerra. No, senyor Alcalde, no vull banalitzar res, només vaig voler 
precisar, en honor al rigor històric, el concepte que els comunistes no lluitaven per la 
llibertat i la justícia, sinó per la dictadura del proletariat. Igual que passa amb els 
anarquistes, encara que amb diferent color, ja que aquests afirmaven combatre per la 
llibertat, ideal summament utòpic, dins dels seus paràmetres de la desaparició de 
l'Estat i de tota autoritat. Paràmetres, que per altra banda, han vulnerat sempre, ja que 
on van aconseguir governar, vàrem practicar una tirania sagnant.”  
  
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=12333.0 
 

Transcripció: “D’acord, m'agafo a les seves paraules que el seu objectiu no era 
banalitzar el nazisme i me n'alegro.” 
 

 
 
SERVEI MENJADOR CASAL DE LA GENT GRAN 
Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=10732.0 
 

Transcripció: “Estem assabentats que la Llar del jubilat de qui Olot s'ha quedat sense 
servei de menjador per baixa. Fa més d'un mes i encara no s'ha ofert cap servei 
alternatiu. Els demanem que aprofitin per prendre cartes en l'assumpte i solucionin el 
més aviat possible aquesta situació tan anòmala com perjudicial i innecessària per a la 
nostra gent gran.” 
  
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=12286.0 
 

Transcripció: “La gestió d’aquesta llar és de la Generalitat i els hi hem transmès que 
busquin una solució, però segurament la Generalitat està en la mateixa situació que 
dèiem abans del tema de recursos humans, de la lentitud i la tediositat per cobrir 
baixes. En tot cas ho hem fet i ho seguirem fent.” 
 

 
BALCONS 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=10773.0 
 

Transcripció: “Últimament estem veient molts balcons amb molta brutícia, ja sigui amb 
bicicletes, bombones de butà, llençols penjants, etc. Ens agradaria que es pogués 
posar una mica d'ordre en aquest sentit.” 
  
Intervé el Sr.Güell. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=12347.0 

 
Transcripció: “Si en tenim constància farem saber en els veïns que la seva obligació és 
tenir-los nets i no poden formar part de cap manera com un annex a l'habitatge en 
forma de traster que doni l'espai públic. Si té constància en particular d'algun edifici o 
d'un lloc concret, esmenarem aquesta situació.” 
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NETEJA LOCALS TANCATS 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=10804.0 

 
Transcripció: “Pel que fa al tema de locals, s'hauria d'instar als propietaris que tenen 
locals tancats que es neteges la seva propietat privada.” 

 
Intervé la Sra. Canalias. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=12399.0 
 

Transcripció: “Estic d’acord amb aquesta situació, estem ultimant una ordenança 
conjuntament amb urbanisme i via pública, tot l’equip de regeneració del nucli antic i 
Dinamig per garantir que aquests locals es mantinguin en condicions.” 
 

 
PATINETS I BICLETES 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=10840.0 
 

Transcripció: “ És cert que van haver-hi unes setmanes de treva, però últimament els 
patinets i bicicletes tornen a circular al seu gust.”  
 

Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=13890.0 
 

Transcripció:” Tota aquesta setmana hem estat fent controls en relació als vehicles de 
mobilitat personal a diferents llocs de la ciutat. La Policia Municipal comença a veure 
una millora. Fa un any i mig hi havia una situació de descontrol, a mida d'anar fent 
controls és comença a veure que un percentatge més alt de patinets que paren 
compleixen amb tot. Però ens continuem trobant gent que ho fa malament per això 
seguim fent controls.” 
 
 
 

PAPERERES PLAÇA MAJOR 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=10877.0 
 

Transcripció: “ Fa unes setmanes es van canviar les papereres del barri vell i hem 
tingut unes queixes que a la plaça Major hi havia quatre papereres cèntriques, que ara 
han desaparegut i s'han posat als costats adjacents.  Potser en faltaria alguna més 
perquè els veïns sàpiguen on tirar els papers.” 

 
Intervé el Sr. Crivillés 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=12462.0 
 

Transcripció: “Forma part dels treballs que es van fent en el conjunt del Next 
Generation que va implicar les actuacions que envolten el carrer Hospici i van incloure 
aquestes papereres noves amb un nombre limitat.  
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A Olot disposem de 1.200 papereres i és un tema que també sortirà a les nostres 
converses en el futur de licitació, tant del servei d’escombraries,  com de neteja, per 
poder valorar realment la necessitat de les mateixes i la distribució adequada perquè 
sigui sostenible i ens porti a una adequada separació de fraccions. Una paperera, 
recordem-ho, és un focus de recollida sense discriminar la fracció. Per tant, el que 
recollim allà no es separa.  S'entén que hi hagi reclamacions al respecte. De fet, en 
tinc alguna que es gestiona a través del SIGMA i estem treballant perquè aquests 
criteris es normalitzin i s'actuïn als llocs puntuals en el que facin arribar una 
problemàtica concreta.” 
 
 

PARQUÍMETRE VALLS VELLS 

Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=10913.0 
 

Transcripció: “Fa molts dies que no funcionen els parquímetres del barri vell.  Llavors, 
hi ha molts usuaris que volen fer ús dels parquímetres i no poden perquè no funcionen. 
La concessió hauria de tenir totes les seves maquinàries en funcionament per poder 
donar un bon ús d'aquest servei.”  
  
Intervé el Sr. Crivillés 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=12550.0 
 

Transcripció: “Ho miraré.” 

 

 
ARBRAT PARC ESPUNYA 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=10957.0 
 

Transcripció: “Fa uns dies va caure un arbre bastant gros del Parc Espunya. Ens 
agradaria saber si s'ha fet un estudi de la zona.” 
  
Intervé el Sr. Sellabona. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=12644.0 
 

Transcripció: “Cada any es fan estudis de l'arbrat de la ciutat. Però en aquest cas va 
ser fruit de l'aigua que havia caigut durant totes aquestes setmanes. El terreny havia 
quedat molt tou i va acabar cedint. Crec que hem de seguir fent aquests estudis i 
acceptant que mai tindrem la garantia del 100%.” 
 
 

COLÒNIES DE GATS 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=10994.0 
 

Transcripció: “Ens agradaria posar fil a l'agulla per arribar a acords amb totes les 
persones que fan un bon servei amb les colònies de gats per poder minimitzar totes 
aquestes colònies.”  
  
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=10913.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=12550.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=10957.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=12644.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=10994.0


 

Mod ACTS_DP06 

Intervé el Sr. Crivillés 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=12561.0 
 

Transcripció: “En un mes ens tornarem a reunir amb un grup d’alimentadores. Des de 
SIGMA  van realitzant accions amb el conjunt d'elles, tant com és possible. Hi ha 
nombroses actuacions respecte a les colònies. Seguim amb la voluntat de diàleg amb 
elles, amb el compromís que durant aquest any hem de configurar un pla director al 
respecte d'aquest tema, tal com marca la legislació vigent.” 
 
 
 

FALTES DE RESPECTE EN LES INTERVENCIONS DEL PLE 

Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=11034.0 
 

Transcripció: “Avui portàvem aprovació temes molt sensibles per a moltíssima gent en 
aquest plenari.  Estem en un país on hi ha llibertat d'expressió i tothom pot dir la seva. 
Però últimament, aquesta llibertat d’expressió s'ha extralimitat per part d’algun grup 
d’aquest consistori. Això està passant a d’altres institucions, com és el Parlament de 
Catalunya, en el qual el president del Parlament hi està molt a sobre, avisant a cada 
ple quan algú es passa en aquest sentit. Vostè és el moderador del ple i es poden tenir 
diferents opinions, però el que no pot ser és que en temes tant sensibles com els que 
hem portat avui,  hi hagi aquestes faltes de respecte i d'humanitat.” 
  
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=14036.0 
 

Transcripció: “Més enllà que pugui estar molt en desacord amb determinades 
explicacions o intervencions, avui no m'ha donat la sensació que hi hagués una 
banalització d'un element tan delicat, potser després escolto les intervencions i tinc un 
altre punt de vista, però a mi en aquell moment aquí no m'ha semblat que hi hagués 
d'intervenir. Al final aquest és un espai on per molt que estiguem en desacord la 
majoria d'idees s'han de poder compartir. Els que estan asseguts aquí hi estan perquè 
democràticament hi ha hagut gent que els ha votat i, per tant, tenen dret a tenir veu i a 
expressar les seves idees. Entenc que hi ha idees que li poden fer sentir incomoda o 
sobretot estar-hi en desacord,  però és habitual.  Jo també estic molt en desacord de 
moltes idees que a vegades surten, però també entenc que aquest és l'espai on 
debatre-les i haver-les d'escoltar. Si veig que realment es crea una línia vermella, 
intervindré.” 
 
 

MORATÒRIES LLICÈNCIES BARRI VELL 

Intervé la Sra. Alegre. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=11129.0 

 
Transcripció: “Ens agradaria traslladar una inquietud que ens han fet arribar diversos 
veïns i veïnes d'Olot. Concretament, ens manifesten que la moratòria de llicències al 
barri vell, pensada per regular l'obertura de determinats establiments, ha tingut un 
efecte desplaçament cap a altres zones de la ciutat. Segons aquests veïns i  veïnes, 
s'estan obrint en barris perifèrics al barri vell alguns dels negocis que ja no poden obrir 
al centre. Això comença a generar problemes de convivència, seguretat o saturació en 
entorns residencials que no estan preparats per absorbir aquesta pressió.  
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Per tant, voldrien preguntar quina valoració fan de l'impacte que està tenint aquesta 
moratòria sobre la resta de barris de la ciutat. Tenen prevista algun tipus de mesura o 
regulació complementària per evitar que aquesta problemàtica es desplaci en lloc de 
resoldre-la de manera estructural.”  
  
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=13981.0 
 

Transcripció: “Això no ve derivat de la suspensió de llicències perquè aquests negocis 
havien obert abans. En tot cas pot ser que això ho provoqui. Això ho tenim contemplat. 
N'hem après molt fent aquest pla d'usos i l'objectiu i la nostra intenció és poder-ne fer 
un per tota la ciutat. Estem treballant amb el que hem après ara, veient la situació i 
creiem que encara podrem resoldre amb més èxit un pla d’usos per tota la ciutat.  Tot i 
que estem molt contents del pla d'usos, de com ha quedat i del que porta al centre de 
la ciutat, haurà servit de  prova pilot per després poder-ho exportar a tota la ciutat.” 
 
 

FORTÍ SANT FRANCESC 

Intervé la Sra. Alegre. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=11185.0 
 

Transcripció: “Aquest matí a la Junta de Govern hem vist com es tornen a posar diners 
per al fortí de Sant Francesc, volíem tornar a preguntar com està el tema. Quan tenen 
previst treure a concurs la concessió i si aquest estiu podrem gaudir d'aquest servei?” 
  
Intervé la Sra. Canalias. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=12430.0 
 

Transcripció: “A la Junta de Govern de la setmana passada vam aprovar la concessió i 
tenim bastantes persones interessades.” 
 
 
 

PROJECTE ARRANJAMENT AV. SANTA COLOMA 

Intervé la Sra. Alegre. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=11205.0 
 

Transcripció: “L'avinguda Santa Coloma és una de les principals portes d'entrada a 
Olot, especialment per a les persones que arriben des dels túnels de Bracons. 
Actualment presenta un estat de degradació evident, amb mancances en serveis 
bàsics, voreres estretes i espais poc dignes, tot i el volum elevat de trànsit que circula 
diàriament. El PSC va incloure la dignificació i l’arranjament integral d'aquesta 
avinguda com un dels punts específics en la negociació de l'aprovació dels 
pressupostos amb el Govern de Pere Aragonès. L'any passat, el Departament de 
Territori va licitar la redacció del projecte amb una inversió prevista de 274.000€ per a 
la seva elaboració. Es plantegen actuacions com la creació d'una rotonda sobre el riu 
Fluvià, ampliació de voreres, incorporació d'un carril bici i la renovació dels serveis 
bàsics.  En quin estat es troba actualment la redacció del projecte? Hi ha una previsió 
concreta per a l'inici de les obres?” 
  
 
 

 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=13981.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=11185.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=12430.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=11205.0


 

Mod ACTS_DP06 

Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=13957.0 
 

Transcripció: “La setmana vinent tenim una reunió per reunir-nos amb els tècnics que 
han contractat la Generalitat perquè ens expliquin on estan ara. Per tant, a partir de la 
setmana que ve tindrem una mica més d'informació, perquè fins ara no havíem arribat 
a aquest punt.” 
 
 
 

FIGURA INSPECTOR DE RESIDUS 

Intervé la Sra. Alegre. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=11268.0 
 

Transcripció: “ En diversos punts de la ciutat l'estat de les zones d'escombraries és 
preocupant. Contenidors bruts, desbordats, deixalles acumulades al terra i una manca 
evident de manteniment. Aquesta situació genera molèsties veïnals, perjudica la 
imatge de la ciutat i suposa un risc de salubritat. Fa un temps, l'Ajuntament va col·locar 
cartells, advertint que se sancionaria el mal ús d'aquests àrees. En el marc de les 
negociacions dels pressupostos municipals, el nostre grup i vostès, van acordar la 
creació de la figura d'un inspector per fer-ne seguiment. Per tot això demanem si s'ha 
incorporat ja la figura de l'inspector de residus acordada en els pressupostos? En cas 
contrari, quin és el calendari previst per fer-ho? S'han modificat o reforçat les rutes de 
neteja, recollida de residus per evitar situacions de desbordament i brutícia? S'han 
imposat moltes sancions relacionades amb el mal ús d'aquestes zones? Quantes i per 
quins tipus d'infraccions? Quin import han representat? A què s'han destinat o es 
destinaran als ingressos derivats d'aquestes sancions? Es preveu reinvertir-los en la 
millora del servei o en campanyes de conscienciació? Demanem una resposta 
concreta amb dades i calendari, ja que es tracta d'un compromís acordat en el marc 
dels pressupostos municipals i d'una problemàtica que afecta el dia a dia de molts 
barris d'Olot.  

 
Intervé el Sr. Crivillés 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=12776.0 
 

Transcripció: “Hem estat treballant amb moltes possibles solucions que no s'han 
concretat. El més natural és que aquella zona acabi modificada. Aprofito per informar- 
los que s'està fent una campanya de neteja dels contenidors perquè això ajuda que hi 
hagi un més bon ús.  Efectivament, es fan multes però ara no tinc les dades. Espero 
poder-les facilitar la setmana vinent. Esperem que amb els acords que vam prendre i 
aquest inspector millori la situació. Hi ha altres zones on l'acumulació de brossa és 
més aviat en els contenidors. I hi ha hagut zones on s'han ampliat el nombre de 
contenidors perquè així aquests estiguin en unes condicions de volum habitual mitjà,  
més baix.” 
 

Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=12850.0 
 

Transcripció: “Pel que fa a l'adjudicació d'aquest servei d'inspecció, aquesta setmana 
hi ha hagut una mesa de contractació, ja s'ha iniciat el procés d'adjudicar. Per tant, en 
poc temps, ja tindrem aquest servei actiu.  
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Pel que fa als ingressos, aquest any tots els ingressos que es facin d'aquesta manera, 
al no estar pressupostats se n’aniran a superàvit. Veient el ritme del que es pot arribar 
a ingressar, es poden pressupostar aquestes partides i se'ls hi pot donar un destí en el 
pressupost.” 

 

 
PLA MANTENIMENT I MILLORA FIRALET I TUSSOLS 

Intervé el Sr. Guix. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=11363.0 

 
Transcripció: “En aquests moments hi ha un estat de deixadesa del passeig Firalet, 
sobretot, en el que fa referència a l'estat de conservació de les entrades dels 
pàrquings, les baranes, les papereres,etc. Aquest és un projecte molt interessant per a 
la ciutat, visitat per molts col·lectius d'arquitectes d'arreu del món que arriben aquí per 
visitar les obres dels arquitectes RCR. Per tant, desitjaríem que amb ells s’elaborés un 
pla de manteniment i millora d'aquest espai.  També s'haurien de millorar les copes 
dels arbres i la seva brancada perquè hi hagués més il·luminació. També caldria 
incloure-hi la zona de bany dels Tossols que està molt degradada.” 
  
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=13043.0 
 

Transcripció: “Pot mirar Sr. Sellabona què s'hi pot fer, algun tipus de manteniment, 
quin cost tindria i si seria assumible fer alguna cosa de mica en mica, així com també 
el tema de la poda dels arbres. També la zona dels banys del Tossols.” 
 
 
 

INVERSIÓ REFORMA CARRERS D’OLOT. FASE 1. 
Intervé el Sr. Guix. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=11440.0 
 

Transcripció: “Fa dies es va aprovar per Junta de Govern la memòria valorada de la 
primera fase de reforma dels carrers d’OIot. Aquest grup municipal, pensem que 
hauríem d'invertir més en aquesta partida.” 
  
Intervé el Sr. Sellabona. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=13076.0 
 

Transcripció: “Es va poder adjudicar de manera àgil a través de l’acord marc de l’ACM. 
Si miréssim l'evolució d'aquests últims anys, s'ha anat fent un esforç per anar 
incrementant la quantitat de diners que podem abocar a poder millorar l'estat dels 
paviments de la nostra ciutat. Ens ho hem agafat com una de les prioritats, és de les 
inversions que es fan de manera recurrent on hi posem més diners i tant de bo millorés 
el finançament de les administracions locals per posar-hi més diners. Tenim un 
sistema de neteja embornals i es va fent de manera periòdica a diversos punts de la 
ciutat. Quan identifiquem alguna situació concreta que pot haver-hi alguna afectació 
més concreta hi anem. Si en tenen algun d’identificat ens ho fan arribar i enviaríem 
ràpidament el servei per evitar aquestes problemàtiques que després se'n deriven.” 
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CASA CLOSELLS 

Intervé la Sra. Pagès. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=11522.0 
 

Transcripció: “ El 8 de maig sortia una notícia que començava: “L'alcalde Agustí Arbós 
ordena tapiar una casa ocupada des de fa més de cinc anys al carrer Pou del glaç”. La 
casa en qüestió és l'anomenada Closells, propietat de l'Ajuntament. Una part d'aquest 
edifici era destinada a recurs habitacional per a joves en situació de vulnerabilitat, fins 
a finals d'aquest mes d'abril. Closells era un dels recursos que formava part del 
projecte 360 que ofereix suport social i habitacional a joves vulnerables, amb risc de 
carrer. Ens hem estat informant amb els òrgans pertinents i amb alguns dels joves que 
han viscut aquest recurs i podem afirmar que la notícia en qüestió és un cúmul de 
desinformacions que com, a Ajuntament, haurien de desmentir. Aquesta casa no ha 
estat mai ocupada. Els joves que hi han estat vivint, ho han fet sempre derivats des del 
Consorci d'Acció Social de la Garrotxa i sota seguiment d'aquest mateix Consorci. A la 
mateixa notícia es deixa entendre que els habitants de la casa són un focus de 
conflictes, de problemes, etc. Els joves que han anat passant per aquest habitatge han 
transmès en moltes ocasions a les tècniques que els acompanyen la necessitat de 
canviar de lloc per a l'assetjament, l'assenyalament i l'estigmatització rebuda. Cal 
recordar que hi ha dos espais d'oci nocturn molt propers, que probablement són d’on 
sorgeixen sorolls, baralles i altres conflictes. La mateixa notícia diu: “Aquesta actuació 
s'emmarca en el compromís de l'alcalde Arbós per garantir l'ordre i la seguretat a la 
ciutat, tal com va expressar en la seva investidura el març del 2025.” Avui, 22 de maig, 
just dues setmanes de la publicació de la notícia, des de l'equip de govern no s'ha 
sortit a desmentir totes les mentides que es van publicar. Ens preguntem per què? Per 
què no s'ha fet? Són conscients que permeten aquest tipus de notícies estan afavorint 
els discursos d'odi de l'extrema dreta? Només cal que llegeixin els comentaris a les 
xarxes socials. Són conscients que no desmentin aquestes calúmnies estan 
condemnant a molts joves a ser víctimes de l'estigmatització i del racisme? Són 
conscients que estan construint un relat d'assenyalament cap a uns joves que ja tenen 
moltes dificultats en el seu dia a dia? Són conscients que estan transmetent a les 
veïnes d'Olot el discurs que la culpa és dels joves emigrants? I això, ho saben molt bé, 
no és així. És el que volen per Olot? Què pretenen difonen aquest tipus de discursos? 
No perdre vots? Avui és la CUP qui està desmentint aquesta notícia tendenciosa que 
només busca el conflicte. Els hi demanem que desmenteixin públicament aquesta 
notícia.” 
 

Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=14201.0 
 

Transcripció: “Primer de tot, la casa no estava ocupada. No he dit mai que estigués 
ocupada.  Surten noticies i a vegades son més encertades i a vegada menys. Jo no 
vaig anunciar res respecte de l'actuació d'aquesta casa, i ho vaig fer pensar justament 
en això.  Creia que era una actuació que podia generar una certa estigmatització, i per 
això no ho vaig fer. Tot i així, estic molt convençut del que vam fer. Estava convençut 
que aquell servei no havia d'estar en aquella casa. Estava convençut que després dels 
anys que havia estat allà, hi havia proves suficients per demostrar que allò era una 
mala solució. Que generava problemes de convivència i de seguretat, a vegades pels 
residents de la casa, però a vegades pels que entraven i sortien. He estat testimoni 
d’aquestes situacions, potser per això tenia molt clar que allò no estava funcionant bé. 
És veritat que quan vaig entrar d’alcalde vaig dir: “una cosa que tinc molt clar és que 
aquest servei s'ha de moure. Això s'ha de tancar i tapiar perquè no hi entrin ocupes”. 
Per tant, és el que hem fet. S'ha tancat aquest equipament i s'ha tapiat perquè no hi 
entri ningú i evitar una situació encara més desagradable.  
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Tenia molt clar que el mas s'havia de tancar i s'havia d'eliminar el servei d'aquell espai, 
perquè realment generava problemes de convivència. El lloc era dolent i han estat 
masses les situacions en què ens hem trobat, en què la casa es tornava en un punt 
des d'on individus sortien, entraven i generaven problemes de delinqüència a l'entorn. 
Vaig considerar que millor no fer-ne més bola.” 
 

Intervé la Sra. Cañada. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=14337.0 
 
 

Transcripció: “Per part meva he format molts anys part d'una entitat que té els 
magatzems en aquest edifici i aquest espai públic i les persones que vivien allà ens 
ajudaven sempre a carregar caixes amunt i avall. Sempre que hem demanat ajuda ens 
han respost. Per tant, vull portar aquesta visió perquè quedi clar que quan s'ha 
demanat ajuda aquestes persones ens han ajudat. No hi he tingut mai cap problema ni 
tampoc els meus companys.”  
 

Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=14369.0 
 

Transcripció: “No ho qüestiono, Però de fet en tots els anys segurament en aquesta 
casa hi han passat moltes persones molt diverses. No era de llarga estada. Per tant, hi 
han passat tot tipus de persones, algunes de meravelloses segur, algunes que 
segurament han generat més problemes, n'hi ha algunes que n'han generat. El 
problema principal sabíem que era que s'obrien les portes i entrava gent de fora. Per 
exemple fa poques setmanes la policia va trobar-hi un lladre amagat en un armari.  
Llavors, prenem la decisió que creiem que era la correcta.” 
 
 
 

DIAGNÒSTIC REALITATJOVES D’OLOT 

Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=11715.0 
 

Transcripció: “La setmana passada es va presentar el diagnòstic de la realitat dels 
joves d'Olot, encarregat i finançat per l'Ajuntament i elaborat pel grup de recerca Liberi 
de la Universitat de Girona. Els resultats d'aquest diagnòstic assenyalen un context 
social desmobilitzador i una baixa participació juvenil en general a la ciutat, malgrat diu 
que tenim un teixit associatiu divers i ric. Una de les principals mancances detectades 
és precisament la manca d'existència d'organismes participatius amb vinculació 
estable amb l'administració. S'hi indica que malgrat haver-hi el Consell d'infants no hi 
ha cap organisme participatiu equivalent per a joves. Els joves participants en l'estudi 
reclamen espais d'escolta autèntica on puguin proposar, decidir i implicar-se en 
projectes que se sentin com a propis. Es destaca la necessitat de repensar els espais i 
canals de participació juvenil. I l'informe conclou que la participació juvenil també 
apareix com una gran assignatura pendent i que calen mecanismes reals de 
participació, reconeixement de la seva capacitat. Fa tres mesos des de la CUP vam 
presentar una moció per crear el Consell de Joves, un primer pas imprescindible per 
començar a posar solucions a aquesta mancança que té la nostra ciutat. La moció es 
va aprovar amb el suport de totes les forces democràtiques del ple i en paral·lel sabem 
que volen començar a treballar en el pla local de joventut, però que encara no han 
afrontat com es redactarà.  
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Des del grup municipal de la CUP els demanem que accelerin la creació del Consell 
de Joves al qual s'han compromès, ja que seria contradictori constatar que falten 
espais de participació pels i de les joves i alhora voler dissenyar el pla que més els 
afectarà els propers anys sense tenir en compte la seva veu.”  
  
Intervé el Sr. Quintana. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=13180.0 
 

Transcripció: “Hem començat la redacció i els treballs previs per tenir el Pla Local de 
Joventut, que és una obligació, pel 2025-29. El pla s’organitza per àmbits i es parla 
amb totes les àrees a l’hora de fer aquest treball. Hi ha una part de participació també 
amb els joves, però aquest any ens semblava que havíem de parlar amb molts més 
joves i per tant vam encarregar aquest estudi.  Ens semblava que era la manera més 
adequada perquè podíem agafar tanta gent com fos possible. El Pla Local de Joventut 
serà un punt de partida i a partir d'aquí marcarà unes línies mestres generals i llavors 
totes les àrees de l'Ajuntament i també el Consell de Joves hauran de dir el seu parer 
a l'hora d'aplicar accions i polítiques sobre això.” 
 
 

BÚSTIA DEL CATALÀ 

Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=11828.0 
 

Transcripció: “Aquesta setmana hem conegut que l'Ajuntament de Girona ha creat la 
bústia pel català per comunicar situacions de discriminació lingüística. S’ha contactat 
per saber com funcionarà i per decidir si podria ser-nos útil un mecanisme semblant 
per a la nostra ciutat?” 
  
Intervé la Sra. Pagès. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=14135.0 
 

Transcripció: “M’acabo d'incorporar avui, estàvem el cas que a Girona es volia fer la 
bústia del català. És una de les coses que aquí havíem pensat que es podrien fer. Ara 
que m'incorporo ho podrem mirar tot.” 
 
 
 

DOCUMENTACIÓ VARIANT D’OLOT 

Intervé la Sra. Cañada. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=11848.0 
 

Transcripció: “ Ens consta que entre finals de març i principis d'abril els ajuntaments 
d'Olot, les Preses i la Vall d'en Bas van rebre la maqueta del projecte constructiu de la 
variant. A la reunió de la comissió de la variant, se'ns va dir que a partir del moment en 
què l'Ajuntament tingués aquesta documentació també se'ns facilitaria l'accés als 
grups de l'oposició.  De fet, ens consta que els governs d'altres ajuntaments ja es van 
reunir fa molt amb altres parts interessades. Atès que no ens van mencionar res, 
malgrat haver-ho afirmat, a principis d'abril, el grup municipal de la CUP va fer una 
sol·licitud formal per escrit demanant la documentació rebuda sobre el traçat i projecte 
de la variant per Olot. Quan ens el pensen enviar?” 
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Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=14168.0 
 

Transcripció: “Els tècnics ho estaven revisant aquesta setmana. En tot cas quedarem 
un dia i els hi comentarem a nivell tècnic i els presentarem aquesta presentació. Si ho 
veuen bé, convocaré una coordinació de grups per exposar-los com està avui el 
projecte de la variant i tot el procés en general.”  
 
 

FESTIVAL INFANTERIA 

Intervé el Sr. Dorca. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=11902.0 

 
Transcripció: “ El mes de maig de l'any passat es va celebrar a Olot el Festival 
Infanteria. Aquest any ja estem a maig i no s'ha celebrat. Nosaltres ho hem dit en més 
d'una ocasió que compartim plenament la iniciativa del Festival d'infanteria. Creiem 
que hauria de tenir continuïtat anual i no bianual, com pretenen vostès. És un festival 
necessari, de qualitat i alineat amb una ciutat que diu costat per l'educació i per la 
petita infància. Però vostès només hi van destinar 30.000€ al pressupost dels 60.000€ 
que diuen que val. I la resta,  no han estat capaços de trobar 30.000€ més en tot el 
pressupost municipal. Avui mateix han aprovat una modificació de crèdit de 2,5 milions 
d'euros. Per tant, queda palès que no és una qüestió de pressupost sinó de prioritats 
polítiques. Queda clar que la primera infància no és una prioritat per a vostès.”  

 
Intervé el Sr. Quintana. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=13313.0 
 

Transcripció: “Tots els festivals de la ciutat tenen sempre una aportació exterior per 
garantir la seva viabilitat, fins i tot les Festes del Tura o el festival MOT. En el cas del 
MOT l'Ajuntament també hi aporta uns 30.000€ com en el festival Infanteria, per 
entendre la importància que li donem. És veritat que per la tipologia d'esdeveniment no 
hem estat capaços de trobar una línia de finançament, perquè no existeix aquest tipus 
de format. És el que té ser innovador.  Per tant, l'única manera de garantir el festival és 
que sigui bianual. Continuarem buscant finançament al festival amb la intenció que 
sigui anual.” 
 
 
 

ESCOLES BRESSOL 

Intervé el Sr. Dorca. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=11997.0 

 
Transcripció: “ Portem uns mesos de mareig institucional amb les escoles bressol. Al 
principi ens van anunciar l'ampliació d'una línia a l'escola del Morrot. Després van 
renunciar a ampliar el Morrot perquè una escola privada tancava i estudiaven en fer-ne 
la compra. Una proposta que, tot i no augmentar les places totals de la ciutat, sí que 
millorava l'oferta pública municipal. Ho feia, a més a més, en una zona amb una 
demanda real de serveis públics. Però al final, aquella escola, resulta que no tanca. I 
vostès ara ja no són a temps per fer l'ampliació del Morrot. Segurament si no s'hagués 
aturat el procés tampoc haurien estat a temps d'obrir la nova línia per al curs 25-26. 
Aleshores arriba la gran solució una nova llar d'infants al centre de la ciutat. Una 
iniciativa que ja formava part del pacte polític que van fer amb aquest govern per no 
votar en contra dels pressupostos.  
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Per tant, no és cap novetat ni cap solució extraordinària de l'equip de govern. És un 
compromís que vostès van adquirir amb la CUP. I a sobre, aquesta nova llar, 
evidentment, no estarà llesta per al curs 25-26.  I a sobre depèn del Pla de barris de la 
Generalitat. O sigui, ni arriba a temps ni és 100% segura. Això és senzillament un 
incompliment del pacte que havíem acordat, garantir més places públiques per al curs 
vinent. Una vegada més, perdem un curs per la seva manca de previsió. Ara, però, 
ens vendran com una gran notícia que es crearà una nova aula a la llar de Sant Pere 
Martí, una aula de i1. Però això no és exactament veritat. No és una nova aula. És una 
transformació. Ara mateix hi ha una aula mixta de i1 i i2 amb quatre infants, de i1. Per 
el curs vinent oferiran les 12 places de i1, però desapareixeran les de i2. Per tant, això 
no és una solució, és un maquillatge. I quan el curs vinent la demanda torni a superar 
l'oferta, com sabem que passarà, a més a més de la de Sant Pere Martí, obriran una 
altra aula de i1 a l'escola de les Fonts. Però això es farà a costa d'eliminar l'espai de la 
migdiada, convertir-lo en un espai de posar i treure. És a dir, una solució que anirà en 
detriment de la qualitat educativa i el benestar dels infants. Per cert, aquestes línies de 
i1, l'any següent, hauran de ser de i2, per garantir la continuïtat d'aquests infants. Això 
vol dir, que estem davant d'una solució temporal, feta amb presses, sense previsió i 
sense garanties de sostenibilitat. Han tingut temps, han tingut propostes, han tingut 
fins i tot acords que no han complert. El que no han tingut és la voluntat política de fer 
el que tocava fer, garantir places públiques de qualitat per la demanda d'infants de 0 a 
3 anys. I això, senyors i senyores, no és només una mala gestió. És una manca de 
respecte cap a les famílies, criatures i les treballadores del sistema públic d'educació 
infantil. La pregunta, quina variació de places positiva o negativa partirà l'oferta 
municipal per al curs vinent, el 25-26, en educació infantil de 0 a 3 anys? I per al curs 
26-27?” 
 

Intervé el Sr. Quintana. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=13403.0 
 

Transcripció: “Primer de tot, dir la importància que té aquesta etapa per aquest 
Ajuntament. Posant en valor la qualitat del servei, en el model, en les educadores que 
tenim, en tot l'equip de treball.  Dir que és la principal partida econòmica de l'àrea 
d'educació, en quasi un milió d'euros. Som de les ciutats del nostre entorn que tenim el 
ràtio de més places per a habitants, tot i que és insuficient. Però ho hem de posar en 
valor. Sobre l'oferta d'enguany, és veritat que oferim les mateixes i veurem com va la 
preinscripció. El compromís del govern és crear 33 places més a la ciutat per complir 
amb la demanda de la ciutat. Els llocs indicats on tindria més sentit la ubicació segons 
demanda era al centre de la ciutat,  Sant Miquel o prop de les Fonts. A l'hora de fer el 
primer plantejament, no hi havia possibilitat d'ampliar ni Sant Miquel, ni ampliar les 
Fonts, ni teníem una ubicació possible al centre de la ciutat. L'única opció que teníem 
per estudiar era el Morrot i és el que vam encarregar. Això té el seu procediment i 
durant aquest procediment hem estat buscant i ha sortit la possibilitat d'una possible 
ubicació. Com que és la nostra prioritat hem decidit tira per aquí. Estem convençuts, 
per la feina que hem fet i del projecte que tenim que entrarem al pla de barris, però 
també vam dir que això no depèn del Pla de barris. Aquest és un compromís 
independentment del Pla de barris. Hi estem molt confiats, si a més i se’ns dona, el Pla 
de barris ens garanteix un 60% del seu finançament.  Però sinó ho tenim, assumirem 
el 100% del seu finançament i treballarem perquè estigui oberta al proper curs escolar. 
Si vull fer la reflexió que el món ha crescut i ha canviat. Per tant, es requereixen nous 
models i això a vegades requereix més temps perquè quan has de definir un nou 
model has de tenir clar quin vols. En el cas de les escoles bressol teníem clar quina 
era la ubicació, ens ha costat una mica de trobar el seu punt. Teníem un pla B per si 
no teníem una ubicació, perquè hi havia una demanda.”  
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Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=13693.0 
 

Transcripció: “Em refereixo també de l'escola bressol, perquè agafin una idea. Hi ha 
cinc escoles bressol a l'Olot, quatre són municipals a dia d'avui. El 9% el cobreixen les 
famílies, amb la matrícula i els pagaments. El 32% la Generalitat i l'Ajuntament un 60% 
del pressupost dels escoles de bressol sense comptar-hi de consums.  Estem parlant 
de més d'un milió d'euros. Busquin un Ajuntament que hi aposti tants diners 
proporcionalment amb la seva població i que tingui tantes places en la seva població. 
No està vinculat al pla de barris, estem buscant una fórmula que evidentment després 
amb el pla de barris, si ens el donen, puguem rebre finançament per pagar l'escola. 
Però si no ens el donen obrirem aquesta escola al nucli antic de la mateixa manera. 
Ara estem acabant els últims estudis per veure la viabilitat en un espai que creiem que 
és adequat. I a partir d'aquest moment, ens ficarem a treballar perquè aquest projecte 
sigui executiu i poder adjudicar les obres i poder adequar aquesta escola, seguint la 
normativa de la Generalitat. El valor afegit que ens aporta obrir aquesta escola al nucli 
antic és molt superior a la d'ampliar una escola preexistent en un barri on, a dia d'avui, 
tampoc és el que hi tenim més demanda. Per tant creiem que aquest canvi és positiu i 
que és encertat. En aquest sentit seguirem treballant perquè de cara el 26-27 ho 
puguem tenir a punt. I pel que fa al proper curs hem buscat aquesta solució per donar 
més sortida al lloc on teníem més demanda que era l’i1. És veritat, teníem l'acord que 
aquest curs obríssim més places.  De fet en fiquem més a l’i1, podem posar més 
places mitjançant això que deia el Sr. Dorca, que no hi estava d'acord perquè deia que 
baixava la qualitat. És cert, però també és cert que potser val més durant un curs 
poder donar sortida a gent que quedi fora, entenent que el següent tindrem una escola 
preparada on continuar amb aquest i2 allà. L'objectiu és poder treballar per tenir-ho en 
el següent a punt.”  
 

Intervé el Sr. Dorca. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=13832.0 

 
Transcripció: “Ha dit que potser no quadren els número perquè s’ha de donar 
continuïtat a aquests alumnes? Si es fa l’espai de i1 a Sant Pere Màrtir i també a les 
Fonts, però només sobre una línia perdrem una línia de i1 en dos anys.” 
 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=13850.0 
 

Transcripció: “Els nombres totals no superaran les 33 places d’escoles bressol que 
volem fer. No entrarem en aquest debat perquè ho podem fer amb més calma.” 
 

 
RECOLLIDA DE RESIDUS PORTA A PORTA 

Intervé el Sr. Dorca. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=12172.0 
 

Transcripció: “ Al darrer ple es va utilitzar l'argument que el sistema de recollida de 
residus porta a porta, suposaria un agreujament de les condicions de salut laboral del 
personal per justificar-ne la no implementació d'aquest model porta a porta. Creiem 
que és important aclarir que aquest risc no deriva del model en si mateix, sinó de com 
s'implementa. És cert que el porta a porta modifica els ritmes i les formes de treball. El 
procés és més lent i és més exigent físicament que la recollida en contenidors.  

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=13693.0
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Ara bé, aquests canvis són perfectament assumibles si s'acompanyen d'ampliació 
d'horaris de recollida, increment proporcional de la plantilla, dotació adequada dels 
equips de protecció individuals i formació específica en ergonomia, prevenció de riscos 
biològics i ús d'EPIS. De fet, tots els informes sobre salut laboral en servei de porta a 
porta constaten que els problemes apareixen allà on el servei s'implementa sense 
reforçar les condicions laborals. És a dir, no és el model el que fa malbé la salut de les 
treballadores, sinó l'incompliment de les mesures preventives i la precarització dels 
serveis quan els privatitzem i els posem en mans de multinacionals sense escrúpols. 
Per tant, rebutjar el porta a porta en nom de la salut laboral no és coherent sinó es 
parteix de la premissa que cal exigir en qualsevol model unes condicions dignes i 
adequadament regulades.” 

 
Intervé el Sr. Crivillés 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=12883.0 
 

Transcripció: “És un tema que tractarem amb tots els regidors quan comencem les 
converses de la revisió del servei.  No es tracta de relacionar directament el porta a 
porta amb unes bones o males condicions laborals perquè les condicions laborals han 
de ser sempre bones. Hi han proves notòries que és el sistema que dona el resultat de 
selecció més alt.  El que sí que és veritat és que s'estan recollint amb  aquest sistema 
moltíssims quilos de brossa. A Olot es recullen anualment 9.000 tones de rebuig. 
Imaginem nos que això es recull a mà: 9.000 tones. Facin números, els hi sortirà un 
exèrcit de bosses i milers d'operacions fetes a mà. Jo no vull un país que funcioni així. 
Soc del pensament que la biomassa i la recollida porta a porta es faran d'aquí una 
generació amb robot. Crec que el porta a porta no es farà de forma extensiva a tot el 
país. Això sí, el sistema preveu o el porta a porta o els contenidors tancats. En breu 
podrem treballar al respecte.” 
 

 
 
PLA MOBILITAT I APARCAMENT SERVEIS FUNERARIS DE CTRA. LA CANYA 
Intervé el Sr. Dorca. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=12256.0 

 
Transcripció: “Hi ha algun pla municipal o algun tipus de col·laboració prevista per 
millorar la mobilitat i l'aparcament a l'entorn del serveis sensibles com els funeraris, 
especialment en moments d'afluència puntual elevada, ja que no només és un 
problema per a les usuàries dels serveis, sinó que també ho és per a les veïnes.  
  
Intervé el Sr. Crivillés 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808796e6258c0196f764d6910001?startAt=13007.0 
 

Transcripció: “Ho treballarem amb el tècnic de mobilitat per veure què s’hi pot fer en 
aquella zona.” 
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i no havent-hi més assumptes a tractar ni cap regidor que faci ús de la paraula, el 
president aixeca la sessió a les deu del vespre i per constància del que s’hi ha tractat i 
dels acords presos, estenc acta que certifico amb la meva signatura 
 
 
VIST I PLAU 
L’ALCALDE 

EL SECRETARI ACCIDENTAL 

 


